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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP bespreking van 5 september 2022 
Vergaderdatum en -tijd  5 september 2022, 15:30 – 17:00 
Vergaderplaats  Webex 
   
   
   

 

 
 
  

1 15.30–15.35: Opening  

2 15.35–16.00: Verwerking brief besluitvorming opvangcrsis 

a. Toelichting   

3 16.00–16.15: MPP concept productiemodel 

a. Toelichting  

4 16.15–16.45: MPP concept rapportage 

a. Toelichting   

5 16.45–16.55: Vooruitblik t/m vrijdag 

a. Toelichting  

6 16.55- 17.00: Sluiting 

 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
  

Contactpersoon 
T   

@minvenj.nl 

  

Datum 
5 september 2022 
  

Projectnaam 
MPP werkgroep 
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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP bespreking van 15 september 2022 
Vergaderdatum en -tijd  15 september 2022, 10:00 – 11:30 
Vergaderplaats  Webex 
   
   
   

 

 
 
  

1 10.00–10.05: Opening  

a. Uitstel van MPP 

2 10.05–10.30: MPP concept productiemodel 

a. Toelichting  

3 10.30–11.15: MPP concept rapportage 

a. Toelichting   

4 11.15–11.25: Vooruitblik t/m deadline 

a. Toelichting  

5 11.15- 11.30: Sluiting 

 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
  

Contactpersoon 
T  06  

@minvenj.nl 

  

Datum 
15 september 2022 
  

Projectnaam 
MPP werkgroep 
  

 
 
 



Stukken besluit ketenoverleggen
Document nr. 150



  

    
 

 
 
 

 

 

  

  

   
   

   

Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP bespreking van 1 november 2022 
Vergaderdatum en -tijd  1 november 2022, 14:00 – 15:30 
Vergaderplaats  Webex 
   
   
   

 

 
 
  

1 14.00–14.05: Opening  

2 14.05–14.10: MPP 2022-2 rapportage incl. aanpassingen 

a. Toelichting  

3 14.10–15.50: Monitoring MPP 2022-2 deel 1 

a. Toelichting  en  

4 15.00–15.20: Technische ontwikkelingen en algemene stand van zaken 

a. Toelichting  en  

5 15.20- 15.30: Sluiting 

 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
  

Contactpersoon 
T  06  

@minvenj.nl 

  

Datum 
1 november 2022 
  

Projectnaam 
MPP werkgroep 
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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP bespreking van 22 december 2022 
Vergaderdatum en -tijd  22 december 2022, 14:00 – 15:30 
Vergaderplaats  Fysiek: Turfmarkt 147 – N36-10 Noord-Brabant – Zaal + 

Webex 
   
   
   

 
  

1 14.00–14.05: Opening  

2 14.05–14.45: monitoring MPP 2022-2 deel 2  

a. Toelichting  

3 14.45–15.25: Stand van zaken voor Kerstreces (werkwijze, planning etc.) 

a. Toelichting  

4 15.25-15.30: Sluiting 

 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
  

Contactpersoon 
T  06  

@minvenj.nl 

  

Datum 
22 december 2022 
  

Projectnaam 
MPP werkgroep 
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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP bespreking van 22 december 2022 
Vergaderdatum en -tijd  22 december 2022, 14:00 – 15:30 
Vergaderplaats  Fysiek: Turfmarkt 147 – N36-10 Noord-Brabant – Zaal + 

Webex 
   
   
   

 
  

1 14.00–14.05: Opening  

a.  sluit aan namens BuZa.  

2 14.05–14.45: monitoring MPP 2022-2 deel 2  

a. Aantal 1e asielaanvragen komt waarschijnlijk uit tussen medio en max 

scenario.  

b. Totale productie beweegt zich rond het medio scenario. De verhouding 

tussen AA en VA is wel anders dan we hadden verwacht.  

c. Inwilligingspercentage: iets hoger dan de verwachtingen op alle sporen. 

Er zal goed gekeken worden of deze percentages bijgesteld moeten 

worden in de eerstvolgende MPP, omdat het veel invloed heeft op de 

rest van de keten.  

d. In apr en mei zijn er qua nareis tijdelijke versnellingsmaatregelen van 

kracht geweest. Daardoor was er een piek in de MVV nareis uitstroom. 

Zo’n tijdelijke verhoging heeft impact op de rest van de keten. Als er in 

de toekomst van dit soort tijdelijke verhogingen te zien zijn, meld dat 

dan. Dan kunnen we dat onderling bespreken.  

e. Qua nareis is er net een nieuwsbericht binnen gekomen dat de 

bestuurlijke maatregel voor gezinshereniging onrechtmatig is verklaard. 

f. Hervestiging: er worden geen nieuwe personen meer geselecteerd. We 

zitten nu op 680.  

g. COA instroom en uitstroom zit rond het medio scenario. De bezetting zit 

er iets boven. Huub meldt dat binnen het COA duidelijk is geworden dat 

de bezetting minder hard stijgt dan hun medio scenario. Dat is gunstig.  

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
  

Contactpersoon 
T  06  

@minvenj.nl 

  

Datum 
22 december 2022 
  

Projectnaam 
MPP werkgroep 
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Migratie 
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Datum 
2 februari 2021 
 

 
 

 
 

h. De uitstroom vergunninghouders is gestegen, waardoor de bezetting 

van vergunninghouders is gedaald. De IND willigt nog steeds veel 

mensen in, maar de vergunninghouders stromen op dit moment dus 

goed door naar de gemeentes. 

i. DT&V instroom is lager dan verwacht. Dat komt met name omdat de 

IND meer mensen inwilligt dan verwacht. 

j. De AMV-instroom is heel hoog. Het aandeel AMV binnen de 

asielinstroom is ook gestegen in de afgelopen jaren. De uitstroom van 

AMV is lager dan de MPP. De grafieken zijn gebaseerd op IND-cijfers. 

Nidos en IND hebben namelijk iets andere cijfers, maar zij zijn 

gezamenlijk aan het kijken waar de verschillen door komen. -> n.a.v. 

de terugkoppeling is in de monitor de bronverwijzing naar IND 

opgenomen.  

k. Beroepen: minder instroom en ook minder uitstroom.  

l. Bij hoger beroepen geldt hetzelfde, alleen zien we dat de voorraad wat 

harder stijgt. Volgende keer volgen ook weer overzichten voor regulier 

en bewaring. -> met de RvdR wordt nog gegeken naar de grafische 

weergave n.a.v. terugkoppeling RvdR. 

m. Tekst aanpassen bij “Ter afsluiting”: nu lijkt het alsof er een 

tussentijdse bijstelling komt. -> n.a.v. de terugkoppeling is de tekst 

aangepast.  

3 14.45–15.25: Stand van zaken voor Kerstreces (werkwijze, planning etc.) 

a. Aanpassing werkwijze met als doel: kortere doorlooptijd, actuelere 

prognose en stroomlijnen proces.  

b. Planning, zie slide. -> data zijn gecorrigeerd n.a.v. terugkoppeling 

werkgroep.  

c. Parameters: doel is om de input van het productiemodel beter te 

scheiden van de output. Vooraf overeenstemming over input, 

afstemming vervolgens over de output. Meer openheid en 

eigenaarschap van de ketenpartners. We hebben twee typen bronnen: 

ketenpartner (bijv startvoorraad) en APM (bijv inwilligingspercentage). 

Bij het 1e type levert de ketenpartner die uiterlijk op 9 jan aan bij APM. 

Bij het 2e type levert APM eerst input en reageert de ketenpartner 

uiterlijk op 9 jan. Doel is dat er op 12 jan een finaal akkoord komt van 

de ketenpartner op beide typen.  

d. Openbaarstelling. We waren aan het nadenken over de vorm van 

openbaarstelling. Echter, op 4 nov is de Kamerbrief over de actuele 

situatie asielketen gepubliceerd. Daarin is de MPP inclusief de monitor, 

het protocol, de infographic etc. openbaar gesteld. Ervaringen tot op 
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Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen

  
 
Datum 
2 februari 2021 
 

 
 

 
 

heden zijn gelukkig positief. Voorstel is een kamerbrief + infographic 

(fase 1). Later ook data beschikbaar maken in de Open data portal 

(fase 2).  -> n.a.v. terugkoppeling werkgroep is de tekst aangepast om 

aan te geven dat de MPP als bron dient voor de Kamerbrief. 

4 15.25-15.30: Sluiting 
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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP bespreking van 17 januari 2023 
Vergaderdatum en -tijd  17 januari 2022, 14:00 – 15:00 
Vergaderplaats  Digitaal: Webex 
   
   
   

 
  

1 14.00–14.05: Opening  

2 14.05-14.10: Introductie TNO 

3 14.10–14.50: Concept 1ste asielprognose  

a. Toelichting  

4 14.50-15.00: Eerste beeld uitkomsten productiemodel 

a. Toelichting  &  

5 15.00: Sluiting 

 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
  

Contactpersoon 
T  06  

@minvenj.nl 

  

Datum 
17 januari 2023 
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MPP werkgroep 
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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP bespreking van 2 augustus 2022 
Vergaderdatum en -tijd  2 augustus 2022, 14:00 – 15:30 
Vergaderplaats  Webex 
   
   
   

 

 
 
  

1 14.00–14.05: Opening  

2 14.05–14.30: 1ste asielprognose 

a. Toelichting  Vragen en/of opmerkingen bespreken 

3 14.30–15.00: Monitor deel III 

a. Toelichting  Vragen en/of opmerkingen bespreken 

4 15. 00–15.15: Actielijst en vooruitblik MPP 2022-2 

a. Toelichting  Vragen en/of opmerkingen bespreken 

5 15.15- 15.20: Sluiting 

 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
  

Contactpersoon 
T  06  

@minvenj.nl 

  

Datum 
2 augustus 2022 
  

Projectnaam 
MPP werkgroep 
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Omschrijving  Notulen t.b.v. de MPP bespreking van 17 januari 2023 
Vergaderdatum en -tijd  17 januari 2022, 14:00 – 15:00 
Vergaderplaats  Digitaal: Webex 
  Aanwezig:  (APM);  (APM);  

 (NP);  (TNO);  (TNO);  
 (APM);  (BZ);  (COA);  

(RvdR);  (Nidos);  (IND);  
;  (IND);  (BZ);  

(APM);  (RvS);  (DT&V);  
(IND);  (APM); 

   
   

 
  

1 14.00–14.05: Opening  
• Opening: door  (APM-voorzitter) 

2 14.05-14.10: Introductie TNO 
• Korte voorstel ronde. TNO (  en ) zijn 

aangeschoven op uitnodiging van APM om een MPP cyclus mee te lopen 
om te kijken waar het proces verbeterd kan worden en hoe met nieuwe 
data Science Technology de prognose versterkt kan worden. 

• De onderzoeksvraag: “Hoe onafhankelijk is het proces (transparant, 
navolgbaar, herleidbaar)?” 

•  zal de leden benaderen om vragen beantwoord te 
krijgen ( @tno.nl>). 

3 14.10–14.50: Concept 1ste asielprognose  
•  geeft een toelichting op het stuk: “Voorstel voor prognose 

1e instroom 2023, en 2024 t/m 2027”. Dit stuk is met de leden gedeeld 
waarbij uitdrukkelijk is aangegeven dat het een concept versie betreft 
en als strik vertrouwelijk behandeld dient te worden. 

• Nieuwe instroom beperkingen vanuit het Kabinet kunnen mogelijk van 
invloed gaan zijn.  

• MPP ramingen zijn anders dan de 1ste asiel prognoses, het betreft een 
doorvertaling inclusief kostenfunctie. 

• Vraag vanuit COA: ziet de evaluatie van de ramingen sec op de 
instroom en niet op de productie van de ketenpartners (COA)? 
i Antwoord: De evaluatie van de ramingen zien puur op wat je aan 

eerste instroom verwacht. 
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• Prognose is niet gebrekkig, in de prognoses zit een zekere mate van 
onzekerheid hoe verder in de tijd wordt geprognosticeerd, maar geen 
systematische bias in statistische zin. 

• Vraag vanuit BZ: Is de evaluatie een reactie op het rapport van de 
Rekenkamer? Niet speciaal de Rekenkamer, maar wel eerdere kranten 
artikelen en Kamervragen die zijn gesteld. 

• Dit is een eerste concept van de asielprognose, vragen e/o opmerkingen 
graag voor volgende week dinsdag aanleveren voor de laatste versie; 
bij  

4 14.50-15.00: Eerste beeld uitkomsten productiemodel 
• Volgende week geeft de IND een toelichting op het productiemodel. 
• Vooralsnog worden in de drie scenario’s de aantallen vanuit de 1ste 

asielprognose exclusief Oek aangehouden. Een apart scenario zal 
worden opgesteld t.a.v. een medio scenario incl. Oek vanaf 2025. 

• Groep van 5000 derdelanders vanuit Oekraïne die waarschijnlijk per 
maart de asielprocedure instromen, en een groep van 30% die wellicht 
in de komende jaren instroomt.  

• Vraag vanuit BZ: Is bekend wat de impact gaat zijn van die 
derdelanders en die Oekraïners op de opvangcapaciteit en op de 
voorraden van de IND?  
i Antwoord: COA heeft in het capaciteitsbesluit van november 

rekening gehouden met 3300 derdelanders uit Oekraïne, maar het 
lijkt erop dat het er zomaar 4900 kunnen worden (COA). 

• Cijfermatig wordt uitgezocht hoe deze groep in het MPP model verwerkt 
kan worden. 

5 15.00: Sluiting 
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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP 2023-1 bespreking met MPP 
werkgroep van 26 januari 2023 

Vergaderdatum en -tijd  26 januari 2023, 10:00 – 12:00 
Vergaderplaats  Turfmarkt 147, Z36-31 Leeuwarden zaal 
   
   
   

 

 
 
  

1 (10.00-10.05) Opening  

2 (10.05-10.30) Toelichting IND op aangeleverd Prognoseplan 

a Door IND ( ) 

3 (10.30-10.35) Toelichting bespreking 

a Door  

4 (10.35-11.00) In kaart brengen afhankelijkheden 

5 (11.00-11.10) Pauze 

6 (11.10-11.40) Gezamenlijk doornemen afhankelijkheden 

7  (11.40-11.55) Vervolgacties 
8 (11.55-12.00) Afsluiting 
 

Zie volgende pagina voor achtergrondinformatie t.a.v. de bespreking morgen. 
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26-01-2023: Ketenbrede impacts bij MPP 2023-1 

Vanuit de IND en DT&V is het voorstel gedaan om geregeld met elkaar in 

specifiek daarvoor bedoelde besprekingen de ketenimpacts van de MPP door te 

nemen. Het doel hiervan is om ten behoeve van de MPP meer bewustzijn bij 

elkaar te creëren over de mogelijke gevolgen bij andere (keten) partners indien 

trends en/of keuzes zich voordoen binnen de eigen organisatie. Een eerste 

bespreking is op 23 augustus 2022 gehouden, met deze bespreking als vervolg.  

 

Doel is om wederom: 

-  Ketenbrede impacts te identificeren 

-  Bekijken hoe hier binnen en/of buiten de MPP mee omgegaan kan worden 

 
Het gaat om typische “Indien X bij ketenpartner 1, dan Y bij ketenpartner 2” 

afhankelijkheden. 
 

Bij de vorige bespreking zijn de vorige wensen naar voren gekomen, welke 

mogelijk nog steeds van toepassing zijn: 

- Het apart en ketenbreed in kaart brengen van de NTB-zaken.  

- AMV niet alleen voor Nidos en op termijn COA te ontwikkelen, maar ook 

ketenbreed voor andere relevante organisaties 

- Verdiepend inzicht in de algemene kenmerken van de huidige populatie 

in de keten 

o Leeftijd 

o Nationaliteit/land van herkomst 

o Gender 

Tevens is er de wens om analyses uit te voeren naar de trends en 

seizoenspatronen van verschillende onderdelen. 
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MPP 2023-1: ketenbrede impacts 

   
   

   

Omschrijving  MPP 2023-1: bespreking MPP werkgroep 
Vergaderdatum en -tijd  26 januari 2023, 10:00-12:00 uur 
Vergaderplaats  Turfmarkt 147, Z36-31 Leeuwarden - zaal 
Aanwezig   (APM);  (APM);  (APM); 

 (Nidos);  (KS);  (COA);  
 (BZ);  (DT&V);  (DT&V);  

 (TNO);  (TNO);  
(IND);  (RvS);  (IND)  (COA); 

 (APM);   (IND);  
(APM); 

Afwezig  Afgemeld:  
   
   

 

 
1 Opening 10:00 

  heet iedereen welkom. Korte voorstel ronde.  
In deze sessie gaan wij de keten effecten doornemen. 
Bij de asielinstroom wordt altijd van een onzekerheidsmarge 
uitgegaan van ongeveer 1/3, dit kunnen we in de volgende ronde 
van de MPP bespreken of er een grote marge van zekerheid 
gehanteerd kan worden.  

 

2 Toelichting IND op aangeleverd Prognoseplan ( ) 10:05 

  geeft een toelichting op de insteek van de IND bij het 
opstellen van de MPP. 
De prognose is opgesteld voor 2023 en verder; opgesteld op 
basis van een aantal producten: asiel, regulier en vanuit IND 
perspectief de JZ producten. Asiel product is het meest 
interessante voor de ketenpartners. IND loopt tegen de maximale 
capaciteit aan van wat ze kunnen produceren. Uitgangspunt voor 
deze MPP is dezelfde capaciteit als de huidige productie omdat de 
IND op de maximale capaciteit van hun kunnen zit voor wat 
betreft de productie. 
Enkele te nemen/door te voeren beleidsmaatregelen zijn nu nog 
te beperkt zichtbaar om nu al mee te nemen in deze MPP. Er is 
een aanpassing gedaan in spoor 1 omdat dat vanuit de 
opdrachtgever gewenst was. 
 
COA: “Kun je iets meer vertellen over wat zijn actualisaties zijn 
en hoe vaak die voorkomen?” 
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Projectnaam 
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o In de huidige cyclus wordt meegelopen en actualisatie 
vindt plaats juli, augustus, september. Actualisatie 
gebeurt 3 keer per jaar. 2023 de eerste en de derde keer 
gelijk lopend met de MPP en tussendoor. De tweede 
actualisatie is dan voor de tweede MPP van 2023. De 
tweede actualisatie is een intern IND verhaal. 

APM: “Kun jij schetsen hoe het proces bij jullie werkt”? 
BZ aanvullend: “En welke keuzes maak je als je al tegen het 
maximale van je capaciteit aan loopt”?  

o Interne sturing is de basis. Begin van het jaar wordt 
gestart met het kijken naar de huidige capaciteit. Hoeveel 
Fte heb je nodig om een product af te maken. Aantal 
mensen versus de tijd die nodig is om het product te 
maken. Er wordt gedurende het proces gekeken naar 
welke (grote) ontwikkelingen eraan zitten te komen. Als 
de instroom varieert over de jaren heeft het vooral effect 
op de voorraden en niet op de productie. Actualisatie 
vindt gaande weg het proces plaats. De keuzes worden 
gemaakt in overleg/afstemming met de opdrachtgever. 
Tussendoor loopt de discussie over maatregelen die 
invloed kunnen op de productie of op de instroom 
(nareis/verlenging van procedures etc.)! 

APM: “Welke verbeter slagen hebben jullie gemaakt voor/in de 
productie prognose”? 

o Het accuraat krijgen van de calculatie modellen voor de 
MPP is een lastige. Nu is de focus op calculatie van de 
productie, maar heel veel van het werk van de IND zit op 
de instroom. Calculatie modellen worden verfijnd om aan 
de voor kant in het proces instroom en voorraad een 
goede prognose te kunnen neerzetten 

Nidos: “Is AMV een apart onderdeel in deze productie planning”? 
o Hier kan geen eenduidig antwoord worden gegeven. 

APM: “Is de problematiek bij asiel moeilijker in te schatten dan 
bij regulier”?  

o Regulier is beter te voorspellen op basis van historische 
gegevens. Asiel fluctueert maar is vooral onvoorspelbaar. 
Je bent veel meer capaciteit kwijt aan reguliere producten 
dan aan asiel producten. Bij de reguliere producten 
stijgen de instroom en de voorraden minder hard maar 
ook daar speelt dezelfde problematiek, hetzelfde geldt 
ook bij juridisch. 

COA: “In welk mate wordt de tweede actualisatie gedeeld met de 
buitenwereld, want als je andere keuzes maakt heeft dat ook 
effect voor de keten”? “Hoe zie je het afstemmingproces met de 
keten bij het opstellen van het plan, kan het helpen om op 
voorhand afstemming te zoeken met de keten”? 
DT&V: “Hoe kom je tot prioritering in de behandeling van je 
zaken”? 

o Het zijn interne rapportages waarbij de eerste en de 
laatste worden gebruikt als input voor de MPP. De tussen 
rapportage is voor de IND zelf om vast te kunnen stellen 
in hoeverre ze afwijken van de opdracht. Deze worden 
niet actief gedeeld. Tip: nu lijkt het een intern proces 
maar wellicht zou het helpen om afstem momenten in te 
plannen met de partners. Een discussie aan de voorkant 
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is geen gek idee en kan de hele keten helpen. Keten 
effecten aan de voorkant met elkaar bespreken binnen de 
keten. Er kan dan wellicht dan ook meer gewerkt worden 
op basis van scenario’s dan alleen op basis van de MPP. 
Met scenario’s kun je het beleid ook beter onderbouwen 
op basis van feiten. Het gaat de keten ook helpen om 
betere keuzes te maken. Meer gaan kijken wat de 
effecten zijn voor de andere ketenpartners in de keuzes 
die de IND maakt in haar dilemma’s. Als keten een 
meerwaarde krijgen in de advisering bij het maken van 
bepaalde keuzes. Een goed sturingsmodel kan hier 
kansen bieden en inzichten vergroten. 

RvS: “Wat bedoel je met de aanpassing die is gedaan in spoor 1 
en gaat dat ten koste van andere producten”? 

o De aanpassing is simpel gedaan om de instroom bij te 
houden en gaat natuurlijk ten koste van andere 
producten. Dit bewijst precies de meerwaarde om op 
voorhand de keten van de genomen maatregelen te 
informeren omdat genomen beslissing/gemaakte keuzes 
ook effect/weging hebben op de ketenpartners. 

 
In de MPP rapportage zal hier een stukje tekst aan geweid 
worden: omdat spoor 1, meer aandacht krijgt krijg je ook een 
ander afwijzingspercentage etc. … 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
actie 
 
 

3 Toelichting bespreking (F. Hendriks) 10:30 

  vertelt het doel van de sessie en deelt de groepen in:  
o Groep:     
o Groep:       
o Groep:       

 

4&5 In kaart brengen afhankelijkheden / Gezamenlijk 
doornemen afhankelijkheden 

10:40 

 Groep:       
AMV, spreidingswet verbijzondering van de AMV wordt gemist nu, 
voor deze wet aansluiten op een 2 jaarlijkse cyclus voor 
actualisatie. Qua proces kijken hoe we een zo goed mogelijke 
aansluiting kunnen vinden bij de spreidingswet. MPP was vroeger 
meer een kijk naar instroom uitstroom maar in principe wordt nu 
meer gekeken naar realistische planning (inkijk aan TNO en rol 
BZ) 
Nidos onderstreept dat meer zichtbaarheid in de duur van de 
procedure meer zou helpen ook voor de doelgroep. 
 
Groep:       
Afhankelijkheden geven veel druk, omdat de doorlooptijden al 
lang zijn bij de IND. Het zou helpen als het aan de voorkant het 
proces sneller loopt. Prioritering op bepaalde nationaliteiten met 
een groen stoplicht als eerste oppakken. Doorlooptijden nemen 
toe bij de DT&V omdat er dan geen uitzettingen plaatsvinden 
effect werkt door richting het COA. RvS is heel erg afhankelijk 
van het inwilligingspercentage. Bij de taskforce werd een hele 
bulk verwacht voor de RvS maar het inwilligingspercentage was 
heel hoog. Verdringingseffecten hebben grote invloed binnen de 
Raden. 
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Groep:     
DT&V en IND moeten een onderling afstemmen t.a.v. de hogere 
productie v.w.b. spoor 1. Uitstroom van vergunninghouders, 
effect van de woningmarkt. Maatregelen nareis en Oekraïne. 
Doorrekening van de IND naar de Raden en terug naar IND 
gezamenlijk naar de aantallen laten kijken. 
 

6 Vervolgacties 11:25 

 Elke keer een thema beetpakken, resultaten van de inventarisatie 
verwerken in de MPP tekst 
 

 

7 Afsluiting 11:30 

  sluit de vergadering.  
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Omschrijving  MPP 2023-1: bespreking MPP werkgroep 
Vergaderdatum en -tijd  2 februari 2023, 15:00 - 16:00 uur 
Vergaderplaats  Webex 
Aanwezig  - 
   
   

 
  

 
1 Opening 15:00 

2 Toelichting en vervolgens akkoord MPP werkgroep op 1ste 

asielprognose (  
15:05 

3 Toelichting MPP productiemodel (  15:15 

4 Toelichting MPP rapportage (  15:30 

5 Proces tot aanlevering aan Topberaad 15:45 

7 Afsluiting 15:55 
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MPP 2023-1: ketenbrede impacts 

   
   

   

Omschrijving  MPP 2023-1: bespreking MPP werkgroep 
Vergaderdatum en -tijd  2 februari 2023, 150:00-16:00 uur 
Vergaderplaats  Webex: 2742 052 9924 ww:  
Aanwezig   (APM);  (APM);  (NP);  

 (APM);  (NP);  (APM);  
 (KS);  (IND);  (Nidos);  

 (Nidos);  (IND);  
(COA);  (BZ);  (APM);  
(DT&V);  (TNO);  (TNO);  

 (IND);  (COA);  
(APM); 

Afwezig  Afgemeld:  
   
   

 

 
1 Opening (  15:00 

  heet iedereen welkom. 
 

 
 

 

 

2 Toelichting en vervolgens akkoord MPP werkgroep op 1ste 
asielprognose (  

 

  wordt gevraagd om ons op hoofdlijnen door de Oekraïense 
prognose mee te nemen. Naar aanleiding van een aantal Expert 
Group (KCIO –DG OEK – Clingendael) is voorliggend stuk tot stand 
gekomen. Tijdens deze meetings is gesproken over de piek scenario’s 
wat daarbij de inhoudelijke bevindingen zijn. In de scenario’s was niet 
de waarschijnlijkheid opgenomen van wat er kon gaan gebeuren. Dit 
is echter wel nodig om te kunnen komen tot een prognose. De hier 
beschreven scenario’s waren additieve scenario’s (niet het een of het 
ander) en niet mutual exclusive scenario’s (waar het een het ander 
uitsluit). Door met beide vormen te moeten weken is de berekening 
heel erg ingewikkeld geworden.  

 licht de scenario’s nog verder toe aan de hand van een plaatje. 
Vroeg of laat komen wij weer uit op de oorspronkelijke eerste 
asielinstroom. 
Deze DG OEK analyse zal ook in het MPP rapport verwerkt worden, de 
samenwerking tussen DG OEK en APM zal constant worden gezocht. 
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Alle te versturen stukken aan het Topberaad zullen nog een keer 
worden gereviewd en dan aan de leden van deze vergadering worden 
rondgestuurd. 
 

3 Toelichting MPP productiemodel (   

  geeft een korte toelichting op de doorrekening van het 
productie model. De nareis maatregel als een mogelijke afschaffing 
door het Kabinet, is alvast verwerkt. Ook is een extra berekening 
gedaan voor het COA om de bezetting voor dit jaar zo goed mogelijk 
te prognosticeren in relatie tot het berekende aantal van de nareis 
maatregel. Daarnaast zijn ook de derdelanders Oekraïne verwerkt, in 
de eerste asielprognose; waarbij met name is gekeken naar de 
opbouw. 
Ook is een uitvraag gedaan naar de hervestigers. Het aantal ligt hoger 
dan in eerste instantie was berekend, dit getal is ook bijgesteld naar 
boven. Dit is ook doorgesproken met de IND. De COA bezetting is nu 
ook opgenomen in de doorrekening met dank aan de collega’s van het 
COA. 
Er is ook minimum en een maximum versie gemaakt, ook is nog een 
uitbreiding gemaakt van het medio scenario met een Oekraïne versie; 
waarbij vanaf 2026 en verder een verhoogde instroom zal zijn. Wat 
nog moet gebeuren is de doorrekening van de taakstelling 
vergunninghouders. Binnen zal het nieuwe overzicht worden 
rondgestuurd. 

 

 

4 Toelichting MPP rapportage (   

 Complimenten aan de ketenpartners voor de inzet om de cijfers op zo 
korte termijn te kunnen/willen aanleveren. 
De uitdaging die voorligt is om de aspecten die niet structureel in de 
MPP zijn verwerkt om die verwerkt te krijgen, op tijd de gesprekken 
te voeren en alle informatie toch in korte tijd verwerkt te krijgen. 
Waar op dit moment de focus op ligt is de uitstroom van 
vergunninghouders om die doorgerekend te krijgen (externe factoren 
ongunstig woningmarkt). Er heeft een efficiency slag plaatsgevonden 
in de wijze van schrijven daar het aantal pagina’s van het rapport als 
is teruggebracht van 50 naar 30. De infographic wordt ook druk aan 
gewerkt omdat deze als onderdeel aan de Kamer structureel 
toegevoegd zal worden. 
Met TNO worden ook goede stappen gezet. Vanaf volgende week zal 
ook iemand die bezig is met een model de spreidingswet aanschuiven 
om deze toe te lichten. 
 

 

5 Proces tot aanlevering aan Topberaad (   

 onderdeel startdat. einddat. 
Concept MPP rapportage & productiemodel 
afronden 

30 jan 3 feb 

Concept MPP bespreken in werkgroep 
(schriftelijke reactie voor (09.30), definitief 
akkoord productiemodel, input ophalen 
infographic 

8 feb  

Definitieve versie MPP rapportage wordt 
verstuurd (voor 12.00), tot 12.00 tijd voor 
input op infographic vanuit werkgroep 

9 feb  
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Definitief akkoord MPP vanuit werkgroep 
(voor 12:00) 

10 feb  

MPP stukken aanleveren voor Topberaad 10 feb  
MPP in Topberaad 10 feb  

 
Alle reacties graag op tijd via de mail, aan ons verzenden. 
 

6 Afsluiting  

 COA: Beelden bij uitstroom vergunninghouders die zijn aangeleverd, 
hoe staat het daarmee? Zal bilateraal worden teruggekoppeld. 
 

 sluit de vergadering. 
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Omschrijving  MPP 2023-1: bespreking MPP werkgroep 
Vergaderdatum en -tijd  8 februari 2023, 09:30 - 10:30 uur 
Vergaderplaats  Fysiek (N22-06 Rottumeroogzaal) en Webex 
Aanwezig  - 
   
   

 
  

 
1 Opening  

2 Proces tot aanlevering aan Topberaad:  
 

Do 12u: Rondsturen definitieve versie MPP-
rapportage 
Do 12u: Deadline voor leveren input op infographic 
Vr 12u: Deadline om akkoord te geven op 
definitieve versie MPP-rapportage 
Vr 16u: Deadline versturen stukken naar Topberaad 

 

 

3 MPP-rapportage /  

4 Akkoord op MPP-productiemodel   

5 Presenteren infographic   

6 Afsluiting  
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Omschrijving  MPP 2023-1: bespreking MPP werkgroep 
Vergaderdatum en -tijd  8 februari 2023, 09:30-10:30 uur 
Vergaderplaats  N22-06 Rottumeroogzaal en Webex 
Aanwezig   (APM);  (APM);  (KS);  

 (BZ);  (IND);  (BZ);   
(BZ);  (APM);  (DT&V);  
(COA);  (TNO);  (TNO);  

 (APM); 
Afwezig  Afgemeld:  (APM);  (APM);  
   
   

 

 
1 Opening en mededelingen (  15:00 

  heet iedereen welkom. 
Er speelt politiek heel veel hetgeen het extra spannend maakt rondom 
de MPP. Vanavond nog een gesprek met de LRTs (Landelijke Regie 
Tafels) over de CNO’s (Crisis Nood Opvang) en derdelanders. Dat kan 
mogelijk nog effect hebben op onze cijfers. Tevens ook beleid 
overleggen met de staatssecretaris. Wanneer uit de gesprekken zaken 
naar voren komen die mogelijk effect hebben op de cijfers dan zal de 
desbetreffende ketenpartner benaderd worden om hier context bij te 
schetsen. De boodschap en de conclusie zullen niet wijzigen. 
Dit verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld, de verslagen van de 
vorige keren waren nog niet vastgesteld.  
De leden hebben tot eind van deze week om nog schriftelijk te 
reageren, daarna worden ook die verslagen vastgesteld. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
* 
 

2 Proces tot aanlevering aan Topberaad (   

  ligt het proces toe dat voorligt tot aanlevering aan Topberaad: 
Do 12u: Rondsturen definitieve versie MPP-rapportage 
Do 12u: Deadline voor leveren input op infographic 
Vr 12u: Deadline om akkoord te geven op definitieve versie MPP  
rapportage 
Vr 16u: Deadline versturen stukken naar Topberaad 
 

 

3 MPP-rapportage (  09:35 

  ligt toe dat de meeste feedback is verwerkt vanmiddag zal hij 
nog de laatste puntjes zorgvuldig verwerken; tevens is er nog een 
overleg met het COA om te praten over de vergunninghouders. 
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Wanneer er nog attentiepunten zijn dan graag zo snel mogelijk 
vandaag reageren. 
De aangeleverde punten waren veel al aanscherpingen op de 
beschrijvingen. Alle cijfers en tabellen zijn ook nog een keer extra 
gecheckt. 
Na verwerking van alle feedback zal morgen een nieuwe versie 
worden rondgestuurd. 
 

4 Akkoord op MPP-productiemodel (  09:40 

  geeft aan dat alle cijfers zijn verwerkt.  
 onderstreept dat voor het productie model akkoord zal 

worden gevraagd. 
Vandaag is echt de deadline, IND was nog bezig met een interne 
afstemming, maar werkt naar een reactie die vandaag nog zal worden 
opgestuurd. 
De rest van de leden geeft een principe akkoord. 
 

 
* 
 
 
 
 
* 

5 Presenteren infographic (  09:45 

 Op 16 februari a.s. is het Topberaad dan zal een eerste versie van de 
infographic hen worden getoond. Dit omdat de infographic zal worden 
meegestuurd richting de Kamer. De infographic is een leesbaardere 
versie van de rapportage. Ook is het de bedoeling om op genoemde 
datum een eerste schets/ontwerp van de MPP brief met het 
Topberaad wordt gedeeld. Bijna dezelfde elementen komen in deze 
brief als de brief van het najaar: “oplopende voorraden, erg 
ingewikkeld voor de migratieketen”. Datum van publicatie is nog niet 
bekend, maar zal waarschijnlijk een kwestie van weken zijn. 

 zal ook een proces voorstel laten opnemen in de oplegger 
naar het Topberaad. 

 geeft uitleg over deze 4 pagina tellende infographic, die op het 
smartboard aan de leden wordt getoond. Deze was namelijk nog niet 
aan de leden rondgestuurd. 
Aan de leden wordt gevraagd om mee te denken en actief feedback te 
geven. 
De opmerkingen zullen worden verwerkt. Op de laatste pagina wordt 
een verklarende woordenlijst opgenomen van de gebruikte 
afkortingen. 
Na dit overleg zal de infographic met de leden worden gedeeld zodat 
ze nogmaals met hun kritische blik kunnen kijken. 
Met de opdrachtgever zijn er vanmiddag nog gesprekken over het te 
hanteren scenario (medio scenario of niet?). De infographic moet een 
feitelijke weergave zijn van de boodschap die wij willen uitstralen. 
 

 

6 Afsluiting 10:13 

  sluit de vergadering. 
 

 

 



Stukken besluit ketenoverleggen
Document nr. 162



  

  Dep. VERTROUWELIJK  
 

 
 
 

 

Dep. VERTROUWELIJK 

  

  

   
   

   

Omschrijving  MPP 2023-1: bespreking MPP werkgroep 
Vergaderdatum en -tijd  8 maart 2023, 15:00 - 16:00 uur 
Vergaderplaats  Webex 
Aanwezig  - 
   
   

 
  

 
1 Opening  

2 Vaststellen agenda  

3 Vaststellen werkgroep verslagen 22 dec, 17 jan, 
26 jan 

 

4 Ter bespreking: Bijstelling MPP 2023-1   
 

9 Rondvraag en afsluiting  
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Omschrijving  MPP 2023-1: bespreking MPP werkgroep 
Vergaderdatum en -tijd  8 maart 2023, 15:00-16:00 uur 
Vergaderplaats  Webex 
Aanwezig   (APM) - (Voorzitter);  (APM);  

APM);  (BZ);  (BZ);  
 (APM);  (DT&V);  (COA);  

 (TNO);  (TNO);  (BZ);  
 (RvS);  (Nidos);  (IND); 

 (RvdR);  (NP);  (COA) ;  
(APM); 

Afwezig  Afgemeld:  (APM);  
   
   

 

 
1 Opening en mededelingen (  15:00 

  heet iedereen welkom. 
Dit overleg is bedoeld om een terugkoppeling te geven van het 
Topberaad waar de MPP is behandeld. 
Gepoogd zal worden om middels een presentatie de agenda en de 
overleggen in de toekomst meer vorm te geven.  
 
Korte voorstelrond van de leden. 
 

 
 

2 Vaststellen agenda (   

 De agenda wordt vastgesteld. 
 

 

3 Vaststellen werkgroep verslagen:  
22 dec, 17 jan, 26 jan (  

 

 De collega’s is per mail verzocht om de vorige verslagen omdat deze 
nog niet waren vastgesteld. 
 
Alle verslagen worden zonder wijzigingen vastgesteld. 
 

 

4 Ter bespreking: Bijstelling MPP 2023-1 (   

 Aan de hand van een presentatie komen de volgende onderwerpen 
aan bod: “bespreekpunten, beslispunten en het tijdspad”!  
 
Bespreekpunten: 

• Terugkoppeling Topberaad; 
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• Bijstelling: MPP o.b.v. addendum 1ste asielprognose 
• Toevoeging: Doorrekening IND project BAA 

 
Bespreking van de MPP in het Topberaad leid tot een goede 
inhoudelijke discussie, waarbij vooral de urgentie in beeld was. De 
cijfers geven aanleiding tot handelen binnen de keten als 
geheel/eenheid. De actiepunten waren reden tot een verdere 
uitwerking en het proces erom heen strak te trekken. Staatsecretaris 
heeft verzocht om de instroom beperkende maatregelen variant uit 
de doorrekening te halen en de gevolgen van het door de IND 
beoogde project (versneld afdoen van zaken) in de doorrekening mee 
te nemen om zo op voorhand de effecten te kunnen bepalen. De 
staatssecretaris is toegezegd dat beiden als aparte scenario’s zullen 
worden doorgerekend. Deze doorrekening is aansluitend aan het 
overleg meteen opgepakt. 
 
De taakstelling in de huidige versie van de MPP is door het Topberaad 
geaccepteerd, daar zal met scenario’s worden gerekend. Minimum, 
medio en maximum zijn de goede scenario’s. De versie 5 van de MPP 
is nog niet de geijkte versie. 
De 1e asielprognose zoals voorgelegd aan het Topberaad blijft intact. 
Er komt een addendum bij de 1e asielprognose. De nieuwe 
doorrekening MPP zal het effect van instroom beperkende 
maatregelen niet actief worden verwerkt. De prognose wordt verder 
door  toegelicht/uitgediept (onderscheid doorrekening 
en prognose). De asiel beperkende maatregelen zijn uit de 
doorrekening gehaald voor 2023 en 2024 voor zover die effect 
zouden hebben; voor na 2024 werd meer effect verwacht door de 
maatregel. Alle gestelde vragen vanuit de leden uitvoerig en volledig 
beantwoord.  
Er wordt vrijwel niet gekeken naar het lange termijn medio OEK 
scenario. Bij de derdelanders is wel een concreet beeld bij. 
Tekstueel zal nog even worden gekeken naar: “stel je neemt geen 
effect mee in de doorrekening”; dit stukje tekst zal anders worden 
geformuleerd.  
Bij de doorrekening is ook gekeken wat het effect voor de rest van de 
keten kan betekenen met betrekking tot het IND project om zaken 
versneld af te doen van kansrijke zaken (Syriërs & Afghanen). 
IND is intern bezig met een projectplan waarbij de effecten en de 
inzichten vanuit de keten hierin ook worden meegenomen. 
 
Beslispunten: 
Verwerking doorrekening IND project Bespoediging Afdoening Asiel 
(BAA) in MPP: 

• Als apart scenario in de bijlage;  
• Scenario in apart document;  
• Andere voorstellen; Akkoord werkgroep op bijstelling MPP 

2023-1 
 
De leden geven aan dat ze “Verwerking doorrekening IND project 
“Bespoediging Afdoening Asiel (BAA) in MPP” helemaal los gezien 
moet worden van de MPP; dit vanwege alle onduidelijkheid en 
onzekerheid van het project.  
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Dit moet in een apart document als scenario worden 
opgenomen. 
Naast het kopjes MPP is ook het kopje Beleidscontrole scenario en 
onder dit kopje zal de doorrekening BAA worden geschaard richting 
het Topberaad. 
 
De leden zijn akkoord met de doorrekening bijstelling MPP 
2023-1; deze zal per mail worden voorgelegd. 
 
Tijdspad: 

 1 MPP werkgroep bespreking 8-3-2023 
Middag (15:00 
00-16:00) 

2 
Oplevering bijstelling MPP 2023 2023-1 
ter akkoord werkgroep  9-3-2023 Middag (14:00) 

3 
Akkoord werkgroep op bijgestelde MPP 
2023-1 10-3-2023 Middag (14:00) 

4 
MPP stukken aanleveren voor 
Topberaad 10-3-2023   

5 MPP in Topberaad 16-3-2023   
6 Kamerbrief in Onderraad  28-3-2023   
7 Kamerbrief in MR 31-3-2023   
    

 
Het tijdspad is met de leden besproken. Wederom hele strakke 
deadlines, waarbij sterk een beroep op de flexibiliteit van de collega’s 
wordt gedaan. 
 
Er wordt ook een Kamerbrief met de Kamer gedeeld. Vanuit de 
staatssecretaris is aangegeven dat er zo min mogelijk wordt gedeeld 
en anders alleen in beperkte kring.  
 
Het uitdrukkelijke (opgelegde) verzoek vanuit de 
staatssecretaris om de stukken binnen deze kring te houden 
en anders aan te geven met wie allemaal de stukken worden 
gedeeld. De Kamerbrief mag/zal zeker niet verder gedeeld 
worden! 
 

Beslis 
punt 
 
 
 
 
Beslis 
punt 

5 Afsluiting 16:00 

  sluit de vergadering. 
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MPP 2023-2: ketenbrede impacts 

   
   

   

Omschrijving  MPP 2023-1: bespreking MPP werkgroep 
Vergaderdatum en -tijd  16 mei 2023, 13:30-15:00 uur 
Vergaderplaats  Tribes - Kalvermarkt 53; Den Haag 
Aanwezig   (APM-Voorzitter);  (APM);  

(APM);  (APM);  (APM);  
APM);  (DGM-KS);  (BZ);  

BZ);  (DT&V);  (COA);  
(TNO);  (TNO);  

(Nidos);  (IND);  (NP);  
 (APM); 

Afwezig  Afgemeld:  
 (COA),  (RvdR),  

(RvS),  (BZ).  
 

   
   

 

 
1 Opening en mededelingen. 

 
13:30 

 De voorzitter opent de vergadering door iedereen welkom te heten. 
 

 
 

2 Vaststellen agenda. 
 

 

 De agenda wordt zonder aanpassingen vastgesteld. 
 

 

3 Mededelingen & reflectie afgelopen MPP 2023-1 traject. 
 

 

 Intern is een eerste evaluatie geweest en gekeken naar 
verbeterpunten. 
Eén van de verbeterpunten is het vormgeven van de vergaderingen 
middels een presentatie. 
Inhoudelijk zal ook meer op voorhand worden aangegeven wat de 
inhoud van de vergaderpunten is (beslis-, bespreekpunt, ter 
informatie etc.). 
Het aantal mensen dat aanschuift bij de MPP wordt steeds groter. De 
sessies zullen ook kritischer worden ingericht en veel meer zal worden 
gekeken wie de juiste mensen zijn om aan tafel te hebben. Een 
duidelijkere scheiding in wie wat doet. 
Er wordt steeds meer van de MPP-werkgroep gevraagd, steeds meer 
tijdsdruk en inspanningen.  

 

 

Minister van Justitie en 
Veiligheid  
DRM/APM 
  

Contactpersoon 
 

Medewerker Advisering - 
Informatieanalyse & 
Scrummaster 
  

M   
@minjenv.nl 

  

Datum 
16 mei 2023 
  

Projectnaam 
MPP 2023-2: bespreking MPP 
werkgroep 
  

Notulist 
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Veiligheid  
DRM/APM

  
 
Datum 
16 mei 2023 
 

 
 
 

 
 

Nagedacht wordt hoe het beleidscontrole achtige stuk meer vorm 
gegeven kan worden, dit wordt in een plan door  uitgewerkt. 
 

 
5. 230516 

Meerjaren Productie         

 

4 Definitief verslag MPP bespreking 8 maart (ter vaststelling). 
 

 

 Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 
 

 

5 Presentatie met monitor & ontwikkeltraject: 
• 5a: Monitor (ter bespreking); 
• 5b: Ontwikkeltraject (ter vaststelling). 

 

 

 5a: Monitor  
De voorliggende MPP-monitor dient ter ondersteuning van de 
monitoringsfunctie van de MPP-werkgroep en is alleen bedoeld voor 
intern gebruik. Over de belangrijkste uitkomsten van de asielinstroom 
wordt een toelichting door Frans gegeven. 
 
De realisatie zit in 2023 vooralsnog net onder de bandbreedte van de 
prognose, maar we moeten ons niet rijk rekenen. Er zijn meerdere 
factoren die hierbij een rol spelen.  
1 De prognose geldt voor het hele jaar en geeft geen prognose per 

maand. In de 2e helft van het jaar is vaak meer instroom. Ook 
het aantal ongeregistreerden in de opvang zou nog moeten 
worden opgeteld bij de instroom; 

2 De meeste ontwikkelingen waarmee rekening is gehouden 
moeten nog plaatsvinden (zoals verkiezingen Turkije); 

3 Zo’n 1.000 derdelanders Oekraïne zijn geclassificeerd als zij-
instroom maar is eigenlijk eerste asielaanvraag (spoor 2). Die 
zouden er dus eigenlijk bij opgeteld moeten worden.  
•  Gaat de IND nog iets doen met de classificatie van de 

derdelanders? 
In de MPP zijn inwilligingspercentages meegenomen, maar nu wordt 
inzichtelijk dat de percentages in 2023 net iets lager uitvallen. 

•  Kan de IND ook uitzoeken welke invloed het versnellingsplan zal 
hebben op het inwilligingspercentage? 

DRM en COA hebben wekelijks overleg over de verwachtingen ten 
aanzien van de NIDOS-instroom en waar mogelijke verschillen 
vandaan komen, alsook welke acties ondernomen gaan worden en 
hoe de risico’s te beperken. 
Het aantal ingereisde nareizigers is lager; nareizigers reizen 
normaliter binnen 6 maanden in, dit zal een toename laten zien 
binnen deze groep. 

•  Kan de IND hier iets op toelichten/wat ligt hieraan ten 
grondslag? 

 
Beslispunten: 

 De IND te laten uitzoeken of er een inhoudelijke reden is 
waardoor de MVV-nareis instroom en uitstroom boven MPP-
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Datum 
16 mei 2023 
 

 
 
 

 
 

prognose valt en dit te delen in de volgende werkgroep of 
alvorens via de mail. 

 De IND te laten bevestigen in de volgende werkgroep of 
alvorens via de mail dat de zij-instroom van de Oekraïners 
daadwerkelijk onder de zij-instroom wordt geregistreerd en 
ook inhoudelijk als zij-instroom gezien moet worden. 

 De IND ontwikkelingen rondom (de uitvoering van) BAA te 
laten delen in de volgende werkgroep of alvorens via de mail. 

 De IND het inwilligingspercentage te laten monitoren, en 
wanneer de afwijking significanter wordt t.o.v. de MPP een 
analyse uit te voeren naar de oorzaken van dit verschuivende 
inwilligingspercentage. 

De leden zijn akkoord dat bovengenoemde punten door de IND nader 
worden uitgezocht. Het verzoek is om voor het einde van de volgende 
week (26 mei) te komen met een reactie. 
 
De vraag aan de leden om de grafieken in de monitor te bekijken en 
daar waar nodig de wensen aanvullingen kenbaar te maken, zodat 
deze kunnen worden meegenomen. 
 
5b: Ontwikkeltraject 
Met betrekking tot het ontwikkeltraject worden voorstellen ter 
verbetering middels een MPP-backlog bijgehouden. Deze zijn 
uitgesplitst naar functionele-, technische-, en procesverbeteringen. 
De reeds gerealiseerde ontwikkelpunten alsook de nog op te pakken 
ontwikkelpunten worden kort aangestipt.  

 licht naar aanleiding van de vraag van het Nidos, het verschil 
toe tussen de “COA | Prognose AMV” en de “Nidos | Prognose AMV”. 
De Nidos-cijfers zijn reeds opgenomen in de totale opdracht van de 
MPP. 
Op het technische vlak van de ontwikkeling wordt gekeken of de MPP 
geautomatiseerd kan worden. Met Python is al een begin gemaakt om 
het MPP-productiemodel na te bouwen. Met het MPP-model 2023-2 
hopen wij als APM met dit model te kunnen gaan schaduwdraaien.  
De wens is om in de lijn van de procesverbeteringen te kijken bij het 
punt van de “Ketenbrede impact”, of meer gedaan kan worden op het 
gebied van doorrekeningen en simulaties. Dit zal afhankelijk zijn van 
de vorderingen op het gebied van Python. 
 
Aan de leden wordt gevraagd of zij punten missen op de backlog? 

•  IND (  de IND is bezig met het ontwikkelen van een 
dwangsommenmodel in Python. Het verzoek aan de IND is 
om door een collega hier op termijn een presentatie over te 
laten geven. 

•  Nidos (  hoe staat het met het AMV-onderzoek? Door 
het WODC wordt nu het kwalitatieve deel van het onderzoek 
opgepakt, het kwantitatieve deel is reeds afgerond. Het totaal 
verhaal is nog niet gereed, er wordt nog gewerkt aan de 
questionnaire. De IND is samen met het Nidos aan het kijken 
wat de verschillen zijn in de AMV-data. 

•  APM (  binnen de IND was men bezig met de ontwikkeling 
van een simulatiemodel voor de interne IND stromen, is 
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bekend hoe ver men met dit model is? Dit is niet bekend bij 
 Hij gaat dit na en komt erop terug.  

•  KS (  bij het duiden van de MPP wordt het steeds lastiger 
om dat goed te doen, zo kort voor het moment waarop de 
MPP naar het Topberaad gaat (de cijfers staan niet stil). 
Misschien aan de voorkant een rol pakken als opdrachtgever. 

•  TNO (  met de meesten is al een gesprek geweest, de 
bevindingen komen eraan. TNO is tevens ook betrokken bij 
het IND-informatietraject voor wat betreft de 
planningsonderdelen. 

•  COA (  vanuit het COA het voorstel om ook naar de 
prognosetool, die zij gebruiken, die geënt is op Python te 
kijken? 

 
 

5a. 20230516 
Monitoring MPP 202   

  

5b. 20230516 
MPP-backlog t.b.v. w

 

 

6 Vragenrondje. 
 

 

 De planning van de volgende MPP-ronde zal ter check worden 
voorgelegd. 
Evaluatie en planning staan de volgende keer op de agenda. 
Kaders/uitgangspunten zullen op voorhand worden gedeeld. 
Het volgende overleg zal in deze zelfde vorm worden gegoten. 
 

 

7 Afsluiting. 
 

14:40 

 De voorzitter dankt de leden voor hun constructieve bijdrage en sluit 
de vergadering. 
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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP bespreking van 1 februari 2022 
Vergaderdatum en -tijd  1 februari 2022, 14:00 – 15:30 
Vergaderplaats  Webex 
   
   
   

 

 
 
  

1 Opening  

2 Monitor MPP 2021-2 

a. Bespreken Monitoring MPP 2021-2 deel III 

3 MPP productiemodel v20220128 

a. Bespreken significante bijstellingen en uiteindelijk beeld 

b. Vaststelling productiemodel door MPP-werkgroep 

4 Vervolgtraject na MPP 

a. Terugkoppeling 

5 Proces t.b.v. MPP 2022-1 voor Topberaad van 17 feb. 
a. Bespreken planning tot aan Topberaad 

6 Sluiting 

 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
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MPP werkgroep 
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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP bespreking van 8 februari 2022 
Vergaderdatum en -tijd  8 februari 2022, 15:00 – 16:30 
Vergaderplaats  Webex 
   
   
   

 

 
 
  

1 Opening  

2 MPP rapportage & bijlagen 

a. Toelichten en vragen/opmerkingen ophalen 

3 MPP protocol  

a. Toelichten en vragen/opmerkingen ophalen 

4 Oplegnota 

a. Toelichten en vragen/opmerkingen ophalen 

5 Vervolgtraject na MPP 

a. Terugkoppeling 

6 Proces t.b.v. MPP 2022-1 voor Topberaad van 17 feb. 

a. Bespreken planning  

7 Sluiting 

 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
  

Contactpersoon 
T   

@minvenj.nl 

  

Datum 
08 februari 2022 
  

Projectnaam 
MPP werkgroep 
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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP bespreking met RvdR en RvS 
Vergaderdatum en -tijd  11 januari 2022, 15:30 – 17:00 
Vergaderplaats  Webex 
   
   
   

 

 
 
  

1 Opening  

2 Verzoek update RvdR: ingebrekestellingen Spoor 4 VA a.g.v. niet tijdig 

3 Verzoek update RvS: startvoorraden en prod. V6 zaken en overig hoger 

beroep 

4 Uitbreiding MPP met uitvoeringswet Grenzen en Veiligheid 

5 Inw. en afw. percentages en verhoudingen sporen IND, % naar beroep/VoVo 

6 Mail RvdR 20220110 08:03: instroom VOVO en beroepen niet tijdig reguler  

7 MPP productiemodel v20220107 

8 Sluiting en vervolgafspraken 

 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP bespreking van 11 januari 2022 
Vergaderdatum en -tijd  11 januari 2022, 14:00 – 15:00 
Vergaderplaats  Webex 
   
   
   

 

 
 
  

1 Opening  

a. Aanwezigheid WODC: voorstelrondje 

2 Monitor: 1ste asielprognose – toelichting door  

3 Bespreken: concept MPP productiemodel n.a.v. IND prognoseplan – 

toelichting door  

a. MPP waarden 1ste asiel en totale asielinstroom 

b. Concept MPP productiemodel 

c. Onzekerheden en aannames 2022 (zie ook bijlage MPP nota 2021-2) 

4 Sluiting 

 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
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T   

@minvenj.nl 

  

Datum 
11 januari 2021 
  

Projectnaam 
MPP werkgroep 
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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP bespreking van 11 januari 2022 
Vergaderdatum en -tijd  11 januari 2022, 14:00 – 15:00 
Vergaderplaats  Webex 
   
   
   

 

 
 
  

1 Opening  

2 Monitor: 1ste asielprognose – toelichting door  

3 Bespreken: concept MPP productiemodel n.a.v. IND prognoseplan – 

toelichting door  

a. MPP waarden 1ste asiel en totale asielinstroom 

b. Concept MPP productiemodel 

c. Onzekerheden en aannames 2022 (zie ook bijlage MPP nota 2021-2) 

4 Sluiting 

 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
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MPP werkgroep 
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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP bespreking van 12 mei 2022 
Vergaderdatum en -tijd  12 mei 2022, 14:00 – 15:30 
Vergaderplaats  Webex 
   
   
   

 

 
 
  

1 Opening  

2 Monitor deel I 

a. Terugkoppeling n.a.v. input. Vragen en/of opmerkingen bespreken. 

3 Protocol 

a. Terugkoppeling n.a.v. input. Vragen en/of opmerkingen bespreken. 

4 Nota WODC betrokkenheid 

a. Terugkoppeling n.a.v. input. Vragen en/of opmerkingen bespreken. 

5 Planning en ontwikkelingen t.b.v. MPP 2022-2 

a. Terugkoppeling n.a.v. input. Vragen en/of opmerkingen bespreken. 

6 Sluiting 

 

 
 

Directoraat-Generaal 
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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP-bespreking van 1 maart 2022 
Vergaderdatum en -tijd  1 maart 2022, 14:00 – 15:30 uur 
Vergaderplaats  Webex 
   
   
   

 

 
  

1 Opening  

2 Terugkoppeling Topberaad 17 feb 2022 

3 Ter bespreking MPP-protocol 

4 Openbaarstelling 

5 Stand van zaken overige punten 

6 Sluiting 

 

 
 

Directoraat-Generaal 
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MPP-werkgroep 
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Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen

  
 
 

 
 

 
 

4 WODC nota 
a. Volgt als nazending. 

 

 



Stukken besluit ketenoverleggen
Document nr. 173



  

    
 

 
 
 

 

 

  

  

   
   

   

Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP bespreking van 28 juni 2022 
Vergaderdatum en -tijd  28 juni 2022, 14:15 – 17:15 
Vergaderplaats  Webex 
   
   
   

 

 
 
  

1 14.15–14.30: Inloop en opening  

2 14.30–15.15: 1ste asielprognose 

a. Toelichting  Vragen en/of opmerkingen bespreken 

3 15.15–15.45: Monitor deel II 

a. Toelichting  Vragen en/of opmerkingen bespreken 

4 15. 50–16.20: Ontwikkeltraject: Nareis 

a. Toelichting  Vragen en/.of opmerkingen bespreken 

5 16.20-16.25: Stand van zaken ontwikkeltraject (vergunninghouders & 

analyse DT&V) en toezeggingen (externe evaluatie & openbaarstelling) 

a. Toelichting  Vragen en/of opmerkingen bespreken. 

6 16.25-16.30: Planning t.b.v. MPP 2022-2 

a. Toelichting  Vragen en/of opmerkingen bespreken. 

7 16.30- 17.15: Sluiting met drankje en hapje 

 

 
 

Directoraat-Generaal 
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KIA (Ketenoverleg Informatie en Analyse) 

   
   

   

Omschrijving  Ketenoverleg Informatie en Analyse (KIA) 
Vergaderdatum en -tijd  18 april 2023, 14:00-15:30 uur 
Vergaderplaats  Vergadernummer: 2740 549 9361 - Wachtwoord: 

 
Aanwezig   (APM; voorzitter);  (KMar);  

DT&V);  (IND);  
(DJI);  (NP);  (Secretaris).  
Gasten: ;  

Afwezig  Afgemeld:  (Secretaris);  (KS);  
 (RvS);  (RvdR);  (DMB);  

 (COA);  (BZ);  (IOM) 
   
   

 

 
1 Opening. 14:00  
 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 
 

2 Vaststellen agenda. 14:05 
 Na het omwisselen van agendapunt 5 en 6 wordt de agenda 

vastgesteld. 
5. Data kwaliteit. 
6. Belemmeringen t.a.v. Keten gerelateerde data. 
 

 

3 Mededelingen. 14:10 
 Voor de actuele beelden (Opvang & Oekraïne) wordt gebruik 

gemaakt van dagelijkse leveringen vanuit ketenpartners. Gegeven 
de crisissituatie zijn er destijds geen afspraken gemaakt over de 
vorm van aanlevering. Dat zorgt ervoor dat sommige leveringen nu 
binnenkomen in de vorm van een mail, PDF, PowerPoint, etc. De 
komende tijd willen we aan de slag gaan om deze leveringen te 
standaardiseren. Dit kan betekenen dat we bij jullie op de lijn 
komen met de vraag of een datalevering omgezet kan worden naar 
een .CSV of ander dataformat. In de toekomst willen we deze 
afspraken, ook in crisissituaties, graag eerder maken. Dat scheelt 
veel werk voor APM en voorkomt fouten in de aanlevering.  
 

 

4 Conceptverslag. 14:20 
 Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  

 

Minister van Justitie en 
Veiligheid  
DRM/APM 
  

Contactpersoon 
 

Medewerker Advisering - 
Informatieanalyse & 
Scrummaster 
  

M   
@minjenv.nl 

  

Datum 
18 april 2023 
  

Notulist 
 

  

 
 

5.1(2)i
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5 Data kwaliteit (  & ). 14:25 
  en  zijn aangeschoven om het onderwerp toe te lichten. 

Zij stellen zich eerst even kort voor aan de leden.  
In deze presentatie wordt vooral stil gestaan bij “data kwaliteit 
tooling” en niet bij de “data kwaliteit processen”. Data kwaliteit is 
een onderdeel van de informatie strategie deze is in opdracht van 
het Topberaad opgesteld in 2020  
Het kabinet heeft aan de kamer toegezegd om Rijks breed de 
informatiehuishouding te verbeteren (in reactie op het rapport 
‘Ongekend onrecht’ – kinderopvangtoeslagaffaire, 15 januari 
2021). In reactie hierop zijn een aantal actieplan opgesteld 
waaronder: informatiehuishouding Rijksoverheid “Open op Orde”. 

 maakt deel uit van één van de task-forces die is opgericht 
vanuit het programma vanuit de overheid. Vanuit dit programma is 
APM benaderd. 
Gekeken is naar de reeds aanwezige data kwaliteit controles die al 
aanwezig zijn binnen KMI en daarnaast ook naar de reeds 
historisch data kwaliteit issues (aard en omvang). Uiteraard is ook 
gedacht aan verfijning dan wel uitbreiding. Tevens is gekeken naar 
de tooling die reeds beschikbaar is in de markt en waar die de 
focus op legt?  heeft review bij de ketenpartners 
gedaan/opgehaald. 
Het punt waar wij nu staan is dat er een keuze gemaakt moet gaan 
worden welke tooling het beste geschikt is voor het geformuleerde 
doel? 
Er zijn op verschillende niveaus controles uitgevoerd. 
 
De oproep vanuit  is om ideeën en voorstellen voor controles 
actief aan te dragen. 
 
DT&V: wordt ook aan de voorkant gekeken waar de data wordt 
geregistreerd (lees bij de ketenpartner) hoe die kwaliteit is voor 
aanlevering? Tweeledige controle zowel aan de voor alsook aan de 
achterkant, voordat het in KMI terecht komt. Via Frontex is de 
vraag gesteld hoe het zit met data validatie? Die hebben 
belangstelling om mee te denken over data kwaliteit en validatie. 
Wellicht dat Frontex ook financiële ondersteuning bieden.  

 is juist aangeschoven vanwege de vraag vanuit het 
programma “Open op Orde” om binnen de hele keten de data 
kwaliteit op orde te krijgen/houden. 
DJI: zal binnenkort samen met de DT&V kijken naar de relatie 
tussen hun data. 
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6 Belemmeringen t.a.v. Keten gerelateerde data ( ). 14:30 
  vat beknopt de inbreng kort samen van de diverse 

ketenpartners. De rol van het KIA is al eerder onderwerp van 
gesprek geweest. Het KIA moet vooral worden gezien als 
voorportaal voor de RIA; daarnaast kan zij een belangrijke rol 
vervullen bij de afstemming van operationele data en informatie. 
Verder is het KIA uitermate geschikt om te werken aan de 
verbetering van de keten samenwerking; waar kunnen wij elkaar 
met kennis en kunde helpen? 
Het is wel heel belangrijk dat voor een goede invulling van de rol 
van het KIA wel een actieve inbreng van de leden gewenst is 
(onderwerpen). 
Aan de hand van voorbeelden verduidelijkt  verder de 
bovengenoemde punten. 
Hoe gaan we onze data leveringen verder naar elkaar toe 
stroomlijnen qua frequentie, vorm en inhoud. Inzet van KMI3 voor 
alle ketenpartners, verificatie van de data. Toegang tot de data 
voor alle ketenpartners. Eerdere afstemming tussen de diverse 
gremia. 
DJI geeft aan dat Tulp een verouderd systeem is waarbij veel 
handmatig werk komt kijken. Samen zal worden gekeken hoe APM 
hierin iets kan betekenen. 
 

20230418 - 
Presentatie KIA.pptx

 
 

 

7 Wat verder ter tafel komt. 
  

14:55 
  stelt een actielijst middellange termijn op. 

 volgende KIA met verlof 18 mei – 29 mei. 
 welke documenten gaan we wel of niet annoteren voor de 

RIA leden? Als groep kunnen we proberen om de te annoteren 
onderwerpen als groep op te pakken en de mogelijke richting 
bepalen. 

 vraagt of kan worden aangeschoven bij de weekstart van de 
BIC voor de “Roadshow”. De Roadshow zijn drie blokken van een 
uur, dus daar is te weinig tijd voor tijdens een weekstart. 
 

 

8 Sluiting. 
  

15:30 
 De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 
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Omschrijving  Agenda t.b.v. de MPP 2023-1 bespreking met de Raden 
van 18 januari 2023 

Vergaderdatum en -tijd  18 januari, 14:30 – 16:00 
Vergaderplaats  Webex 
   
   
   

 

 
 
  

1 (14.30-14.35) Opening  

2 (14.35-14.45) Prognose IND van het aantal NTB-zaken en de 8.000 

verwachte productie RvdR 

3 (14.45-15.15) RvdR: 

a Bespreken parameters: aanpassen van bepaalde percentages of 

doorlooptijden n.a.v. analyses. Startvoorraden zijn ingevoerd. 

b Invullen Excel ‘Parameters’ voor ‘Akkoord ketenpartner’. 

4 (15.15-15.45) RvS: 
a Bespreken parameters: aanpassen van bepaalde percentages of 

doorlooptijden n.a.v. analyses. Startvoorraden zijn ingevoerd. 
b Invullen Excel ‘Parameters’ voor ‘Akkoord ketenpartner’. 

5 (15.45-16.00) vervolg en sluiting 
a In kaart brengen: vervolgacties APM en/of DT&V 
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Leden van het Topberaad  

  

Topberaad Migratieketen 

   
   

   

Omschrijving  Topberaad Migratieketen 

Vergaderdatum en -tijd  16 maart  2023, 10:45 – 12:00 uur  

Vergaderplaats  Webex 

Aanwezig  Leden van het Topberaad 

   
   

 

 

1. Opening en mededelingen 

a. Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken – mondeling 

 

2. MPP            

Gasten: , ,  

 

2.a Vaststelling MPP                 bijlage ad 2a 

2.b Doorrekening project BAA (ter informatie)       bijlage ad 2b 

 

3. Pil audit: dit agendapunt  verschuift naar topberaad 20-04-2023 

 

4. Herziening IBM strategie                bijlage ad 4  

 

5. Hamerstukken / ter informatie  

a. Verslag Topberaad Migratieketen 23 februari 2023 –   bijlage ad 5 

 

6. Rondvraag en w.v.t.t.k.  
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Omschrijving  Topberaad Migratieketen 
Vergaderdatum en -tijd  20 januari 2022, 10:00 uur 
Vergaderplaats  Webex 
Aanwezig  Leden van het Topberaad 
   
   

 

 
1. Opening en mededelingen                

- Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken  
 
2. Huisvesting Ter Apel                  

Toelichting door  (IND) en  (DH&F) 
 

3. Bestuurlijk crisisplan                  
Toelichting door  en  (DRM) 

4. Hamerstukken 
a. Verslag Topberaad Migratieketen 16 december 2021 
b. Factsheet migratieketen 
c. Verantwoordingsrapportage Dag van de Migratieketen 2021   

5. Rondvraag 
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Omschrijving  Topberaad Migratieketen 
Vergaderdatum en -tijd  17 maart 2022, 10:00 uur 
Vergaderplaats  Webex 
Aanwezig  Leden van het Topberaad 
   
   

 

 
1. Opening en mededelingen                  

- Situatie Oekraïne 
- ACMS/MCMS 
- Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken  

 
2. Inzet begrotingsbesluitvorming             

Toelichting door  (DRM) 
 

3. EAUT’s in de migratieketen 
Toelichting door  (DRM) 
 

4. Onderzoek gegevensuitwisselingen ketensystemen 
Toelichting door  (DRM) en  (COA) 

5. Hamerstukken 
a. Verslag Topberaad Migratieketen 17 februari 2022 
b. Nota Publiceren gegevenswoordenboek migratieketen als linked open data 
c. Analyse reisbewegingen APM 
d. Factsheet Migratieketen 

.   
6. Rondvraag 
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Omschrijving  Topberaad Migratieketen  
Vergaderdatum en -tijd  17 februari 2022, 10:00 uur 
Vergaderplaats  Webex 
Aanwezig   (VZ), , ,  

, , ,  
(vervanger van ),  

, , ,  en  
 (verslag) 

 
- A.   en  (DRM) bij agendapunt 
2 
-  (DRM) bij agendapunt 3 
-  en  bij agendapunt 4 

Afwezig   
   
   

 

         

1. Opening en mededelingen 
 
De heer  opent de vergadering. 
 
- De heer  geeft aan dat de politie, als gevolg van gebrek aan 

financiële middelen, geen bijstand meer kan verlenen aan de missies in 
Turkije.  

 
-  

 
 

- De heer  stemt hiermee in. 
 

Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken  
 

- De heer r geeft aan dat COA werkt aan een plan van aanpak voor 
dit jaar met daarin concreet benoemd de opgaven met betrekking tot locaties, 
personeel en begeleiding. Duidelijk is dat er niet voldoende plekken zijn. In 
kaart wordt gebracht hoeveel capaciteit benodigd is, waarin COA zelf kan 
voorzien en wat mogelijk aan provincie en gemeente zal worden gevraagd. 
Per provincie wordt hiervoor een fiche opgesteld. 
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De heer  deelt het volgende mee: 

- Elk departement of minister heeft een voorlopige planning gestuurd aan 
de Kamer ten aanzien van de verschillende opgaven uit het 
regeerakkoord. De betreffende brief is meegestuurd met de stukken. 

- Insteek vanuit JenV is om de middelen in het regeerakkoord om te 
investeren in stabiliteit, wendbaarheid en toekomstbestendigheid uit te 
werken in bestedingsplannen (230 miljoen euro structureel). Deze 
bestedingsplannen worden uitgewerkt op weg naar de 
voorjaarsbesluitvorming. Bekend is dat de ramingen in de MPP van 
februari 2020 niet realistisch bleken te zijn. In de formatiebesprekingen is 
de nieuw MPP aangeleverd met de nieuwe aantallen. Daardoor is er nog 
discussie met Financiën over de duurzame inzet van de 230 miljoen euro. 

 
De heer  deelt het volgende mee: 

- De situatie in Oekraïne is onrustig. Het kabinet wil iets doen voor 
Oekraïners en Nederlanders aldaar. Er is een meldpunt ingericht aan de 
grens met Polen. Sommige Oekraïners hebben een biometrisch paspoort 
waarmee zij vrij kunnen reizen in de EU en sommige anderen kunnen in 
aanmerking komen voor een visum. Dit raakt in eerste instantie niet de 
asielketen en om die reden wordt de opvang georganiseerd door NCC in 
samenwerking met BZK. 

- De heer  merkt nog op dat het wetsvoorstel op basis van de 
motie  met betrekking tot het afnemen van een onvrijwillige PCR-
test is aangeboden aan de staatssecretaris. Nog niet alle betrokken 
partijen hebben een reactie kunnen geven. 

- Mevrouw  geeft aan dat informatiestromen en trends ten 
aanzien van Oekraïne nauwlettend in de gaten worden gehouden. Polen 
heeft in EU-verband aangeven ondersteuning te willen. De houding van 
aangrenzende lidstaten ten opzichte van de opvang van Oekraïners is 
daarbij anders dan ten tijde van de Syrische vluchtelingenstroom.  

- De heer  geeft aan dat nu ook de buurlanden aan zet zijn 
wanneer de situatie nog meer zal escaleren, waarbij Nederland hen 
wellicht kan ondersteunen. 

 
Mevrouw  geeft de volgende toelichting: 

- De laatste periode is er veel overlast ervaren op een aantal locaties en dat 
heeft grote impact op de gemeente en de medewerkers. De 
staatssecretaris is al in Budel geweest naar aanleiding van een incident 
waarbij er afspraken zijn gemaakt voor extra maatregelen, onder andere 
ook met de politie. In algemene zin wordt samen met DMB en 
ketenpartners nagedacht over alternatieve maatregelen en instrumenten. 

- De bezetting is fors en er zijn meer plekken nodig. Voor AMV’ers zijn nog 
steeds weinig geschikte plekken voorhanden. Hierover worden momenteel 
gesprekken gevoerd met gemeenten. 

 
- Mevrouw  vraagt naar de te verwachten effectiviteit van de 

maatregelen met betrekking tot overlast. Benadrukt wordt dat de zwaarte 
van de aanpak, de effectiviteit ervan en de toon van de staatsecretaris 
hieromtrent in verhouding moeten zijn. 

- De heer  vult aan dat overlast al langer speelt en dat moet 
worden gezocht naar upstream maatregelen die daadwerkelijk effectief 
zijn. 
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De heer  concludeert dat toon en effectiviteit twee belangrijke 
aandachtspunten zijn als het gaat om de aanpak van overlast en de te nemen 
maatregelen. 
 
2. MPP en doorvertaling opdracht             

Toelichting door ,  en  (DRM) 
 
De heer  geeft een toelichting op de MPP en merkt daarbij het 
volgende op: 
- Deze MPP schetst op basis van de huidige inzichten, risico’s, 

onzekerheden en aannames een zorgelijk beeld op een aantal aspecten, 
zoals de verhoogde asielinstroom, de IND productie die de verhoogde 
instroom niet kan bijhouden, de toenemende bezetting bij het COA en de 
verhoogde instroom van AMV’ers en nareizigers. 

- Vanwege de onzekere ontwikkelingen met betrekking tot COVID, Oekraïne 
en Afghanistan is er ook bij deze MPP gewerkt met een drietal scenario’s.  

- De MPP blijft een prognose dat aanleiding kan zijn voor 
vervolggesprekken over consequenties en handelingsperspectief. 

- Er zijn voorts een aantal ontwikkelingen doorgevoerd waaronder een 
nieuwe uitgebreide MPP rapportage.  

- In het volgende Topberaad wordt het MPP protocol geagendeerd. 

De leden van het Topberaad merken het volgende op: 

- Mevrouw  geeft het volgende aan: 
o Het is op dit moment moeilijk om een reële prognose te maken, 

bij gebrek aan een alternatief wordt deze MPP gesteund. Mede 
gezien de spreiding van de prognose is het jammer dat het 
protocol vandaag niet op de agenda staat. De verwachting is 
namelijk dat er methoden worden gevonden om die spreiding 
geringer te maken.  

o Het is onduidelijk of de ontwikkelingen in Oekraïne ook zijn 
meegenomen in de MPP. 

o Benadrukt wordt dat de MPP een prognose is en geen aanvaarde 
opdracht. De vraag is vervolgens hoe met de MPP wordt 
omgegaan en wat de alternatieven zijn. Er moet snel gekeken 
worden naar alternatieve maatregelen. 

o De toon in de nieuwe uitgebreidere rapportage zou neutraler 
mogen aangezien met de toon de verwachting wordt gewekt dat 
er al een nieuwe opdracht is gegeven die niet gehaald lijkt te 
worden. 

- De heer  spreekt ook namens de Raad van State en merkt het 
volgende op: 

o Het is complex om een MPP te maken in onzekere tijden. De MPP 
is gebaseerd op de productieprognose van de IND die rekening 
houdt met het afwijzingspercentage van de vorige MPP. De vraag 
is of de huidige situatie leidt tot een ander afwijzingspercentage. 

o Deze prognose leidt tot een oploop van achterstanden bij de IND. 
Van belang is dat gezamenlijk gekeken wordt naar het 
handelingsperspectief, waarbij het moeilijk blijft in te schatten wat 
dit voor de rechtspraak betekent. Een evenwichtige financiering is 
daarbij belangrijk ter voorkoming van op- en afschalen. 
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- Mevrouw  spreekt haar waardering uit en geeft aan dat de 
prognose complex is. De uitstroom van de een is de instroom van de 
ander. De onzekerheden in de afwijzingspercentages bij de IND en de 
oplopende voorraden verdienen daarbij aandacht. Van belang is om de 
realiteit zo goed mogelijk in de vingers te hebben en duidelijk te krijgen 
waar ketenpartners zich op moeten voorbereiden. 

- De heer  spreekt zijn dank uit en geeft het volgende aan: 
o De MPP kent veel aannames en er worden grote marges 

aangehouden, maar er is een groei zichtbaar. Dat is ingewikkeld 
in de communicatie richting medeoverheden. 

o Het perspectief van de bewoner zou ook moeten worden 
meegenomen.  

o Het is van belang voor COA om te weten wat IND aankan. 
- Mevrouw  geeft het volgende aan: 

o BuZa kan instemmen met de MPP, maar opgemerkt wordt dat 
tijdens het opstellen van de MPP een grote variatie heeft gezeten 
in de verschillende scenario’s en aantallen. Naast zorgen over 
oplopende achterstanden en uitstroom van statushouders, lijkt het 
scenario erg optimistisch. Als de realiteit gaat afwijken van de 
prognose is het van belang dat de keten daar tijdig formeel over 
geïnformeerd wordt. 

o Wellicht is het raadzaam om de externe evaluatiecommissie 
specifiek te laten kijken naar de oorzaken van discrepanties 
tussen de ramingen en de realisatie op dit punt.  

- De heer  geeft aan akkoord te gaan met de MPP, maar merkt 
daarbij op de inschatting van de caseload van de Kmar bij de volgende 
MPP in gezamenlijkheid te maken en niet alleen te baseren op basis van 
historische gegevens. 

Mevrouw  geeft de volgende reactie: 

- Geprobeerd wordt om, samen met het WODC, steeds meer grip te krijgen 
op de onzekerheden. De hier genoemde aandachtspunten worden 
meegenomen. De monitor wordt daarbij steeds scherper opgesteld. 

- Ook worden er verdiepingsslagen gemaakt in de analyse op de 
afwijzingspercentages. 

- De situatie in Oekraïne is meegenomen in de raming en gekeken zal 
worden naar de toon van de tekst van de rapportage. 

- Belangrijk is nu om op basis van dit zorgelijke beeld het juiste gesprek te 
gaan voeren tussen opdrachtgever en opdrachtnemer. 
 

- Mevrouw  geeft aan dat er meer zicht is op de 
afwijzingspercentages, dat mede gebaseerd is op de ouderdom van de 
voorraden, de gevolgen van COVID en gemaakte beleidskeuzes ten 
aanzien van overlastgevers. 

De heer  concludeert als volgt: 

- De huidige MPP kent drie scenario’s met een brede reikwijdte en gevraagd 
wordt om in gezamenlijkheid te komen tot een smallere reikwijdte. 

- Op de kwaliteit is een aantal kleine opmerkingen gemaakt en gevraagd 
wordt om in het vervolg de delta tussen prognose en realisatie te 
betrekken. 

- Op toon en inhoud is gevraagd het perspectief van de bewoner mee te 
nemen en te kiezen voor een neutrale en zorgvuldige woordkeuze. 
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- De MPP betreft een prognose en geen geformuleerde opdracht waaraan 
ook een beleidsmatige dimensie is gekoppeld. 

- Het belang van een goede monitoring wordt onderstreept. 
- Tenslotte, dit illustreert het belang van stabiliteit. De leden worden 

aangespoord dit mee te nemen in de bestedingsplannen voor de 
beschikbaar gestelde middelen. 

Van prognose naar opdracht 

De heer  geeft een toelichting op de nota: 

- Met deze nota wordt getracht inzicht te geven in het proces van 
vaststelling van de MPP tot de begrotingsbesluitvorming. 

- In algemene zin wordt het volgende geconstateerd: 
o Er wordt minimaal uitgegaan van het medio scenario en wellicht 

indien de omstandigheden daartoe aanleiding geven, van het 
maximum scenario.  

o De productie van de IND heeft een majeure impact op de 
activiteiten van de andere ketenpartners en de bezetting van 
COA. 

o De lage werkloosheid en de duur van inwerktrajecten bij de IND 
werken beperkend op de mogelijkheden en het 
handelingsperspectief van de IND. 

- Op basis van de concepten van de MPP is deze week gestart met het 
doorrekenen van de MPP op de financiële effecten.  

- De noodzakelijke onderbouwing richting het ministerie van financiën zal 
plaatsvinden in de verschillende accountteams en tussen opdrachtgever 
en opdrachtnemer. 

- Een aanzienlijk deel van de middelen is al toegekend op basis van het 
coalitieakkoord. Geprobeerd wordt om die middelen zo veel mogelijk in te 
zetten voor stabiliteit en wendbaarheid van de keten, maar dit is nog 
onderwerp van gesprek. 

- Eind mei is er definitief zicht op de beschikbare middelen en daarna 
kunnen de gesprekken plaatsvinden over de opdrachten en afspraken die 
met elkaar kunnen worden gemaakt ten aanzien van de operationele 
activiteiten. 
 

- Mevrouw  geeft aan dat op dit moment al problemen ontstaan in  
de voorraden waarbij er, mede gezien de huidige arbeidsmarkt en 
opleidingsmogelijkheden, op dit moment geen ruimte is voor uitbreiding. 
Van belang is om te bezien welke andere type maatregelen kunnen 
worden genomen. Daarbij is het van belang om realisatiewaarden in de 
tijdslijn in de nota toe te voegen. Er zit immers tijd tussen beschikbaar 
stellen van middelen en de executiekracht ervan. 

- Mevrouw  benadrukt het belang om te bepalen welke 
mitigerende maatregelen kunnen worden genomen. Dat kan niet wachten 
en er dient een discussie plaats te vinden over het beleid. 

- Mevrouw  geeft aan dat het van belang is twee realisatieslagen 
te maken, namelijk hoe maak je de MPP prognose verfijnder en welke 
instroom kunnen de verschillende partners verwachten?  

- De heer  benadrukt dat de arbeidsmarkt moeilijk is. Het 
ministerie dient om die reden enerzijds beleidsmatig te bezien of de 
keuzes die worden gemaakt gehandhaafd kunnen blijven, terwijl de 
verschillende organisaties beleidsmatig moeten blijven handelen zoals zij 
altijd handelen. Daar moet worden over gesproken. 
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- Mevrouw  geeft aan dat er al een meer fundamenteler gesprek 
wordt gevoerd waarbij ook wordt gekeken naar productieverhogende 
(beleids)maatregelen.  

- De heer  geeft aan dat tijdens de LRT van 7 maart het beeld 
waarschijnlijk al is uitgekristalliseerd. Het kan daarbij zo zijn dat de 
behoefte aan locaties groter wordt en dit kan een vreemde boodschap zijn 
voor medeoverheden gezien de opgave waar zij al voor staan. 

De heer  concludeert als volgt: 

- De doorvertaling naar de opdracht kan al starten en hoeft niet te 
wachten. 

- We kijken naar beleid en ook naar andere maatregelen. Zelfs dan blijven 
er delta’s bestaan waar niet direct een antwoord op is. 

- De doorvertaling van de effecten zijn overal aanwezig. Duidelijk moet 
worden in de aanloop naar het volgende Topberaad welke stappen worden 
gezet. 

- Dit heeft ook politieke impact en impact in de communicatie naar 
medeoverheden. De staatssecretaris moet eerst geïnformeerd worden 
over het beeld inclusief de stappen die we zetten en de consequenties 
voor onze organisaties 

- De heer  geeft aan samen te willen bekijken hoe de 
communicatie richting medeoverheden vorm te geven en hen goed mee 
te nemen.  
 

3. Plan van aanpak en voortgang veranderopgave migratieketen   
Toelichting door  (DRM) 

Mevrouw  geeft de volgende toelichting: 

- Volgens de aanvankelijke planning zou tijdens dit Topberaad het plan van 
aanpak worden aangeboden. Er is voor gekozen om het concept eerst in 
een extra afstemmingsronde met de verschillende mt’s te bespreken. 

- In januari is in vier intensieve themadagen stilgestaan bij het EY rapport 
en heeft een eerste oriëntatie op het handelingsperspectief 
plaatsgevonden. 

o Beoogd wordt om een duurzame verandering te bewerkstelligen, 
waarbij zowel gezocht wordt naar een koppeling met de PDCA 
cyclus, maar ook gekeken wordt naar de relatie met cultuur, 
houding en gedrag. 

o De ketengovernance kan efficiënter en transparanter en 
opdrachten moeten concretere en meetbaarder. 

o In het kader van keteninformatievoorziening gebeurt er al veel. 
Met name de samenwerking op de koppelvlakken en de 
herprioritering binnen de IV opgave is een belangrijk 
aandachtspunt.  

- Alle te nemen stappen bij elkaar opgeteld vormen een grote opgave en de 
complexiteit is groot. Belangrijk is om stapsgewijs te werk te gaan en te 
bezien welke keuzes wanneer moeten worden gemaakt. 

- De wens is om de tijd te nemen voor het plan van aanpak.  

De leden van het Topberaad danken mevrouw  en merken het volgende 
op: 
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- Geconstateerd wordt dat het Topberaad vooral kennis kan nemen van de 
stukken. 

- Het proces is de afgelopen periode op sommige momenten erg snel 
verlopen. 

- Opgemerkt wordt dat er nog veel moet gebeuren om tot een 
concretisering te komen van de eerste oriëntaties. 

- Sommige leden geven aan behoefte te hebben aan meer tekst bij de 
bespreekplaten. 

- Benadrukt wordt dat tijd in dit geval niet boven kwaliteit moet gaan. 

De heer  concludeert als volgt: 

- Het is goed te kunnen constateren dat de oriëntatie op de verschillende 
thema’s beklijven. 

- Het is van belang om te blijven investeren in de vervlechting met de 
verschillende organisaties. 

- Benadrukt wordt dat kwaliteit boven tijd gaat, waarbij wordt opgemerkt 
dat er ruimte is om wat meer tijd te nemen als het gaat om het plan van 
aanpak. 

- Bezien wordt of in de reguliere momenten, waar het kan, al een follow-up 
van EY een plek kan krijgen. 

 
4. EAUT collectieve Dublinoverdrachten            

Toelichting door  (DRM) en  (DMB) 
 
- De afgelopen maanden is een EAUT uitgevoerd naar collectieve 

Dublinoverdrachten.  
- In de EAUT is onderzocht wat de impact is op de uitvoering en welke 

onmogelijkheden de uitvoering daarbij ziet.  
- Conclusie is dat de meeste ketenpartners de voorkeur hebben om de 

Dublinoverdrachten individueel te organiseren, waarbij er een grens wordt 
gezien in wat uitvoerbaar is op collectief vlak. Die grens wordt gezien bij 
inkomende overdrachten van 15 personen en uitgaande overdrachten van 
7 personen over land.  

- Tevens wordt een besluit gevraagd ten aanzien van de openbaarmaking 
van de EAUT.  

De heer  geeft aan graag beelden op te willen halen over de 
uitvoerbaarheid van collectieve Dublin overdrachten en de openbaarheid van de 
EAUT. Als opdrachtgever zal hij een uiteindelijk besluit nemen. 

5.2
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- De heer  geeft aan het de moeite waard te vinden te 
onderzoeken waarom andere lidstaten wel meerwaarde zien in collectieve 
overdrachten en Nederland niet. 

- Mevrouw  geeft aan dat dit al deels is meegenomen in de EAUT. 

De heer  concludeert als volgt: 

- Als opdrachtgever neem ik een besluit met betrekking tot collectieve 
Dublinoverdrachten en de openbaarmaking van de EAUT. 

- Bekeken wordt of er op korte termijn één brede lijn getrokken kan worden 
als het gaat om openbaarmaking van dergelijk stukken. Is dat niet het 
geval dat is het vertrekpunt ‘transparantie tenzij’. Opgelet moet worden 
dat er geen vertrouwelijke operationele informatie naar buiten gaat. 

5. Hamerstukken 
- Het verslag van het Topberaad Migratieketen d.d. 16 december 2021 

evenals het verslag van Topberaad Migratieketen d.d. 20 januari 2022 
worden zonder wijzigingen vastgesteld. 

- Ten aanzien van de verantwoordingsrapportage Dag van de Migratieketen 
2021 merken de leden op dat het goed is om te bespreken wat de wensen 
zijn voor dit jaar. Het verzoek vanuit de politie is om aangesloten te 
worden bij de organisatie. 

 
De heer  concludeert als volgt: 

- De rapportage wordt goedgekeurd en het belang van de Dag van de 
Migratieketen en de interactie met partners wordt onderkend. 

- De meerwaarde van een fysieke bijeenkomst is groot. 
- Politie wordt aangesloten bij de organisatie. 
- Er was een plan om elkaar als Topberaad aan de hand thematiek te 

ontmoeten. Dat is een goed idee, maar dit jaar zal dit samenvallen met 
het traditionele juni diner. 

  
6. Rondvraag 

- Mevrouw  doet een verzoek aan de rechtspraak om digitale 
zittingen te stimuleren gezien de grote uitval als gevolg van COVID. 

 

5.2
5.1(2)e

5.1(2)e

5.1(2)e
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Topberaad Migratieketen 

   
   

   

Omschrijving  Topberaad Migratieketen  
Vergaderdatum en -tijd  20 januari 2022, 10:00 uur 
Vergaderplaats  Webex 
Aanwezig   (VZ), ,  (vervanger 

),  (vervanger  
), ,  ,  

, , ,  en 
 (verslag) 

 
-  (IND),  en  (DH&F) bij 
agendapunt 2 
-  (DCC),  en  (DRM) 
bij agendapunt 3 
 

Afwezig  en  
   
   

 

               

1. Opening en mededelingen 
 
De heer  opent de vergadering. 
 

- De heer  staat stil bij het  
.  

               
Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken  
 
Mevrouw  geeft de volgende toelichting. 

- De bestuurlijke aanwijzingen die zijn gegeven aan gemeenten Gorinchem, 
Venray, Enschede, Alkmaar en regio Rotterdam hebben geleid tot veel 
vragen. De nieuwe staatssecretaris heeft aangegeven dit instrument in de 
toekomst in deze context niet nog een keer in te willen zetten. De 
aanwijzingen hebben wel effect gehad. In Ter Apel was het relatief rustig 
rond de kerstperiode en de nachtopvang was behapbaar.  

- De gemeenten hebben gehoor gegeven aan de oproep om statushouders 
onderdak te bieden. In het laatste half jaar van 2021 is een inhaalslag 
gemaakt, waarbij circa 12.787 statushouders zijn geplaatst. De 
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taakstelling van de 2e helft was 11.000 en afgesproken was dat er een 
inhaalslag van 1.500 zou plaatsvinden. Dat is gehaald. 

- De crisisstructuur is afgeschaald en staat nu stand-by met een radar 
functie.  

- Gisteren is de LRT bijeengekomen met de nieuwe bewindspersonen. Er is 
gesproken over de aankomende periode tot maart en welk 
instrumentarium ingezet kan worden indien zich weer een crisissituatie 
dreigt voor te doen. Er loopt ook een traject ten aanzien van de herijking 
van de uitvoeringsagenda met als doel lessen te trekken uit de afgelopen 
periode.  

 
De heer  geeft de volgende toelichting op de opvangsituatie. 

- Er is een tekort ontstaan aan plekken voor AMV’ers. In juni wordt 
verwacht dat het tekort is opgelopen tot circa 800 plekken. 

- De locaties voor sobere opvang zijn vorig jaar afgeschaald en op dit 
moment wordt gezocht naar nieuwe locaties. Dit is tevens voorgelegd aan 
de LRT. 

 
De overige leden merken het volgende op. 

- Mevrouw  vraagt welk instrumentarium voorhanden is in de 
aankomende periode tot maart, inden de bestuurlijke aanwijzing niet 
meer zal worden ingezet. 

- De IND heeft te maken met een oplopende werkvoorraad waarbij de 
huidige instroom boven het productieniveau zit. 

- Het aantal asielaanvragen door AMV’ers is hoog en ligt normaal rond de 
100 per maand, nu is dat 70 per week.  

- De IND treedt graag in overleg met politie over de mogelijke problemen 
rondom informatiedeling met betrekking tot AMV’ers. 

- Mevrouw  geeft aan dat DT&V werkt aan terugkeer. Niet op alle 
noodlocaties is echter rekening gehouden met de mogelijkheid van het 
voeren van vertrekwerkzaamheden. Daar wordt momenteel over 
gesproken met COA. 

- De heer  geeft aan dat de komende maanden extra capaciteit 
wordt ingezet in Beiroet om de achterstanden in verband met MVV nareis 
in te lopen. 

 
- Mevrouw  geeft aan dat de gegeven aanwijzing als instrument is 

ingezet om crisisnoodopvang te voorkomen. Voor de aankomende periode 
wordt het overleg gevoerd met BZK over het instrumentarium voor de 
aankomende periode. Hierover zal een terugkoppeling worden gegeven 
aan deze tafel. 

- De heer  geeft aan dat politie onder het vergrootglas ligt van de 
Autoriteit Persoonsgegevens. Buiten dit overleg zal contact worden 
gezocht met de IND over de informatiedeling aangaande AMV’ers.  

- De heer  geeft aan dat er zorgen zijn over de oplopende 
achterstanden van circa 17.000 aanvragen. Volgende maand wordt de 
MPP gepresenteerd waarbij het goed is om de gevolgen voor partners en 
gemeenten hiervan in beeld te hebben. 

 
De heer  concludeert als volgt. 

- De staatssecretaris beziet in de afgelopen en aankomende weken welke 
tools hem ter beschikking staan in aanloop naar maart en voert daarover 
reeds het gesprek. Ook de situatie van de AMV’ers staat op zijn netvlies. 
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- Benadrukt wordt het belang om met het opstellen van de MPP problemen 
zo veel mogelijk aan de voorkant te kunnen voorzien. 

 
De heer  geeft het volgende aan ten aanzien van het coalitieakkoord. 

- Op hoofdlijnen zijn er ongeveer 20 maatregelen waar de migratieketen 
voor aan de lat staat. Er zijn vervolgens ongeveer 20 maatregelen die 
samen met andere partners moeten worden opgepakt, bijvoorbeeld als 
het gaat om arbeidsmigratie en er zijn iets meer dan 5 maatregelen met 
thematiek die de migratieketen in generieke zin raken, zoals etnisch 
profileren en hardheidsclausules. Over drie weken zal in een globale 
planning aan de Tweede Kamer worden geschetst op welke wijze deze 
maatregelen zullen worden opgepakt.  

- In het coalitieakkoord lijkt een bedrag van 230 miljoen euro te zijn  
gereserveerd ten behoeve van uitgaven gericht op stabiliteit, 
wendbaarheid en sturing van de migratieketen. Discussie bestaat over de 
vraag of deze middelen als extra middelen kunnen worden beschouwd of 
slechts bedoeld zijn voor de MPP. Hierover wordt het gesprek gevoerd 
waarbij de inzet is dat de gereserveerde middelen ook daadwerkelijk 
kunnen worden gelabeld en ingezet ten behoeve van stabiliteit, 
wendbaarheid en sturing. 

- Er is een Ministeriële Commissie Migratie en Samenleving in oprichting die 
zich toe gaat leggen op alle aspecten van migratie. Hierbij valt te denken 
aan thema’s als asiel, visa, huisvesting, integratie en de doorwerking 
ervan in de samenleving.  
 

- Mevrouw  vraagt of er al een beeld is bij de verbinding van deze 
ministeriële commissie en het Topberaad inclusief Deelberaden en of dit 
wordt meegenomen in het EY traject 
 

- De heer  geeft aan dat de instelling van de ministeriële 
commissie gevolgen heeft voor het gehele landschap van de governance. 
Een aantal overleggen zullen mogelijk aangepast worden of verdwijnen 
zoals de Hoog Ambtelijke Taskforce, maar de Topberaad/Deelberaad 
structuur zal blijven bestaan. Dit moet nog verder worden uitgewerkt. 

- Ten aanzien van het EY traject zijn heldere afspraken gemaakt. Als blijkt 
dat er fundamentele wijzingen voortvloeien uit de instelling van de 
ministeriële commissie dan zal dat opnieuw moeten worden bekeken.  

 
- Mevrouw  geeft aan dat de vorige keer in het Topberaad 

aangekondigd is dat er gewerkt wordt aan een plan van aanpak in het 
kader van het EY traject. Het traject is voortvarend opgepakt door  

. Op dit moment worden er intensieve themadagen gehouden met 
het kernteam en anderen die veel inzet vragen van de betrokken partijen. 
Het is daarbij niet de bedoeling om te snel, en daardoor mogelijk 
onzorgvuldig, te werk te gaan. Voor het gehele traject is anderhalf jaar 
gereserveerd en die tijd wordt ook genomen.  

- In het traject zal ook gekeken worden naar de governance waaronder de 
rol en positie van de deelberaden.  

 
- Mevrouw  geeft aan de planning niet te halen. Het proces nu is te 

intensief en te kort cyclisch waardoor er onvoldoende tijd is om hetgeen is 
besproken in de themasessies te laten landen in de organisaties. Onzeker 
is daardoor ook of de IND al een standpunt kan innemen over het plan 
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van aanpak. Dit traject moet gezien de onderwerpen voldoende 
inhoudelijke aandacht krijgen van het Topberaad. 

- De heer  benadrukt het belang van het goed betrekken van de 
verschillende organisaties. 

- Mevrouw  geeft aan blij te zijn met een versnelling, maar het is 
zaak om op de kwaliteit te blijven letten en of het plan van aanpak wordt 
doorleeft en gedragen. Het is zaak een goed startpunt te formuleren. 

- Mevrouw  geeft aan deze signalen mee te nemen en ervoor te 
zorgen dat er niet al te vroeg een afslag wordt genomen. 

- De heer  benadrukt dat hetgeen opgeleverd wordt in het traject 
aan deze tafel geborgd moet kunnen worden. Snelheid is goed, maar te 
snel niet. 

 
2. Huisvesting Ter Apel                  

Toelichting door (IND),  en  (DH&F) 

De heer  geeft de volgende toelichting aan de hand van de 
bespreekplaat.  

- Vorig jaar is in het Deelberaad Asiel gestart met de businesscase ten 
behoeve van de gezamenlijke huisvesting op het Sindorfterrein. Er is 
daartoe een stuurgroep en projectgroep opgericht. 

- Vervolgens is een startnotitie opgesteld waarbij scope en scenario’s zijn 
vastgesteld. 

- De scenario’s zijn doorgerekend en het resultaat is neergelegd in een 
eindrapportage.  

- Binnen de stuurgroep is scenario 1a vastgesteld als voorkeursscenario. 
Ook in het Deelberaad Asiel en in het Tactisch Ketenoverleg Ter Apel is 
ingestemd met het voorkeursscenario. 

- Na instemming van het Topberaad zal de definitiefase worden gestart 
waarin de puntjes op i worden gezet. Wel dienen een aantal 
randvoorwaarden te worden geborgd waarvan er een aantal reeds 
besproken zijn met DRM. Dit gaat onder anderen over de rol van de 
overkoepelend proceseigenaar, de rol van contactpersoon met gemeenten 
en een structurele regeling voor de nachtopvang. 

- Voorts zij er nog een aantal risico’s en aandachtspunten benoemd. 
- De planning voor het vervolg vormt een risico mede gezien de huidige 

bouwmarkt. Tevens worden risico’s gezien in de vergunningverlening 
vanuit de gemeente Westerwolde, ook als het gaat om restricties in relatie 
tot de maximale capaciteit. Ook wordt een risico gezien in de 
samenwerking van de verschillende stakeholders binnen en buiten de 
keten. 

De leden van het Topberaad merken het volgende op. 
- Alle leden van het Topberaad stemmen in met het voorkeurscenario 1a. 
- Mevrouw  geeft aan de rol van DRM nog wat aangescherpt te willen 

zien. Nu wordt DRM genoemd als proceseigenaar mede in het contact met 
de gemeenten. DRM is weliswaar opdrachtgever van de keten, maar zal 
niet de partij zijn die vanuit het departement convenanten gaat sluiten 
met gemeenten. Ook zijn de rollen voor het vervolgtraject nog niet 
duidelijk genoeg benoemd.  
 

- De heer  geeft aan dat er richting de gemeente veel 
verschillende contacten lopen. Voorkomen dient te worden dat er vanuit 
verschillende partijen op verschillende momenten met de gemeente wordt 
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gesproken over onderwerpen die elkaar raken. Er is behoefte aan één 
centraal punt waar verschillende zaken bij elkaar komen.  

- Afgesproken wordt om hierover door te spreken met DRM. 

De heer  concludeert als volgt. 
- Het voorkeursscenario wordt onderschreven. 
- Er is kennis genomen van de randvoorwaarden en risico’s. 
- Er wordt nog nader geschakeld met DRM over hun precieze rolinvulling. 
- In algemene zin vormt de afhankelijkheid van één locatie een risico voor 

de continuïteit. Momenteel wordt al gekeken naar een tijdelijke 
semipermanente tweede aanmeldcentrum, maar in algemene zin ligt hier 
een strategisch risico. 

 
3. Bestuurlijk crisisplan migratieketen                

Toelichting door  (Departementaal Coördinatiecentrum 
Crisisbeheersing J&V),  en  (DRM) 

Mevrouw  geeft de volgende toelichting. 
- In mei 2021 is het bestuurlijk crisisplan in het Topberaad besproken. Er 

waren toen een aantal vragen waaronder de vraag of Berenschot de 
meest aangewezen partij was om mee samen te werken. Berenschot is 
verbonden aan J&V en werkt alle opleidingsplannen voor J&V uit. Om die 
reden is ook in dit geval gekozen voor Berenschot. 

- In de tussentijd is samen met DCC geoefend met de crisisstructuur. De 
lessen die daaruit zijn getrokken worden meegenomen in het verdere 
traject. 

- Dit jaar vormt een opleidingsjaar wat niet wegneemt dat de nieuwe 
werkwijze dit jaar niet al kan worden ingezet indien er zich een 
crisissituatie voordoet. 

Mevrouw  stelt zichzelf voor en licht het volgende toe. 
- Het werken aan crisisbeheersing is verbonden aan regels met het oog op 

een uniforme werkwijze en het hebben van duidelijke wederzijdse 
verwachtingen. 

- Een volwassen crisisorganisatie is in staat om een crisis te simuleren en 
misschien wel te voorkomen, maar in ieder geval snel op te lossen indien 
die zich voordoet. 

- In een ketenbrede crisisorganisatie wordt geanticipeerd op een mogelijke 
crisis door het monitoren van indicatoren zoals instroom en doorstroom, 
zodat aan de voorkant al kan worden bijgestuurd. Voorbereid zijn is een 
keuze. 

- Een van de randvoorwaarden is een effectieve samenwerking. Hiervoor is 
het nodig dat over de eigen organisaties wordt heen gekeken en er een 
goed begrip is van ketenafhankelijkheden. Op die manier kan adequaat 
ingespeeld worden op de informatiebehoefte. 

- Niet alleen is het van belang dat hier op nationaal en departementaal 
niveau aandacht voor is, maar ook binnen de keten en de individuele 
organisaties. 

- DCC heeft de keten ook nodig om goed te kunnen acteren in een crisis. 

Mevrouw  geeft de volgende toelichting. 
- De gevraagd besluiten zijn:  

o Instemming met het budget voor 1 fte voor 1 jaar ten behoeve 
van de implementatie van het Bestuurlijk Crisisplan Migratieketen  

o Instemming met het budget voor de opleidingskosten van dit jaar  



 
 
 

   Pagina 6 van 7 
 

 

 
Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen

  
 
Datum 
14 januari 2022 
 

 
 

 
 

o Instemming met de start van de crisisstructuur per januari 2023  
- De crisisstructuur bestaat uit drie lagen: het Keten Crisisteam Migratie 

(KCM), het Ondersteunende Keten Crisisteam Migratie en de 
Specialistische Teams. 

- Welke functionarissen deel nemen in de verschillende teams en wat er 
nodig is om deelnemers op te leiden, te trainen en te laten oefenen heeft 
Berenschot nader uitgewerkt in het Meerjaren opleidingsplan 
Crisisbeheersing Migratieketen.  

- Dit jaar worden de deelnemers opgeleid in hun specifieke rol en zullen 
daarmee gaan oefenen. Voor deze trainingen wordt eveneens budget 
gevraagd. 

- In 2023 wordt een officieel startmoment bepaald wanneer alle 
functionarissen zijn opgeleid. Daarna zal een constante loep plaatsvinden 
van opleiding, training en evaluatie.  

- Ten slotte wordt onderzocht of de opleidingen als ketenvoorziening 
kunnen worden aangemerkt 

De leden van het Topberaad merken het volgende op. 
- De leden van het Topberaad steunen de beschreven route. 
- Opgemerkt wordt dat het van belang is dat deelnemers aan de 

crisisstructuur opgeleid zijn, gecertificeerd zijn en dezelfde taal spreken. 
- Gevraagd wordt of er een indicatie kan worden gegeven van hoe de 

kosten hiervan structureel worden geborgd en wat er nog aan kosten kan 
worden verwacht? 

- De vraag wordt gesteld waarom er niet meer gebruik wordt gemaakt van 
bestaande structuren. Ook wordt er gevraagd of het Topberaad niet het 
meest geëigende crisisgremium is en waarom er maar één keer per 
maand gerapporteerd zal worden aan het Topberaad. 

Mevrouw  reageert als volgt. 
- De crisisstructuur is niet vrijblijvend bedoeld. 
- Geprobeerd wordt om te bezien of de opleidingen kunnen worden 

aangemerkt als een ketenvoorziening. De kosten voor dit jaar zijn hoog 
omdat er nu veel mensen ineens worden opgeleid. Ook worden nu de 
opleidingen ingekocht bij Berenschot zelf terwijl in de toekomst groot zal 
worden ingekocht via NCTV.  

- Mevrouw  geeft aan dat het gebruikelijk is om een aparte 
crisisstructuur te gebruiken binnen een organisatie, maar dat is een 
keuze. Wel wordt geadviseerd om zo weinig mogelijk lagen aan te 
brengen in de structuur. 

- Er is een ruime afvaardiging van het Topberaad in het KCM. Om die reden 
is er vanuit gegaan dat één rapportage per maand aan het Topberaad 
volstaat. 
 

- Mevrouw  geeft aan dat de IND recent een IV crisis oefening heeft 
uitgevoerd welke is beoordeeld door de Inspectie. Aangeboden wordt om 
de lessons learned te presenteren voordat de ketenbrede oefening zal 
plaatsvinden. 

De heer  concludeert als volgt: 
- De beslispunten worden onderschreven. 
- In aanvulling daarop wordt geconstateerd dat deelname niet vrijblijvend 

is. De verschillende rollen en functies zouden eigenlijk moeten worden 
opgenomen in het functiegebouw van de eigen organisaties.  
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- Deelnemers vanuit de keten dienen zowel binnen de eigen organisatie als 
bij DGM bekend te zijn. 

- In de tussenliggende periode wordt zo goed mogelijk gewerkt met de 
bestaande structuren, maar er wordt zo snel mogelijk toegewerkt naar 
een zelfstandige robuuste crisisstructuur. 

- Bij de oefening die gepland staat zullen ook de lessons learned van de 
IND worden betrokken. 

4. Rondvraag 
- De heer  nodigt de staatssecretaris uit om langs te laten komen 

bij de Raad voor de rechtspraak. 
- De heer  geeft aan dat de staatssecretaris in de eerste twee 

weken aangegeven heeft eerst de uitvoering te zullen bezoeken maar ook 
gesprekken zal voeren met zijn Europese collega’s. Vervolgens zal hij ook 
de andere betrokken organisaties bezoeken waaronder de Raad voor de 
rechtspraak. 
 

- Mevrouw  geeft aan dat er gewerkt wordt aan de MPP. De wens 
van het Topberaad was om tot één MPP lijn te komen. De afgelopen 
periode is gewerkt met drie scenario’s waarbij geprobeerd is tot één 
scenario te komen, maar dit is analytisch niet gelukt vanwege de 
verschillende onzekerheden op het gebied van COVID en internationale 
ontwikkelingen. Er wordt voor de aankomende periode dus nog wel 
gewerkt met drie scenario’s, in het volgende Topberaad zal worden 
ingegaan op de doorvertaling naar de opdracht. 

- Mevrouw  geeft aan dat het van belang is dat de werkgroep ook 
terugkijkt op het verschil tussen prognose en realisatie. Wat meer 
beschouwing is aldus wenselijk. 

 
De heer  concludeert als volgt. 

- De boodschap aan de werkgroep moet zijn dat er sprake is van een 
realistisch MPP. De drie scenario’s betekenen ook iets voor de opdrachten. 
De samenhang tussen de instroom, doorstroom en uitstroom moet 
duidelijk worden aan deze tafel. 

- Benadrukt wordt dat het belangrijk is om aandacht te hebben voor de 
MPP op papier en de realiteit hetgeen betrokken dient te worden bij het 
opstellen van het MPP. 

 



Stukken besluit ketenoverleggen
Document nr. 183



  

    
 

 
 
 

 

 

Leden van het Topberaad  
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Omschrijving  Topberaad Migratieketen 
Vergaderdatum en -tijd  17 februari 2022, 10:00 uur 
Vergaderplaats  Webex 
Aanwezig  Leden van het Topberaad 
   
   

 

 
1. Opening en mededelingen                  

- Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken  
 
2. MPP en doorvertaling opdracht               

Toelichting door ,  en  (DRM) 
 

3. Plan van aanpak en voortgang veranderopgave migratieketen   
Toelichting door  (DRM) 
 

4. EAUT collectieve Dublinoverdrachten            
Toelichting door  (DRM) en  (DMB) 

5. Hamerstukken 
a. Verslag Topberaad Migratieketen 16 december 2021 
b. Verslag Topberaad Migratieketen 20 januari 2022 
c. Verantwoordingsrapportage Dag van de Migratieketen 2021 
d. Factsheet migratieketen 

   
6. Rondvraag 
  

 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
  

Contactpersoon 
 

Adviseur 
  

T  070 370 79 11 
F  070 370 79 00 

  

Datum 
9 februari 2022 
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Omschrijving  Topberaad Migratieketen 
Vergaderdatum en -tijd  19 mei 2022, 10:00 uur 
Vergaderplaats  Webex 
Aanwezig  Leden van het Topberaad 
   
   

 

 
1. Opening en mededelingen                  

- Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken  
 
2. Meerjarenplan Ketenvoorzieningen en jaarverantwoording 2021 

Ketenvoorzieningen (ter besluitvorming) 
Toelichting door  en     
 

3. MPP   
Toelichting door            

a. Evaluatie MPP  
b. Rapportage APM  
c. MPP protocol 

 
4. Staat van Migratie (ter informatie) 

Toelichting door  

5. Hamerstukken 
a. Ketenfinanciering 2D barcode 
b. Verslag Topberaad Migratieketen 21 april 2022 
c. Factsheet Migratieketen 

 
6. Rondvraag en w.v.t.t.k.  
  

 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
  

Contactpersoon 
 

Adviseur 
  

  

Datum 
19 mei 2022 
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Omschrijving  Topberaad Migratieketen  
Vergaderdatum en -tijd  21 april 2022, 10:00 uur 
Vergaderplaats  

   (VZ), , ,  
 (vervanger van ), ,  
 (vervanger van ),  

(vervanger van de ), , ,  
 en  (verslag) 

-  bij agendapunt 2 
-  en  bij agendapunt 3 

Afwezig  ,  
   
   

 

    

1. Opening en mededelingen 
 
De heer  opent de vergadering. 
 

- De heer  geeft het volgende aan: 
o de IND heeft maatregelen genomen om het proces van nareis te 

vereenvoudigen. 
o vanaf afgelopen week is het theaterstuk Salomonsoordeel voor de 

ketenpartners van start gegaan. 
o het tv-programma pointer heeft aandacht geschonken aan de 

herleving van de problematiek die is geschetst in de EY rapporten. 
- De heer  brengt in herinnering de toezegging aan de Kamer om 

voor het zomerreces te komen met een brief over menselijke maat in de 
migratieketen. 

- De heer Pattijn geeft aan zich zorgen te maken over de locatie Budel. 
 
Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken  
 
De heer  geeft de volgende toelichting. 

- De burgemeesters van Ter Apel en Groningen hebben in een gesprek op 
15 april aangegeven dat de paviljoens op het Sindorfterein na 19 april 
moeten worden afgebroken en dat strikt vastgehouden zal worden aan 
het maximum van 2.000 bewoners in Ter Apel. 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
  

Contactpersoon 
 

Adviseur 
  

T  070 370 79 11 
F  070 370 79 00 

  

Datum 
21 april 2022 
  

Notulist 
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- Op de dinsdag na Pasen is gestart met het afbreken van de paviljoens. De 
bewoners zijn verplaatst naar drie gemeenten, te weten: Oss (80), 
Nijmegen (100) en Amsterdam (180). Uiteindelijk zijn 70 personen 
ondergebracht in de paviljoens ten behoeve van spoor 2. 

- Gevreesd wordt dat het in de aankomende periode vaker kan voorkomen 
dat opvangplekken voor mensen die zich melden in Ter Apel op het 
laatste moment moeten worden gevonden. 

- In verband met de ICT ontmanteling in de paviljoens is de IBIS registratie 
niet up-to-date en zijn de tellingen daardoor niet accuraat. 

- 2.500 statushouders zijn geselecteerd die uitgeplaatst kunnen worden 
naar hotels. Het is echter lastig gebleken om hotelkamers voor 
statushouders te boeken. 

 
Mevrouw  geeft de volgende toelichting. 

- Aan het registratieprobleem wordt momenteel hard gewerkt. 
- De instroom blijft fors, maar is conform de MPP raming. Met name het 

aandeel nareis is relatief hoog en moet om die reden handig 
georganiseerd worden.  

 
De heer  geeft het volgende aan. 

- Morgen is er een bewindspersonenoverleg waarin aan de hand van drie 
niveaus op politiek niveau wordt gesproken over opvang, te weten:    

o In de aankomende twee weken zal het vinden van opvangplekken 
een lastige opgave blijven. 

o Voor de middellange termijn zullen meer duurzame plekken 
worden geopend en zullen stappen worden gezet ten aanzien van 
de uitplaatsing van statushouders. 

o Voor de lange termijn zal de strategische opvangagenda worden 
gevolgd en moet, mede met behulp van een meer dwingend 
instrumentarium, worden voorkomen dat deze situatie zich niet 
meer zal voordoen. 

 
- De heer  biedt de heer  aan waar mogelijk te helpen. 
- De heer  geeft aan dat Buza extra inzet pleegt op het 

wegwerken van een voorraad van 8.000 MVV-aanvragen die versneld 
door de IND zullen worden behandeld. Daarbij worden posten in kritische 
landen fysiek versterkt, enerzijds voor het wegwerken van de voorraad, 
maar anderzijds ook met het oog op de verhoogde instroom.  

- De heer  geeft aan dat dezer dagen een rapport van PWC zal 
worden gepubliceerd waarin wordt aangegeven dat als gevolg van het 
huidige beleid en regelgeving volgend jaar een tekort zal ontstaan van 
230 miljoen dat oploopt naar 400 miljoen over een aantal jaren. Dit heeft 
verregaande gevolgen voor DJI, maar het raakt de 
vreemdelingenbewaring niet. 

 
De heer  geeft het volgende aan. 

- Morgen ligt ter besluitvorming in de ministerraad het gehele financiële 
pakket van het kabinet voor. Mede gezien de huidige politieke financiële 
situatie zullen een aantal financiële plannen, bijvoorbeeld in het kader van 
een stabiele en wendbare keten, niet worden goedgekeurd bij 
voorjaarsnota.  

- De MPP wordt voor dit jaar wel vastgesteld en gefinancierd. DRM zal een 
voorstel doen om de onderliggende MPP cijfers publiekelijk te delen. 
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- De eerste onderraad Migratie en Samenleving vond deze week plaats. 
Men was te spreken over het feit dat er een brede discussie plaatsvindt 
over migratie waarbij stap voor stap de 30+ opgaven uit het 
coalitieakkoord zullen worden besproken. 

 
2. Oekraïne             
Toelichting door  (interim-programma directeur-generaal Oekraïne) 
 
De heer  geeft de volgende toelichting. 

- We zien nu bijna 5 miljoen Oekraïense vluchtelingen. In Nederland zijn 
momenteel 41.000 opvangplekken waarvan er 31.000 bezet zijn. Er zijn 
circa 40.000 Oekraïners ingeschreven in de BRP. 

- In fase 1 was het Rijk verantwoordelijk voor de opvang van de eerste 
2.000 Oekraïners. Nu is fase 2 aangebroken waarbij 2.000 tot 50.000 
Oekraïners moeten worden opgevangen door gemeenten. In fase 3 zullen 
meer dan 50.000 Oekraïners moeten worden opgevangen. Er stromen 
momenteel 4.000 tot 5.000 Oekraïners per week in.  

- Het is van belang om zoveel mogelijk plekken te creëren. Takecarebenb 
en de nationale ondersteuningsorganisatie (NO) hebben potentiele nieuwe 
plekken geïdentificeerd. Steeds wordt bezien wat de volgende 
escalatiemogelijkheden zijn. Vorderen conform artikel 7 is het allerlaatste 
redmiddel, maar nu niet aan de orde. 

- Ten aanzien van de organisatie heeft DG OEK een departementale 
beleidscoördinerende functie en NO is de uitvoeringsorganisatie. De lijn 
echter is dat gemeenten zelf aan zet zijn bij het vinden van 
opvangplekken, NO ondersteunt daarin. 

- Op dit moment wordt gewerkt op basis van een rijkscrisisstructuur. Per 10 
mei zal mogelijk worden gewerkt met een aparte OEK crisisstructuur die 
loopt via de MCMS. Ook VNG en de veiligheidsregio’s zijn daarin 
vertegenwoordigd. 

- Beoogd wordt om goed aan te sluiten bij de migratieketen waar immers 
veel kennis en expertise aanwezig is. Het is belangrijk om elkaar te 
blijven vinden en problemen samen op te lossen. 

- Verdringing is een groot probleem. Op de korte termijn is de opvang voor 
Oekraïners en asielzoekers weliswaar gescheiden, maar op de lange 
termijn wordt beoogd om de gecreëerde opvangplekken voor Oekraïners 
in te zetten voor andere doeleinden waaronder asielopvang. 

 
- De heer  geeft aan dat COA vanaf het begin beide 

vraagstukken in gezamenlijkheid had willen bezien, maar dat is niet 
gebeurd. COA heeft acuut bedden nodig, terwijl de lege bedden voor 
Oekraïners niet mogen worden ingezet. Dat wringt. 
 

De heer  geeft het volgende aan: 
- De situatie is urgent gezien de hoge instroom van Oekraïners. 
- De kans is aanwezig dat ook na 10 mei de crisisstructuur nog blijft 

bestaan. Als de reguliere besluitvormingsstructuur toch wordt ingezet via 
onder anderen de onderraden, is het van belang onderscheid te blijven 
maken tussen enerzijds de opvang van Oekraïners en anderzijds de 
overige thema’s. Het is daarbij van belang dat de verschillende 
organisaties die aangehaakt moeten blijven goed betrokken blijven bij het 
OEK deel. 
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- Het is belangrijk daarbij om de kennis en expertise van de migratieketen 
te benutten.  

- Tevens is het van belang om de verdringingseffecten op politiek niveau 
aan te kaarten. 

 
De heer  reageert als volgt: 

- Verdringingseffecten zijn ongewenst, daar moet op politiek niveau besef 
over ontstaan. 

- Er moet voor worden gewaakt dat de MCMS geen reguliere structuur 
wordt, maar een aparte crisisstructuur. De opzet is om een scheiding aan 
te brengen tussen het OEK deel en het reguliere deel. 

- Graag wordt aangehaakt bij de kennis van de migratieketen. De eerste 
lijntjes zijn al gekegd. 
 

De heer  concludeert als volgt: 
- Er ligt een enorme klus. 
- De keuzes die zijn gemaakt worden gesteund. 
- De contactgegevens van de heer  zullen worden gedeeld. 

 
3. Plan van aanpak veranderopgave migratieketen 
Toelichting door  (DRM) 

- De veranderopgave migratieketen heeft betrekking op de gezamenlijke 
opgave voortkomend uit het EY ketenrapport van alle partijen verzameld 
in het Topberaad migratieketen en is dus breder dan alleen het 
asieldomein. 

- Om de veranderopgave voortkomend uit het EY-ketenrapport te 
doorleven, is in januari 2022 een vierdaagse voor medewerkers van de 
migratieketen georganiseerd. Daaruit is een concept plan van aanpak 
voortgekomen die in samenhang met de stuurgroep is aangescherpt. 

- De negen verschillende aanbevelingen uit het EY rapport behoeven een 
verschillende aanpak. Het oorspronkelijke tijdspad om alle aanbevelingen 
dit jaar nog te doen is te ambitieus gebleken. Om die reden is een 
prioritering aangebracht. 

- De 9 knelpunten zijn thematisch gebundeld in: 
o Bewust werken vanuit de ketengedachte.  
o Governance en sturing. 
o Keteninformatievoorziening. 
o Bekostiging.  

- Het plan van aanpak schetst per thema het handelingsperspectief, de 
verschillende onderdelen en de vervolgstappen. 

- De verschillende geschetste onderdelen uit het plan van aanpak zullen 
steeds middels opdrachtformulier worden voorgelegd aan de stuurgroep 
waarbij tijdspad en gevraagde capaciteit wordt geëxpliceerd. 

- In het kader van de optimalisatie van de keteninformatievoorziening is 
een projectvoorstel bijgevoegd voor dekking uit het interventiebudget van 
het Topberaad. Het voorstel ziet toe op de instelling van een projectgroep 
die zich gaat richten op het inzichtelijk maken van de ketenprocessen en  
koppelvlakken welke uitkomsten zullen worden verbonden aan de 
prioritering van de IV opgaven. 

 
- De heer  benadrukt het belang van realisme in relatie tot het 

tijdspad en geeft aan dat cultuur, gedrag en houding een integraal deel 
vormen van dit traject.   
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Mevrouw  geeft het volgende aan: 

- Veel dank voor het werk dat is verzet. 
- Het directieteam van DT&V voelt zich verbonden met het traject. Wel 

moet worden bezien hoe uiteindelijk het gevoel van verbondenheid 
doorklinkt in de gehele organisatie. 

- De eerste delen van het plan van aanpak zijn voldoende concreet 
gemaakt. 

- Een betrouwbare IND is belangrijk, daar wordt hard aan gewerkt, maar 
veronderstelt ook dat anderen worden meegenomen in de ontwikkelingen. 
Er is behoefte om in de communicatie aandacht te schenken aan de 
verbinding tussen de aanbevelingen van het EY- keten rapport en het EY- 
IND rapport evenals de vorderingen op dat vlak.   

- De vraag is of de gestelde ambities nog wel op dezelfde wijze kunnen 
blijven bestaan, nu niet alle financiële middelen uit het coalitieakkoord 
worden toegekend. 

 
De heer  geeft het volgende aan. 

- Commitment kan worden gegeven op de plannen, inzet en voorzichtige 
financieringskeuzes. 

- Het niet beschikbaar zijn van financiële middelen voor de verschillende 
plannen uit het plan van aanpak doet iets met de uiteindelijke 
mogelijkheden. 

- Benadrukt wordt dat de opgave groter is dan asiel alleen. 
- In alle scherpte moet gekeken worden naar in welke mate een aantal 

parallelle trajecten, zoals de verbeterde aanschrijving, opdrachtcyclus en 
jaarplan cyclus de veranderopgave doorkruizen. 

- De IND is zeer bereid om ketenpartners mee te nemen in de 
veranderopgave van de IND, maar besluitvorming daaromtrent vindt  
plaats in de driehoek. 

 
De heer  geeft het volgende aan: 

- Complimenten en instemming vanuit COA. 
- De veranderopgave is groots opgezet met veel werkgroepen en daar 

schuilt een risico in. Van belang is om zo lean en mean mogelijk te werk 
te gaan. 

- Interessant punt is de governance en met name wie wanneer waarover 
spreekt. 

 
De heer  concludeert als volgt. 

- Het plan van aanpak wordt onderschreven, met dien verstande dat 
gewerkt wordt op een zo lean en mean mogelijke manier waarbij het 
waardevoller wordt geacht om in de aankomende periode een beperkt 
aantal onderdelen goed uit te werken in plaats van alle onderdelen snel af 
te werken. 

- Op de lange termijn zit er een disclaimer op de financiële haalbaarheid 
van deze plannen. 

- Voor dit jaar worden de gevraagde financiële middelen van 150.000 euro 
en 50.000 euro toegekend. 

- Dit traject kent een totstandkomingsgeschiedenis. In het verleden gaf dat 
niet veel energie. De discussie vandaag is anders, waarbij opstelling en 
cultuur een belangrijk overstijgend aspect is. 
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4. Hamerstukken 
- Het verslag van het Topberaad d.d. 21 maart 2021 wordt zonder 

opmerkingen vastgesteld. 
 
5. Rondvraag  

- De heer  geeft aan dat een beroep wordt gedaan op het 
budget voor kleine ketenprojecten ten behoeve van een 2D-barcode op de 
visumstickers. 

- De heer  geeft aan dat de staat van migratie begin juni gereed 
zal zijn waarin onder anderen een samenhangend beeld wordt geschetst 
van de opgave uit het coalitieakkoord. 

- De heer  zal in verband met een nieuw te betrekken functie zijn 
secretaristaken overdragen aan een collega. 
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Omschrijving  Topberaad Migratieketen  
Vergaderdatum en -tijd  17 maart 2022, 10:00 uur 
Vergaderplaats  Webex 
Aanwezig   (VZ), , ,  

, , De heer  (vervanger  
), , ,  

, , ,  en 
 (verslag) 

 
-  bij agendapunt 1  
-  bij agendapunt 2 
-  bij agendapunt 3 
-  en  bij agendapunt 4 

   
   

 

    

1. Opening en mededelingen 
 
De heer  opent de vergadering. 
 

- Mevrouw  geeft aan dat dit het laatste Topberaad is waar zij aan zal 
deelnemen.  zal namens de IND in het vervolg deelnemen.  

 
Situatie Oekraïne 

- De heer  geeft aan dat binnen DGM de heer  
vrijgemaakt is als plaatsvervangend DG voor Oekraïne. Mevrouw  is 
momenteel waarnemend directeur DMB.  

 
De heer  geeft de volgende toelichting: 

- De veiligheidsregio’s zijn gevraagd opvang te realiseren voor 50.000 
Oekraïners. In Zeist is hiervoor een verdeelstation ingericht. Dit proces 
loopt goed. 

- Aandachtspunt vormt de registratie van Oekraïners door gemeenten. 
Hierdoor is op dit moment nog moeilijk aan te geven hoe de groep 
Oekraïners precies is opgebouwd. 

- Uitgangspunt is dat Oekraïners decentraal worden geplaatst, maar indien 
de aantallen oplopen, kan besloten worden om over te gaan tot centrale 
plaatsing. 

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
  

Contactpersoon 
 

Adviseur 
  

T  070 370 79 11 
F  070 370 79 00 

  

Datum 
17 maart 2022 
  

Notulist 
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- Aangezien er vooralsnog vanuit wordt gegaan dat Oekraïners maximaal één 
jaar in Nederland verblijven, is het uitgangspunt participatie. Wanneer zij 
langer blijven kan worden besloten dat integratie het uitgangspunt wordt. 

- Er spelen verder nog een aantal uitvoeringsvraagstukken met betrekking 
tot de verstrekking van leefgeld. 

- Particulieren initiatieven worden gecoördineerd door het Rode Kruis, VWN 
en het leger des heils met onder anderen als doel om misbruik, 
mensenhandel en mensensmokkel zoveel mogelijk tegen te gaan. 

- Er wordt gewerkt aan een nationaal opvangprogramma 50.000 plus waarbij 
gekeken wordt naar een meer programmatische aanpak van de opvang. 

 
De leden van het Topberaad merken het volgende op: 

- De heer  benadrukt het belang om oog te hebben voor 
signalen van uitbuiting en misbruik, mede gezien de populatie die veelal 
bestaat uit vrouwen en kinderen.  

- Mevrouw  geeft aan dat DT&V belang heeft bij een goede 
informatie-uitwisseling en aansluiting bij de crisisstructuur. 

- De heer  geeft aan dat er veel opvangplekken beschikbaar 
zijn voor Oekraïners, maar aan reguliere opvangplekken een groot te kort 
is. De nachtopvang is overbezet en er zijn nauwelijks 
uitplaatsingsmogelijkheden. Bij de veiligheidsregio’s wordt geïnventariseerd 
of zij ook kunnen ondersteunen in het vinden van reguliere opvangplekken, 
maar hiervoor lijkt weinig animo. 

- De heer  uit verder zijn zorgen over de instelling van een 
aparte organisatie met een eigen DG naast de migratieketen, mede gezien 
potentiele verdringings- en ‘kapings’ effecten. 

- De heer  vraagt op welke wijze verkeerde personen en signalen 
worden gedetecteerd en daar actie op wordt genomen, zowel als het gaat 
om de buurlanden van Oekraïne als in Nederland. Bij het instellen van een 
nieuwe organisatie ontstaan twee organisaties naast elkaar en hierdoor 
ontstaat een verdringingseffect en bestuurlijke druk. Lange termijn effecten 
en korte termijn opvang lopen nu door elkaar. Van belang is in 
gezamenlijkheid te bezien wat de hoogste prioriteit heeft. 
 

- De heer  geeft aan dat Frontex uitreizende Oekraïners zo veel 
mogelijk informeert over potentiele gevaren. Verder is er een handreiking 
opgesteld aan gemeenten waarin verschillende signalen worden benoemd 
inclusief handelingsperspectief. Ook worden om deze reden particuliere 
processen begeleid door onder andere VWN en Rode Kruis. 

- Mevrouw  geeft aan dat ook in Europees verband wordt gekeken naar 
welke aanvullende interventies kunnen worden gepleegd om misbruik tegen 
te gaan. 

 
Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken  

- Mevrouw  geeft aan dat de reguliere instroom toeneemt en 
benadrukt het belang om hier aandacht voor te blijven hebben. 

- De heer  geeft aan dat er zo snel mogelijk een oplossing moet 
komen voor het opvangtekort aan reguliere plekken.  

- Mevrouw  geeft aan dat de staatssecretaris een aantal maatregelen 
heeft goedgekeurd waardoor voorraden op een goede manier kunnen 
worden aangepakt. Naar de delta wordt nog gekeken. 
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De heer  concludeert als volgt: 
- Er is aan deze tafel behoefte om internationaal en nationaal te bezien of er 

nog een extra stap kan worden gezet als het gaat om het detecteren van 
en opvolging geven aan signalen van misbruik. 

- Onderdak, registratie en veiligheid zijn de prioriteiten op dit moment. 
- Er dient rekening te worden gehouden met een meer langdurige en 

grootschalige opvang. Om die reden wordt gewerkt aan een 
programmatische aanpak. De aparte structuur is het gevolg van een 
politiek besluit en dat besluit wordt gesteund. Voorkomen moet worden dat 
verdringing gaat plaatsvinden. Cruciaal daarbij is het behoud van de 
verbinding tussen de nieuwe organisatie en de migratieketen.  

- Tot die tijd zullen de ingezette structuren zoals de crisiscoördinatie blijven 
bestaan en worden doorontwikkeld totdat er een nieuwe structuur staat.  

- Het tekort aan reguliere opvangplekken wordt besproken in het 
aankomende veiligheidsberaad. 

- Het is goed om te zien dat de IND stappen zet als het gaat om maatregelen 
in het kader van de toenemende instroom en oplopende voorraden. 

 
MCMS/ACMS 

- De eerste samenkomst van de Ambtelijke Commissie Migratie en 
Samenleving heeft plaatsgevonden waarbij gekeken is naar de structuur en 
de opdrachten uit het regeerakkoord. Ook is er al een kleine inhoudelijke 
verkenning verricht naar de ongewenstverklaring. De eerste Ministeriële 
Commissie Migratie en Samenleving vindt over een paar weken plaats. 

 
2. Inzet begrotingsbesluitvorming 
 
De heer  geeft een toelichting op de nota. 

- De financiële plaat weergegeven in tweede tabel in de nota zal de basis 
vormen voor het gesprek met het ministerie van Financiën. 

- De MPP systematiek is daarbij gehandhaafd. Voor IND en COA is een 
koppeling gemaakt met de bekostigingsafspraken, voor DT&V en NIDOS 
zijn de opgave uit de begroting gebruikt, voor de Raad van de Rechtspraak 
geldt dat de reeks tot stand is gekomen via DGRR waarbij besloten is om 
een deel van de reeks af te vlakken.  

- Er is ingezet op het MPP medio scenario exclusief Oekraïne.  
- Er zijn besluiten genomen ten aanzien van de IND productie hetgeen 

mogelijk een positief effect heeft op de omvang ervan. 
- Met de ketenpartners van de kleine keten is een lijst opgesteld van 

maatregelen en acties die kunnen worden genomen ten behoeve van meer 
stabiliteit en wendbaarheid in de keten. Er vindt nog een nadere prioritering 
plaats, maar de staatssecretaris steunt de lijn. 

 
De leden van het Topberaad merken het volgende op: 

- Gevraagd wordt op welke tafel in de migratieketen het resultaat van het 
gesprek met ministerie van Financiën terugkomt. 

- Gemist worden de Raad van State in de staat evenals de politie. Ook wordt 
gevraagd of de rechtspraak wordt meegenomen in het ingroeipad. 

- Opgemerkt wordt dat het ingroeipad besheiden ingroeit, mede gezien de 
vele initiatieven. Benadrukt wordt dat de gelden die beschikbaar worden 
gesteld voor stabiliteit en wendbaarheid ook in tijden van krimp 
beschikbaar zijn. 
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- Van belang is dat de plannen in het voortraject goed gedeeld worden met 
alle organisaties. 

 
De heer  geeft de volgende reactie. 

- De politie loopt niet mee in de MPP reeks, maar I&R wordt wel genoemd in 
de long list van maatregelen. 

- De Rechtspraak loopt mee in de MPP. Een verandering in de productie van 
de IND zal namelijk tot uiting komen in de MPP en dat zal consequenties 
hebben voor de Rechtspraak. 

- Volgende week is een sessie met de ambtelijke werkgroep, daarna volgt  
een directeurenoverleg en daarna zal een overleg met de bestuurders van 
de keten volgen. 

- Mevrouw  vult aan dat de financiering van Politie en Kmar anders 
loopt dan in de MPP stroom, maar zeker in beeld is bij de 
bestedingsplannen.  

 
De heer  concludeert als volgt: 

- Aanleiding van deze bespreking is een zorgvuldige toelichting op de 
doorvertaling van de MPP. De daadwerkelijke doorvertaling per organisatie 
vindt plaats tussen opdrachtgever en opdrachtnemer of in de gezagsrelatie. 

- In het kader van de follow-up van het coalitieakkoord is aan IND, COA en 
DT&V de opdracht gegeven bestedingsplannen uit te werken met het oog 
op investering in stabiliteit en wendbaarheid. Er is daarbij aandacht voor 
plannen die betrekking hebben op de andere organisaties.  

- Gehoopt wordt op een snelle inzet van de middelen. Hoe het ingroeipad 
daarbij precies zal lopen kan nog nader bekeken worden.  

- Er is kennis genomen van de follow-up van de MPP en de doorvertaling.  
- De contouren en de aanpak voor het invulling van de bestedingsplannen 

worden voorbereid in kleine kring, maar indien de plannen gereed zijn 
zullen deze gedeeld worden met de partners aan deze tafel. 

 
3. EAUT’s in de migratieketen 

De heer  geeft de volgende toelichting op de nota. 
- Uitvoeringstoetsen worden al enige tijd ketenbreed uitgevoerd. 
- De wens is om vaker ketenbreed uitvoeringstoetsen in te zetten. 
- In een kleine werkgroep is bezien op welke wijze de ketenbrede EAUT’s 

vaker ingezet kunnen worden. Hiertoe zijn een aantal aanbevelingen 
gedaan met een aantal concrete voorstellen om daar opvolging aan te 
geven. De belangrijkste aanbeveling is om vaker uitvoeringstoets te gaan 
inzetten. Daarvoor zijn afspraken gemaakt met de IND over capaciteit en 
procesafspraken met de werkgroep. 

- Ook wordt in de werkgroep fundamenteler gekeken naar uitvoeringstoets in 
de keten. 
 

- Mevrouw  geeft aan dat naast de, in de nota beschreven werkwijze, 
fundamenteler zal worden gekeken naar de inzet van uitvoeringstoetsen. 
De wens is om op termijn bij het verstrekken van een opdracht een korte 
impact analyse uit te voeren waarover tussen opdrachtgever en 
opdrachtnemer vervolgens het gesprek kan worden gevoerd. De 
voorgelegde nota beschrijft een tussenfase.   

 
De leden van het Topberaad merken het volgende op: 
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- Het vaker uitvoeren van EAUTS is een goede ontwikkeling en is goed om 
daarbij aan te sluiten bij bredere ontwikkelingen. 

- Belangrijk is om de opdrachten aan de voorkant helder te formuleren, ook 
met het oog op de impact op de organisaties en belangrijk is daarbij om 
oog te hebben voor de verhouding tijd en kwaliteit.   

- Naast de genoemde aanleidingen om een EAUT uit te voeren kunnen er nog 
andere aanleidingen zijn, zoals gewijzigde prioriteiten die effect hebben op 
de hele keten. 

- Onduidelijk is nog hoe overige partijen zoals VWN en de advocatuur 
betrokken worden bij EAUT’s als het gaat om aspecten zoals menselijke 
maat en doenvermogen. 

- De vraag is hoe het instrument ingezet kan worden bij gewijzigde EU 
wetgeving en het effect ervan. 

- Onduidelijk is nog hoe de output van de EAUT wordt meegenomen in de 
follow-up. 

 
Mevrouw  geeft de volgende reactie: 

- Voor de fundamentele discussie zal worden gekeken naar verschillende 
soorten toetsen. Immers, in bepaalde gevallen zal een meer uitgebreide 
toets wenselijk zijn en in andere gevallen volstaat een beperkte toets 
inclusief verschillend tijdspad. De vraag die daarbij hoort is welk instrument 
past bij welke opdracht. 

- De bedoeling is daarbij dat de opdrachtgever, die om een uitvoeringstoets 
vraagt, in het kader van de follow-up een reactie geeft en daar het gesprek 
over voert met de opdrachtnemer. 

- Opgemerkt wordt dat dit uitgewerkt moet worden in een langer traject.  
 
De heer  concludeert als volgt: 

- Het belang van deze tussenstap wordt onderschreven, een volgende stap is 
de doorontwikkeling ervan. 

- Voor deze tussenstap ligt nog de vraag voor welke partners eventueel nog 
moeten worden betrokken als het gaat om doenvermogen en menselijke 
maat. 

- Een meer algemene overweging is om oog te houden voor het doel van het 
instrument en de uitvoerbaarheid. 

- De aanpak wordt vastgesteld. 
 
4. Onderzoek gegevensuitwisselingen ketensystemen 

Mevrouw  en de heer  geven de volgende toelichting. 
- In het keten privacy overleg wordt de laatste tijd waargenomen dat er 

privacy issues blijven spelen omdat er vanuit verschillende organisaties en 
privacy officers verschillende visies en belangen zijn. 

- Gesignaleerd is dat voor de ketensystemen BVV, Sigma en CDD geen 
grondslag is gevonden. Er is wel een DPIA voor het systeem zelf, maar niet 
tussen ketenpartners en het systeem, waardoor de verschillende 
verwekingen niet zijn vastgelegd.  

- Onderzocht moet worden welke risico’s er zijn en welke maatregelen 
moeten worden nomen. Conform de AVG dient ten slotte de rechtmatigheid 
te worden onderbouwd. Er is hiervoor een ambitieuze planning opgesteld. 
Gevraagd wordt om hier resources voor beschikbaar te stellen. 
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- De reden dat dit op deze tafel wordt gelegd is omdat het beeld heerst dat 
alle organisaties druk zijn en er vaak prioriteit geven aan de belangen van 
de eigen organisatie. 

 
De leden van het Topberaad merken het volgende op: 

- Het belang van het onderwerp wordt onderschreven, de prioritering en 
aanpak wordt gesteund, maar de ambitieuze planning lijkt niet 
realiseerbaar. Onduidelijk is daarbij in welke mate dit voorstel andere 
digitaliseringsvoorstellen wegdrukt.  

- Onduidelijk is in welke mate het DKI met andere deelberaden spreekt over 
deze onderwerpen. Een deel van het commitment zal ook van de 
deelberaden moeten komen. De rol van het DKI is onduidelijk en niet 
duidelijk. 

- Gevraagd wordt of DRM regie kan nemen ten aanzien van de vraag op welk 
niveau DPIA’s worden gemaakt en vastgesteld teneinde voortslepende 
interpretatieproblemen te voorkomen. 

- Belangrijk is daarbij om aan de voorkant al vast te stellen of er voldoende 
capaciteit en urgentie is. 

- De vraag is of dit voorstel gegevensdeling nu makkelijker of juist 
ingewikkelder maakt. 
 

Mevrouw  reageert als volgt: 
- De digitaliseringsvoorstellen zijn nog niet in beeld. Dat moet duidelijk 

worden uit de inventarisatie. Indien een digitaliseringsvoorstel gerealiseerd 
moet worden dan gebeurt dat niet meer dit jaar, maar wordt wel 
opgenomen in de planning inclusief voorstel. 

- Van belang is om verder op zoek te gaan naar hoe slimmer kan worden 
omgegaan met de AVG. 

 
De heer  concludeert als volgt. 

- Het vertrekpunt is: gegevensdeling op een zo makkelijk mogelijke manier, 
maar met inachtneming van gegevensbescherming. 

- Er is steun om de eerste stappen te zetten tot aan de DPIA. Daarna dient te 
worden bezien wat dit betekent voor de organisaties. Gevraagd wordt om 
kritisch te kijken naar de haalbaarheid van de planning. 

- In de follow-up van E&Y dient het keten privacy overleg evenals de rol van 
DKI en de overige deelberaden te worden meegenomen.  

- Hier zit een regievraagstuk achter. DRM wordt gevraagd hiervoor een 
voorstel te doen. 

 
5. Hamerstukken 

- Ten aanzien van het verslag Topberaad Migratieketen 17 februari 2022 
heeft DT&V een correctie voorgesteld: de inbreng m.b.t. collectieve 
Dublinoverdracht koppelen aan de het feit dat de conclusies van de EAUT 
worden onderschreven.  

- Ingestemd wordt met de nota Publiceren gegevenswoordenboek 
migratieketen als linked open data 

- De analyse reisbewegingen APM wordt vastgesteld met de opmerking dat 
het wenselijk is als er aandacht wordt besteed aan Oekraïners die niet in 
Oekraïne verblijven maar in potentiele risicogebieden. 
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Omschrijving  Topberaad Migratieketen  
Vergaderdatum en -tijd  22 september 2022, 10:00 uur 
Vergaderplaats  Webex 
Aanwezig   (VZ), , ,,  

, , , , ,  
,  (vervanger )   

(vervanger ),  (verslag)  
Afwezig 

 

Gasten 

 , , , ;  
. 
 (agendapunt 2), , ,  

(agendapunt 3) 
 
 
 

   
   

 

1) Opening en mededelingen                   
Dhr.  opent het overleg en heet allen welkom.  
a) Mevrouw de  en de heren  ,  en  zijn 

afwezig.  
b) Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken: Dhr.  geeft aan 

dat de druk op Ter Apel hoog blijft. Rondom de noodopvang is bij de 
gemeenten nog weinig beweging zichtbaar. Ook het versnellen van de 
uitplaatsing van vergunninghouders lukt nog niet, de cijfers geven aan dat de 
uitplaatsing zich rond de taakstelling bevindt. Mevr.  geeft aan dat er 
uitzicht is op een aantal grote locaties op het land, naast de cruiseschepen. 
Marnewaard draait goed maar verdere doorstroom in het land is essentieel. 
Daarnaast wordt ook gekeken naar transitieplan van overdracht CNO naar 
COA. Mevr.  geeft aan dat het opvolgingsplan bestuurlijke afspraken 
uitgaat van gebruik van zoveel mogelijk reguliere lijnen en overleggen. Wel 
komt er een extra directeuren overleg. Mevr.  gaat na of buitenlandse 
zaken daar ook voor uitgenodigd is. (actie mevr.   

c) Deelname overheids-brede cyberoefening op 31 oktober 2022: voor deelname 
is het belangrijk dat men vooraf een training heeft gevolgd van een dag. 
Mevr.  zal nagaan of dit ook voor bestuurders geldt. De oefening zelf 
duurt een middag. Dhr.  geeft aan dat er momenteel veel ligt bij 
het COA en heeft voorkeur voor een oefening op een ander, later moment. 
Mevr.  geeft aan dat belangrijk is vooraf na te gaan of de 
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medewerkers die deelnemen daadwerkelijk de training hebben gevolgd. Mevr. 
 denkt dat binnen DT&V de betreffende medewerkers de training wel 

hebben gevolgd. Mevr.  zal de leden topberaad een mail sturen over 
deze oefening waarin meer context wordt weergegeven en de vraag rondom 
noodzaak van participatie door en het volgen van training door bestuurders 
hierbij. (actie mevr.   

-  
2) Veranderopgave migratieketen  
In aanwezigheid van   
 
Mevr.  geeft aan in de bijgevoegde nota een update te hebben gegeven 
van het proces. Q4 wordt een belangrijke fase voor opleveren van stukken in 
veranderopgave. Vooruitlopend op het ketenplan  is het belangrijk om ook op 
directeurniveau de keuzes die voorliggen door te nemen. Voor de bijeenkomst 
van 05-10-2022 is een concept agenda opgesteld. Welke aandachtspunten zijn er 
bij het topberaad voor deze bijeenkomst?  
 
Dhr.  geeft aan de kernwaarden en kerndoelen te ondersteunen. Drie 
aandachtspunten: 

- informatie-uitwisseling binnen de keten vanuit ketenperspectief.  
- Hoe de ketendoelen koppelen naar de organisatiedoelen per ketenpartner.  
- Wat zijn de uitkomsten van de expertmeeting? 

 
Mevr.  vraagt aandacht voor de governance. De stuurgroep komt 26-09-
2022 bijeen en kan aangeven waar dilemma’s en knelpunten zitten. Dhr.  
geeft aan dat het van meerwaarde kan zijn om de dillema’s in het topberaad te 
doorgronden voor meer scherpte.  
 
Mevr.  geeft de suggestie van keteninformatievoorziening mee te nemen 
en neemt hierover nog contact op met dhr.  (Actie mevr.  
Het verslag met uitkomsten expertmeeting volgt en zal gedeeld worden met 
topberaad. Ook neemt mevr.  het voorstel mee om in de stuurgroep  
knelpunten en dilemma’s voor te bereiden ten behoeve van topberaad.  
 
3) MPP   
Dhr.  geeft aan dat de MPP eerst inhoudelijk wordt toegelicht, daarna 
volgt het vervolgproces. Het doel is het vaststellen van de MPP.  
Dhr.  geeft een toelichting op de MPP aan de hand van een infographic.  
 
Het algemene beeld is vergelijkbaar met de vorige MPP 2022-1.  
• Doordat de uitstroom bij IND (Asiel) lager ligt dan de instroom blijven de 

voorraden toenemen. 
• De COA ziet een toename over de komende jaren van de bezetting. Deze 

toename is nog groter dan in de vorige MPP2022-1 werd verwacht (o.a. door 
Nareis, hoog inw.% spoor 4 en beperkingen in de uitstroom). 

• Bij Nidos blijft een hoog aantal AMV instromen in de caseload.  
• De DT&V, RvdR en RvS blijven een lagere instroom zien, vanwege het lage 

percentage afwijzingen en een lagere uitstroom dan instroom bij de IND. 
Uitzondering daarop zijn de Niet Tijdig Beslissen (NTB)-zaken bij de RvdR.  
 
Reacties:  

a) Dhr.  vraagt naar de impact van Oekraïne en vooral naar het effect van 
de groep derde-landers die tot 04-03-2023 onder richtlijnen vallen en daarna 
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niet meer. Daarnaast attendeert dhr.  er op dat op pagina 28 bij spoor 1 
sprake is van een verschil van 3000 rondom de beginvoorraad. Dhr.  
gaat daar naar kijken (actie dhr.  

b) Dhr.  pleit voor openbaarmaking. De MPP is de basis voor de 
verdeelsleutel van de staatssecretaris. Het COA maakt op basis van de MPP 
een capaciteitsbesluit die openbaar is. Daarnaast vraagt dhr.  
aandacht voor de berekening van de uitstroom vergunninghouders. In de MPP 
wordt uitgegaan dat de taakstelling bij gemeenten gehaald wordt. In de eigen 
COA prognose komen effecten van vertraging in IND productie en uitstroom 
vergunninghouders naar voren daar deze vertragingen direct effect hebben op 
de bezetting. Daarom het verzoek aan de MPP een tabel met een aantal 
scenario’s toe te voegen waarin effect niet realiseren taakstelling op bezetting 
COA naar voren komt (actie dhr.  

c) Mevr.   geeft aan in bijlage 1 MPP de analyse terug te zien waarom 
de instroom bij DT&V afwijkt ten opzichte van de prognose. Voor covid-19 
waren deze verschillen veel kleiner. De analyse geeft aan dat het een 
combinatie van factoren betreft. Enerzijds betreft het de niet overgedragen 
dossiers, maar ook is er invloed vanuit het afwijzingspercentage IND. Met 
betrekking tot derde-landers/Oekraïne kan DT&V pas handelen nadat IND een 
afwijzende beslissing heeft genomen. Het moment dat dit in caseload IND 
komt is dan ook van belang voor DT&V.  

 
Dhr.  geeft naar aanleiding hiervan het volgende weer:  
a) Derde-landers Oekraïne: die zijn meegenomen in de MPP. Ook is dit bij DT&V 

meegenomen onder het kopje overige instroom, die is opgehoogd daar die 
hoger ligt afgelopen periode. Deze trend zal in de monitoring meegenomen 
waarbij afwijzingspercentage eveneens gevolgd wordt.  

b) De uitstroom vergunninghouders blijft complex om goede prognose te geven, 
de realisatie 1e helft 2022 ligt onder de 10% en is hiermee binnen de  
bandbreedte. Het is van toegevoegde waarde om het effect op COA bezetting 
in beeld te brengen als de taakstelling minder gerealiseerd wordt. In MPP  kan 
het risico van niet realiseren taakstelling in 2023 zichtbaar gemaakt worden. 
(actie dhr.  Met betrekking tot openbaarmaking geeft dhr.  

 aan dat bij de vorige MPP de Tweede Kamer geïnformeerd is per brief, 
dit kan dit keer eveneens plaatsvinden. Mevr.  pleit voor openbaar 
maken van alleen de cijfers bijvoorbeeld via een kamerbrief maar niet van de 
volledige MPP. Ook kan in deze kamerbrief het effect van vertraagde 
uitstroom vergunninghouders worden toegelicht. Het moment van 
openbaarmaking zal afgestemd worden met het moment van openbaarmaking 
van het capaciteitsbesluit COA. (afspraak) 

c) Instroom DT&V: belangrijk aspect is de correctie niet overgedragen dossiers.   
Dit is de 1e keer dat die wordt toegepast. Ook andere omstandigheden spelen 
een rol zoals productieplanning IND, inwilligings- en afwijzingspercentage. Er 
wordt structureel uitgegaan van lager afwijzingspercentage gezien kansrijke 
doelgroepen, dit wordt gemonitoord. Op verzoek van mevr.  zal in de 
hoofdtekst deze zaken worden toegevoegd, nu ligt vooral de nadruk op de 
niet overgedragen dossiers. (Actie dhr.  

 
De heer  licht het vervolgproces toe.  
Reacties:  
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Dhr.  geeft aan dat het een rommelig en laat proces is geweest met 
uitstel op het laatste moment. Deze MPP is geeft uitkomsten waar Buitenlandse 
Zaken van schrikt.  
De gevolgen zijn groot en betreffen het openbreken van contracten en projecten. 
De IND heeft achterstanden en dat heeft grote effecten. Toegelicht zal moeten 
worden wat daar achtergrond van is, maar ook welke aanpak daarop volgt. Zijn 
dit de feiten of niet? Mevr.  geeft aan dat de MPP de ketenimpact weergeeft 
en dhr.   gaat de consequenties in beeld brengen. De boodschap met 
oplopende voorraden is niet prettig. Gesproken wordt met de ketenpartners om in 
beeld te brengen welke handelingsperspectieven er zijn om tot positievere 
uitkomsten te komen. Dat is een complex proces waar zowel gekeken wordt naar 
mogelijkheden binnen individuele organisaties als ook naar ketenbrede opties. 
 
Dhr.  geeft aan de cijfers in de MPP te herkennen. Helaas lopen de 
aantallen voor de langere  termijn op dus is het nodig om interventies te 
bespreken. Mevr.  geeft weer dat aantallen en voorraden oplopen bij COA, 
IND en Raad voor de Rechtspraak. Daarom behoefte aan handelings-
perspectieven samen met alle betrokken partijen en Beleid. De recent gemaakte 
politieke afspraken hebben op dit moment nog niet het gewenste effect. Dhr. 

 geeft aan dat wat hier samen komt is dat de IND vanuit zo realistisch 
mogelijke planning met huidige bezetting tot deze productie komt, wat niet 
synchroon loopt met de instroom. Daar graag over doorpraten maar realistische 
planning betekent dus ook deze uitkomst. Dhr.  brengt in dat de MPP 
gebaseerd op realistische planning IND ook aangeeft dat er dusdanige voorraden 
volgen en daarmee effecten op andere organisaties dat dit leidt tot een 
onhoudbare situatie.  
 
Dhr.  informeert naar het vervolgtraject. Mevr.  geeft aan dat de  
oplossing nog niet voorhanden is. De MPP geeft inzicht in het probleem en samen 
met Beleid zal bekeken worden welke stappen we gaan zetten, fundamenteler dan 
wat we tot nu toe hebben gedaan. Dhr.  wijst er op dat het wenselijk is 
dat dit ook op ministerieel niveau wordt afgestemd met de minister van 
Buitenlandse Zaken. Mevr.  vraagt of dhr.  daarmee bedoelt dat 
ook op de politieke lijn afstemming moet volgen bij publicatie van de MPP. Dhr. 

 bevestigt dit. Dhr.  benadrukt de inhoud van de MPP niet 
politiek te willen maken, wel dienen de aanpak en maatregelen die hieruit volgen 
afgestemd te worden.   

 
4) Hamerstukken   

a. Verslag Topberaad Migratieketen 16 juni 2022: verslag wordt vastgesteld.  
b. Verslag Topberaad Migratieketen 25 augustus 2022: verslag wordt 

vastgesteld 
Redactie: m.b.t. actiepunt rondom AVG: Momenteel loopt er een traject 
waarin, onder regie van het Keten Privacy Overleg, de bestaande 
gegevensuitwisselingen tussen de ketenpartners worden geanalyseerd op 
rechtmatigheid. De focus ligt hierbij op de centrale ketensystemen BVV, 
Sigma en CDD+. Dit traject is in maart 2022 aan het Topberaad 
toegelicht. In november ontvangt het Topberaad daarover een update. 
Mogelijk worden er gedurende het traject knelpunten gesignaleerd, die 
worden dan in het vervolgtraject meegenomen.  

c. Verslag Topberaad Migratieketen 01 september 2022: verslag wordt 
vastgesteld.  
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5) Ter informatie:  
a. Analyse reisbewegingen  

Deze analyse is besproken in deelberaad asiel.  
 

6) Rondvraag en w.v.t.t.k.   
Mevr.  geeft aan dat sprake is van voortgang met Marokkaanse 
counterpart met zicht op uitzetting naar Marokko.  
Mevr.  blikt terug op 5 jaar en 8 maanden dat zij als directeur DT&V 
heeft deelgenomen aan het topberaad. Een bijzonder gremium met een grote 
hoeveelheid van partijen die dezelfde taal spreekt, elkaar begrijpt en de posities  
kent. Mevr.  verlaat de DT&V. Dhr.  gaat als waarnemer het roer 
tijdelijk overnemen. Dhr.  dankt mevr.  voor haar inzet en 
haar beschouwingen in het topberaad.  
 
 
Dhr.  sluit de vergadering.  
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Omschrijving  Topberaad Migratieketen 
Vergaderdatum en -tijd  20 oktober 2022, 10:00 - 12.00 uur  
Vergaderplaats  Webex 
Aanwezig  Leden van het Topberaad 
   
   

 

 
1. Opening en mededelingen                  

- Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken  
 

 
2. a.   Meerjarenplan Ketenvoorzieningen 2023 – 2026  

b. Informatiestrategie 2022-2024. 
 
3. Hamerstukken 11.30 -11.45 uur  

a. Verslag Topberaad Migratieketen 22 september 2022 
b. Verslag extra Topberaad 5 oktober 2022 

 
 
4. Rondvraag en w.v.t.t.k,  
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Senior Adviseur 
 

  

  

Datum 
20 oktober 2022 
  

 
 
 



Stukken besluit ketenoverleggen
Document nr. 191



  

   Pagina 1 van 4 
 

   
 

 

 

  

 

Verslag 
  

 

  
 

 

Topberaad Migratieketen 

   
   

   

Omschrijving  Topberaad Migratieketen  
Vergaderdatum en -tijd  16 juni 2022, 10:00 uur 
Vergaderplaats  Webex 
Aanwezig   (VZ),  (vervanging voor  

), , ,  
(vervanging voor ), ,  
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 (vervanging ) en  
(verslag) 

-  bij agendapunt 2 
 

Afwezig  , , , ,  
  

   
   

 

1. Opening en mededelingen 
 
De heer  opent de vergadering. 
 
Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken  

- De heer  geeft een toelichting op het actueel beeld van de 
instroom, doorstroom en uitstroom.  

- In een opvanglocatie nabij Ter Apel is een drie maanden oude baby 
overleden. Dit is verschrikkelijk is voor de nabestaanden en iedereen is 
het erover eens dat een sporthal geen plek is voor een jonge baby. Op dit 
moment wordt er nog onderzocht wat de doodsoorzaak is geweest. De 
Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd (IGJ) en de Inspectie Justitie en 
Veiligheid (IJenV) hebben aangekondigd onderzoek te doen naar alle 
mogelijke aspecten die bij het overlijden van de baby een rol gespeeld 
kunnen hebben. 

- Verder blijft er een tekort aan opvanglocaties. Er wordt door alle partijen 
hard gewerkt naar het zoeken van nieuwe locaties, maar dit blijft moeilijk 
o.a. vanwege bestuurlijk draagvlak bij gemeenten. 

- Op dit moment wordt er gewerkt aan twee akkoorden. De eerste is het 
politieke akkoord wat onder andere gaat over maatregelen rondom 
instroom, doorstroom en uitstroom. Daarnaast is er gewerkt met het 
veiligheidsberaad, de VNG en het IPO over extra plekken 
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crisisnoodopvang. Zij hebben aangegeven zich hiervoor in te willen 
spannen maar wel onder een aantal voorwaarden. Ook uit deze 
onderhandelingen volgt vandaag of morgen een bestuurlijk akkoord. 

- Verder wordt er met de keten gewerkt aan een plan zodat mensen niet 
voor de poort in Ter Apel gaan liggen, maar vrijwillig mee gaan naar een 
beschikbare locatie elders in het land. Om dit te bewerkstelligen moet er 
een zogenoemde ‘rotonde’ komen voor de intake en registratie en met 
een (tijds)indicatie zodat mensen weten wanneer zij aan te beurt zijn. Dit 
is niet een eenvoudige opgave o.a. vanwege de logistieke uitdagingen. 
Het is wel een noodzakelijke voorwaarde voor het bestuurlijke akkoord, 
want op dit moment staat de burgemeester van Groningen op het punt 
om het terrein voor Ter Apel leeg te maken.  

- In het akkoord is ook genoemd dat er gekeken gaat worden naar de hele 
vreemdelingenwet en de organisatie daarvan. Bij deze alvast een 
vooraankondiging dat de verkenning van het stelsel zal starten in het 
najaar. 

- De heer  refereert naar het artikel van de korpschef van 
Amsterdam over dat er keuzes gemaakt moeten worden in de taken van 
de politie. 

- De heer  vult aan dat de IND op een aantal zaken kan gaan 
versnellen om zo de dwangsommen in te perken. Dit heeft wel effecten op 
de rest van de keten, dus goed om met elkaar in overleg te blijven 
hierover. 

- De heer  geeft aan dat het belang tussen de korte termijn 
en de langere termijn goed in samenhang moet worden bezien. Op de 
korte termijn zijn er wellicht voldoende opvangplekken om geen mensen 
buiten te hebben slapen voor Ter Apel, maar volgende week is er weer 
nieuwe instroom van asielzoekers en zal het weer vol gaan lopen. 

- De heer  geeft aan dat het grootste belang bij de komende 
beslissingen het ketendenken is. Verder geeft hij aan iedereen op de 
hoogte te houden wanneer het politieke en bestuurlijke akkoord definitief 
zijn. 

 
2. Governance structuur voor bijzondere locaties  
Mevrouw  geeft de volgende toelichting: 

- Vanwege de wens om snelheid te maken is ervoor gekozen om dit concept 
op hoofdlijnen zonder inhoudelijke afstemming met de ketenpartners in te 
brengen in het topberaad. 

- De voorgestelde governancestructuur heeft als doel om efficiënter de 
projecten rondom bijzondere locaties vorm te geven. 

- De belangrijkste twee verschillen ten opzichte van de huidige structuren 
zijn dat er één overkoepelende stuurgroep is voor de verschillende 
projecten en dat deze stuurgroep wordt ondersteund door een 
themateam. 

 
Inbreng vanuit leden topberaad: 

- De heer  vraagt waarom de HTL in Hogeveen niet onder het 
voorstel valt. Mevrouw  licht toe dat er een overzicht is gemaakt 
van de locaties waar op dit moment aan wordt gewerkt en niet de reeds 
bestaande locaties. Indien wenselijk zou dit wel toegevoegd kunnen 
worden. 

- De heer  behoudt zich het recht voor om nog met aan 
aanvullende reactie te komen, omdat het bij de IND intern nog niet is 
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besproken, maar geeft aan dat de IND de gedachte steunt om dit keten 
breed in te richten. Verder: 

o Er moet nog bekeken worden of de besluitvormende lijn via het 
topberaad het meest logisch is of dat dit ook via de lijn 
opdrachtgever/opdrachtnemer vormgegeven kan worden. 

o Scope: graag richten op de locaties die nog in te richten zijn en 
niet ook alle bestaande locaties erbij betrekken. 

o Vraag: is de werkgroep structuurscan ook betrokken bij het 
voorstel. Mevrouw  geeft aan dat dit het geval is. 

- De heer  steunt het voorstel en geeft aan dat er goed bekeken 
moet worden hoe dit voorstel zich qua mandatering verhoudt tot het 
topberaad. 

- De heer  geeft aan dat het COA zich ook kan vinden in de 
opzet. Wel goed om te kijken naar de scope van het voorstel en de 
opdrachtgever. Verder nog de vraag wat de toegevoegde waarde is van 
een themateam, kan dit niet ook via de projectgroep? Mevrouw  
licht toe dat projectgroepen zich minder met de randvoorwaarden zoals 
financiën en juridische zaken zou moeten bezighouden dus vandaar dat 
ervoor is gekozen om een themateam in te richten. 

 
- Vanuit het topberaad is er steun voor het voorstel. Wel het verzoek om in 

ieder geval nog eens te kijken naar de scope, rol van het topberaad en de 
toegevoegde waarde van een themateam. 

- Verder geeft het topberaad commitment op zowel de inhoud als de 
personele inzet voor verdere uitwerking van de governancestructuur. 

o De namen van personen die namens de diverse organisaties hier 
een bijdrage aan gaan leveren kunnen via het secretariaat van het 
topberaad (postbus.secretariaattopberaad@minjenv.nl) 
doorgegeven worden. 

 
3. Hamerstukken 

- a. Met veel dank voor de voorbereiding neemt het topberaad: 
o Kennis van de circulaire ‘Afspraken security en privacy rondom 

gebruik ketenvoorzieningen Migratieketen’. 
o Kennis van de audit afspraken zoals deze staan beschreven in de 

circulaire. 
o Kennis dat deze afspraken opgenomen zijn of worden in de 

aanschrijving voor 2023. 
o En gaan zij sturen binnen de eigen organisatie dat de afspraken in 

2023 opgepakt gaan worden. 
- b. Het verslag van het Topberaad d.d. 19 mei 2022 is niet behandeld. 

 
  

4. Rondvraag  
- De heer  geeft aan dat er wordt gekeken naar de regels 

omtrent het kortdurend verblijf van Russen. Eventuele aanpassingen 
kunnen gevolgen hebben voor de eigen visumverlening en voor de keten. 
Iedereen wordt hierover tijdig geïnformeerd. 

- De heer  geeft aan dat het van belang is om elkaar goed op 
de hoogte te houden van alles wat er gebeurd rondom 
instroom/doorstroom/uitstroom.   

- De heer  geeft aan dat de Autoriteit Persoonsgegevens (AP) op 
bezoek is bij de IND naar aanleiding van het risicomodel over referenten. 
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De AP heeft veel belangstelling voor de informatie uitwisseling met 
ketenpartners en komt dus mogelijk ook bij de andere organisaties kijken. 

- De heer  vult in dat kader aan dat de AVG veel restricties 
heeft en dat dit invloed heeft op de uitvoering van onze taken. Verzoek is 
om hier met een aantal experts vanuit de diverse organisaties een keer 
over door te praten. Dit krijgt bijval vanuit andere leden van het 
topberaad. Mevrouw  neemt dit punt mee en gaat zorgen dat 
hier vervolg aan gegeven wordt. 
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1. Opening en mededelingen 
 
De heer  opent de vergadering. 

- De heer  deelt mee dat de heer  met ingang van 7 juli 
het voorzitterschap van het topberaad overneemt. 

- Mevrouw  deelt mee dat op 10 juni jl., gezamenlijk met het 
jaarverslag, de standen van de uitvoering zijn gepubliceerd en dat het 
mooie stukken zijn geworden. 

 
Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken  
 
De heer  geeft de volgende toelichting. 

- De situatie in de opvang gaat niet goed. Er zijn te weinig opvangplekken 
plekken in land en in Ter Apel.  

- De situatie is het meest duidelijk te zien in Ter Apel. Hier zijn de 
wachtruimtes van de IND in gebruik (die hier niet voor bedoelt zijn en 
uiteindelijk zijn er nu ook tenten neergezet. 

- De druk om iets te doen aan de problematiek in de asielopvang wordt 
steeds groter. 

- Een (tijdelijke) oplossing is de crisisnoodopvang. 
- Waar men nu tegenaan loopt is dat ook ongeregistreerden in de 

crisisnoodopvang geplaatst worden. Dit is geen wenselijke situatie 
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- Aanstaande maandag wordt in het Veiligheidsberaad gesproken over het 
plan om statushouders versneld uit te plaatsen naar gemeenten om zo 
ruimte in de opvang te creëren.  

  
De heer  vult hierop aan: 

o In de tussentijd blijven we ook werken aan perspectief voor de 
langere termijn, bijvoorbeeld over hoe we een nieuw 
aanmeldcentrum vorm kunnen geven. Bij deze ook de oproep aan 
eenieder om hierover mee te blijven denken. 

 
 
Oekraïne 
Toelichting door de heer  

- In totaal zijn er 7,5 miljoen Oekraïense ontheemden, waarvan ca. 2,5 
miljoen uit de (Europese) landen weer zijn teruggekeerd naar Oekraïne. 

- De meeste van de Oekraïense vluchtelingen worden opgevangen door de 
buurlanden, maar er is nu ook een toename te zien in Duitsland. 

- Op dit moment is 89% van de opvangplekken in Nederland bezet.  
- Hoewel de instroom van Oekraïense ontheemden daalt, wordt het wel 

spannend omdat het de verwachting is dat over 3 a 4 weken de maximale 
capaciteit van opvangplekken is bereikt. Op het moment komen er geen 
opvangplekken meer bij en een onzekere factor is de mensen die vanuit 
Duitsland (zie eerdere bullit) doorreizen naar Nederland. 

- Urgentie op het Oekraïne dossier is gewenst en komt op die manier ook 
terug in het Veiligheidsberaad. 

 
- De heer  geeft aan dat het belangrijk is om maandelijks in het 

topberaad ook stil te staan bij de situatie rondom de Oekraïens 
ontheemden. 

- Mevrouw  vult aan dat de samenwerking tussen de IND en DT&V 
goed verloopt. Wanneer men terug wilt naar Oekraïne kan dit gemeld 
worden bij DT&V, zodat zij hierin kunnen faciliteren. 

 
MPP brief 
De heer  geeft de volgende toelichting: 

- De MPP brief is op het moment met alle partijen afgestemd en bijna 
gereed voor verzending aan de Tweede Kamer. De laatste opmerkingen 
van de Staatssecretaris worden nog verwerkt. 

- Planning is dat deze aanstaande dinsdag (21 juni) in de MCMS wordt 
besproken en vrijdag (24 juni) in de Ministerraad. 

 
- De heer Arnoldus vraagt naar de insteek van de MPP brief over de 

uitspraak omtrent de dwangsommen. 
- De heer  reageert dat er in de MPP brief een alinea is 

opgenomen over de dwangsommen, maar dat hier dezelfde beleidslijn in 
staat als die eerder is uitgedragen. 

 
- De heer  vraagt naar de samenhang van de verzending van 

de MPP met het commissiedebat dat gepland staat op 22 juni. 
- De heer  reageert dat de MPP brief wat langer heeft geduurd dan 

verwacht en dat het jammer is dat deze pas gereed is na het debat en dat 
een aantal zaken ongetwijfeld ook al in het debat aan de orde zullen 
komen. 
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Veranderopgave migratieketen 
De heer  geeft de volgende toelichting: 

- Na de zomer komt er een Kamerbrief over de voortgang van de 
veranderopgave migratieketen. 

- Op dit moment is er (o.a.) gekeken naar de governance binnen de keten 
en is er een start gemaakt met de formulering van de ketendoelen. 

- Op 5 juli is het topberaad diner. Tijdens deze avond wordt ook stilgestaan 
bij de veranderopgave migratieketen. 

- Het programma voor 5 juli volgt op korte termijn. 
 
 
2. Stand van zaken Staat van Migratie  
Mevrouw  geeft de volgende toelichting: 

- Er is door alle ketenpartners heel hard gewerkt om in een kort tijdsbestek 
een mooi product gereed te hebben. 

- Beoogd vervolgproces is bespreking in de MCMS van a.s. dinsdag (21 
juni) en in de MR van vrijdag (24 juni) 

- Inhoudelijk: 
o De eerste hoofdstukken van de staat van migratie zijn 

beleidsmatig. Daarna volgt een cijfermatig inzicht t.o.v. vorige 
jaren. 

o De cijfermatige inzichten laten zien dat alles in 2021 weer terug is 
op het niveau van voor de corona pandemie. Alleen bij terugkeer 
is dit nog niet te zien vanwege de inreisbeperkingen.  

o Asielmigratie over 2021 was heel ongelijkmatig verdeeld over het 
jaar. Eerste half jaar nog relatief laag niveau en tweede helft een 
stuk hoger. Heeft waarschijnlijk te maken met de 
inreisbeperkingen die steeds soepeler werden. 

 
- Mevrouw  geeft haar complimenten voor het mooie product dat 

er nu ligt. Wel jammer dat de staat van migratie pas na het Kamerdebat 
naar de Kamer wordt gestuurd. In aanvulling op mevrouw  is de 
instroom bij DT&V nog niet op het oude niveau, waardoor de uitstroom 
ook achterblijft. 

- De heer  vraagt aandacht voor de achterblijvende instroom bij 
DT&V en geeft aan dat de Schengen overdrachten weer worden hervat. 
Tevens geeft de heer  aan dat het uitganspunt is dat we de 
Kamer proactief infomeren. Bij de MPP brief is het proces in de tijd anders 
gelopen dan gewenst, maar bij de staat van migratie is toegezegd om de 
Kamer voor het zomerreces te informeren. Het versturen van de staat van 
migratie na het debat is volgens de gemaakte afspraken.  

 
 

2. Hamerstukken 
- a. Kennis genomen van de factsheet. Opmerking over een foutje op 

pagina 5 wordt doorgegeven aan APM.  
- b. Het verslag van het Topberaad d.d. 19 mei 2022 wordt zonder 

opmerkingen vastgesteld. 
 

  

3. Rondvraag  
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- De heer  geeft aan dat er op 14 juli een internationaal 
summit gepland staat over de Oekraïense ontheemden. Bij de politie zit 
hier ongenoegen over omdat dit niet goed is afgestemd. Het summit valt 
samen met andere gebeurtenissen die inzet van de politie vragen en het 
is tevens midden in de vakantieperiode.  

- De heer  vraagt op welke manier er gereageerd gaat 
worden op het ROB rapport.  

o Mevrouw  geef aan dat er een beleidsreactie wordt 
voorbereidt. Mogelijk wordt dit geïntegreerd bij de brief over het 
dwingend juridisch instrumentarium.  

- De heer  geeft aan dat: 
o Agendapunt voor het topberaad van september: COVID op de 

lange termijn . 
o WODC evenementenrapportage wordt in de komende weken 

gepubliceerd. Ook hier wordt een beleidsreactie op voorbereid. 
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Opening  
Dhr. geeft aan dat afgelopen weken hard is gewerkt. Voor de zomer is 
een  versnellingsgroep ingericht bestaande uit vier leden kabinet en secundanten. 
En daarnaast is aan veiligheidsberaad en gemeenten een oproep geweest voor 
crisisnoodopvanglocaties en reguliere asiellocaties. Vanuit veiligheidsberaad zijn 
vervolgens wensen gekomen  m.b.t. zaken als flexbouw, oplossing Ter Apel, 
financiën en dergelijke. Dit heeft uiteindelijk na onderhandelingen geleid tot een 
overeenkomst. Daarna volgde de onderhandelingen voor de politieke deal die 
afgelopen vrijdag is afgerond. In de brief aan de Tweede Kamer worden daarin de 
zaken toegelicht, wat nadrukkelijk een compromis is. Vanuit ambtelijke hoek is 
inbreng gegeven, echter die is niet integraal overgenomen.  
 
Proces 
Mw.  geeft aan dat er focus ligt op ontlasten Ter Apel, het grasveld moet 
leeg. Aan het voorportaal wordt gewerkt.  
In de crisisorganisatie zal de afbouw crisisnoodopvang en overdracht aan COA per 
01-10-2022 nog behandeld worden.   
 
De realisatie van de gemaakte afspraken en de monitoring daarvan zal 
plaatsvinden aan de hand van bestaande structuren. Daar wordt een plan van 
aanpak voor voorbereid. Mw.  is gevraagd dit ter hand te nemen. Ook 
wordt ook gekeken naar een directeurenoverleg die de voortgang volgt. De acties 
en sturing daarop verlopen via de reguliere gremia. Uit de afspraken volgen 
meerdere opdrachten met impact voor de organisaties. Bekeken dient te worden 
hoe dat goed wordt ingeregeld met goed vormgegeven opdrachten. 
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De heroriëntatie van het asielstelsel valt daarbuiten en kent 3 lijnen:  
• Internationaal/nationaal beleidscomponent: wat kun je daar anders in 

doen?  
• De keten: welke aanpassingen zijn mogelijk, zoals rondom voorraden 

IND, opvangcapaciteit e.d.  
• Hoe hebben we het stelsel georganiseerd/ingericht.  

Daarbij zal ook gebruik worden gemaakt van reeds ingerichte ontwikkelingen 
zoals vanuit EY rapporten.  
 
Mw.  geeft aan dat bij de politiek de aandacht uit gaat naar: Instroom 
maatregelen, Aanpak overlast, Doorstroom en Uitstroom  
 
Reacties:  
Dhr.  vraagt of gezien de relatie met EY het programma versterking 
asielketen verbreed gaat worden? Mw.  geeft aan te willen kijken naar wat 
al ontwikkeld dan wel ingezet is en daar gebruik van te willen maken.   
 
Dhr.  geeft aan dat er goed samengewerkt wordt. Voorstel van 
directeurenoverleg is goed waar we graag aan mee doen. Wel zijn er nog risico’s 
als afspraken rondom nareis juridisch niet haalbaar zijn.    
 
Mw.  vraagt naar de deadlines die zijn neergelegd duidelijk en 
realistisch zijn, in het bijzonder m.b.t. nareis. Ook zijn we in afwachting van 
reactie Turkije op het hervestiging moratorium. Op 12-10-2022 vindt er overleg 
plaats  met Turkije. Dhr.   geeft aan dat er geen andere instructies zijn 
gekomen dan hetgeen in de brief staat.  
 
Dhr.  benadrukt dat de afspraken m.b.t. Veiligheidsregio van belang 
zijn. We gaan werken aan transitie van noodopvang naar opvang. Aanpak 
daarvan moet snel op tafel liggen. Voor overlast is een relatief groot bedrag 
gereserveerd van circa 45 miljoen. Wat is de bedoeling hiervan? Mw.   
geeft aan dat de politiek op 45 miljoen is uitgekomen. Deel bestemd voor PBL, 
deel voor DT&V en het derde deel is voor project landelijke aanpak overlastgevers 
onder leiding van  inclusief overlast Openbaar Vervoer. 
  
Dhr.  benadrukt dat relevant is voor deze gelden een goede bestemming te 
vinden. Denk ook aan de discussie over de uitbreiding van taken bij de nationale 
politie. Punt van aandacht blijft  medewerking land van herkomst bij uitzetting. 
Daar kun je geen beloften op afgeven. Dhr.   bevestigt dat, daarnaast 
zijn er ook nog de ongewenst verklaringen.  
 
Dhr.  vraagt of deze deal het effect gaat hebben wat men voor ogen 
heeft? Of blijft de politiek de discussie voortzetten met nieuwe voorstellen? Dhr. 

  gaat niet uit van een nieuw pakket. Wel volgt nog een Kamerdebat. 
En mocht de maatregel nareis sneuvelen bij de rechter dan bestaat de 
mogelijkheid van een nieuwe politiek discussie.  
 
Dhr.  vraagt naar consensus over de vertaling van de tekst intensievere 
inzet mobiel toezicht veiligheid die er nu ligt? Mw.  geeft aan dat dit wordt 
voorbereid. Zij zal hierover contact opnemen met dhr.   
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Afronding 
Dhr.   geeft aan de aanwezigen mee te zullen nemen in het proces dat 
momenteel uitgewerkt wordt.  
 
Het overleg wordt gesloten om 16.05 uur.  
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1. Opening en mededelingen                  

- Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken  
- Deelname overheids-brede cyberoefening op 31 oktober 2022 

 
2. Veranderopgave migratieketen  

Bespreken insteek extra topberaad 5 oktober 2022 
In aanwezigheid van   

 
3. MPP  
 
4. Hamerstukken 

a. Verslag Topberaad Migratieketen 16 juni 2022 
b. Verslag Topberaad Migratieketen 25 augustus 2022 
c. Verslag Topberaad Migratieketen 01 september 2022 

 
5. Ter informatie:  

a. Analyse reisbewegingen  
 

6. Rondvraag en w.v.t.t.k.  
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Het extra Topberaad van 5 oktober stond in het teken van de veranderopgave 
migratieketen en dan specifiek over de maatschappelijke opgave, ketendoelen en 
de ketengovernance.  
 
Onderstaande terugkoppeling geeft een weergave van hetgeen dat is besproken. 
Dit is niet persé in de volgorde waarop de uitspraken zijn gedaan tijdens het 
overleg. 

 
1) Opening en mededelingen 

• De Heer  opent de vergadering. Hij stelt zichzelf voor als waarnemend 
DG tot het moment dat er iemand is aangenomen. De eerste indruk is dat 
er veel overleggen zijn en dat de agenda’s daarvan soms ook overlappen. 
Dat is een mooie brug naar één van de agendapunten. 

• Mevrouw  geeft aan dat de stukken erg laat zijn verstuurd en zij 
daarom geen tijd heeft gehad om alles te lezen.    

 
2) Terugblik en huidige stand van zaken 

• Mevrouw  licht toe dat het overleg van vandaag in het teken staat 
van de veranderopgave migratieketen en dat het voor een deel ook een 
vervolg is op het gesprek dat plaatsvond tijdens het topberaad diner.  

 
3) Voortgang werkgroep ketenperspectief 
De werkgroep Ketenperspectief is aan de slag gegaan met een stapsgewijze 
benadering, waarbij er gestart is met ‘waarom’ wij als migratieketen bestaan. 
Deze ketenbedoeling is onze maatschappelijke opgave. Ook zijn de kernwaarden 
geformuleerd die aangeven ‘hoe’ we daarbij willen samenwerken binnen de 
migratieketen. Vervolgens is het ‘wat’ geformuleerd die we als onze gezamenlijke 
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ketendoelen zien om de maatschappelijke opgave invulling te geven. Tenslotte 
zorgen we voor de koppeling van de ketendoelen aan de individuele 
organisatiedoelstellingen en resultaatsafspraken. 
 
Bespreking bij dit agendapunt is of deze maatschappelijke opgave, de 
geformuleerde kernwaarden en de ketendoelen herkenbaar zijn en welke beelden 
hier nog bij leven. 
 

• De heer  geeft aan dat wat er voor ligt heel herkenbaar is. Er moeten 
niet nog meer ketendoelen bij komen, maar de doelen die nu 
geformuleerd zijn kunnen nog wel wat concreter. Verder de opmerking 
dat de focus met name ligt op de migranten en de samenleving, maar hier 
mist nog een bestuurlijke laag, namelijk de medeoverheden 
(provincies/gemeenten). Deze zouden ook ergens benoemd moeten 
worden. 

• Mevrouw  geeft aan dat de focus veelal op asiel ligt, maar dat het 
merendeel van het werk bij de IND niet asiel gerelateerd is en dit dus 
mist in de opgave en de doelen. Verder de opmerking dat de verdere 
uitwerking (w.o. de indicatoren) geen extra rapportagelast moet gaan 
opleveren. 

• de heer  vraagt aandacht voor het laatst geformuleerde 
ketendoel (We dragen bij aan de veiligheid van de samenleving en gaan 
onrechtmatig verblijf en niet-gereguleerde migratie in en naar Nederland 
tegen). We moeten oppassen dat we niet teveel hooi op ons vork nemen. 
Dit doel is wel heel erg breed geformuleerd. Hierop reageert de heer  
dat er in de eerste 3 doelen meer een resultaatverplichting zit (draagt 
zorgt) en in het laatste doel eerder een inspanningsverplichting (draagt 
bij). 

• De heer  geeft aan dat dit doel erg past bij de 
verantwoordelijkheden van zowel de politie (veiligheid) als die van de 
KMar (als het gaat om niet gereguleerde migratie) en van het ministerie 
van BZ. 

• De heer  geeft aan dat de Raad voor de Rechtspraak een partner 
van de keten is, maar dat hij de doelen volledig onderschrijft. 

• Mevrouw  geeft aan dat mede overheden niet zijn opgenomen in 
de maatschappelijke opgave, omdat dit valt onder samenleving. Maar er 
wordt bekeken of dit toch niet ergens benoemd kan worden. Ook is er wel 
gekeken of de opgave en doelen breder geformuleerd konden worden dan 
alleen gericht op asiel, maar blijkbaar komt dat niet helemaal goed naar 
voren. 

• Mevrouw  geeft aan dat er uitvoerig is gesproken over het 
integreren van de andere werkzaamheden van de IND, maar omdat je 
geen doelen per proces wil werd dat erg lastig. Dus is er gekeken naar de 
juiste taal om dit toch te integreren. 

• De heer  doet de oproep om niet te veel meer te verbreden in de 
ketendoelen. 

 
Concluderend: de inhoud van de nota ketenperspectief wordt door het Topberaad 
vastgesteld. Wel wordt er nog gekeken op welke manier de mede overheden een 
plaats kunnen krijgen en er wordt met de uitwerking van de indicatoren rekening 
gehouden dat dit niet zorgt voor extra rapportagelast. 
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• Mevrouw  geeft aan dat er voor de uitwerking van de indicatoren 
wordt gekeken naar wat er allemaal al aan informatie ligt en of we dit ook 
kunnen benutten.  

• De heer  vraagt zich nog wel af wat we nu missen als we 
verder gaan met de uitwerking van de opgave en doelen zoals nu 
beschreven. Bijvoorbeeld als we zorgvuldig zijn, missen we dan snelheid 
of efficiëntie? Zijn dit soort type afwegingen gemaakt in het voortraject? 

• Mevrouw  en  geven aan dat hier in het voortraject zeker 
wel over gesproken is en dat het één het ander niet uitsluit. De begrippen 
zoals nu geformuleerd moeten nog geladen worden. Dit moet ook goed 
landen in de diverse organisaties.  

• Mevrouw  geeft aan dat er wel goed gekeken moet worden hoe dit 
vorm wordt gegeven want binnen de IND loopt er al een soortgelijk 
traject. 

 
 

4) Voortgang werkgroep ketengovernance  
• Mevrouw  licht toe dat in het Topberaad van 22 september is 

getoetst bij alle leden wat zij belangrijk vonden in de bespreking van 
vandaag. Toen in gevraagd om ook met casuïstiek te werken. Daarom 
liggen er nu drie casussen voor ter bespreking. Deze zijn opgehaald via de 
stuurgroep. 

 
Casus Nareis 

• Mevrouw  geeft aan dat dit een voorbeeld is van hoe het niet moet. 
De kleine keten had bij elkaar moeten komen om te toetsen wat deze 
maatregel zou betekenen en verder ligt hier ook een rol bij de directie 
DRM. 

• De heer  geeft aan dat het bij elke casus opvalt dat we van elkaar 
afhankelijk zijn in de keten. Ketenpartners willen graag aan de voorkant 
meedenken over de gevolgen. Verder is er geen eenduidig beeld vanuit 
het departement (verschillende afdelingen hebben verschillende 
meningen). Dit is een verbeterpunt binnen DGM. 

• De heer Arnodus geeft aan dat de casussen herkenbaar zijn. Het helpt als 
aan de uiteindelijke beslisser wordt voorgelegd wat de consequenties zijn 
voor de andere organisaties van het besluit dat voor ligt. 

• De heer  sluit hier op aan. Rust en kalmte helpt. Eerst goed nadenken 
aan de voorkant. Daar moet de politiek ook begrip voor hebben. 

• De heer  heeft aan dat een goede structuur waarin we met 
elkaar overleggen hierin zou helpen. Problemen in de uitvoering worden 
vaak wel aangehoord maar niet altijd serieus genomen in de (politieke) 
waan van de dag. 

• De heer  geeft aan dat we hier soms zelf ook debet aan zijn omdat 
we elkaar niet altijd tegen spreken. Dit zou best wat vaker mogen 
gebeuren om tot goede besluitvorming te komen. 

• De heer  geeft aan dat als we echt willen gaan samenwerken, de 
betrokkenheid aan de voorkant belangrijk is tevens als de samenwerking 
binnen DGM. 

• De heer  voegt nog toe dat het in zijn beleving voor het eerst sinds 
jaren binnen de politiek begint door te dringen hoe belangrijk 
uitvoerbaarheid is. 

 
Casus IenR proces 



 
 
 

   Pagina 4 van 5 
 

 

 
Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen

  
 
Datum 
21 april 2022 
 

 
 

 
 

• De heer  geeft aan dat in deze casus ook de consequenties voor 
een andere ketenpartner aan de voorkant niet goed is besproken. 
Belangrijk dus om dit wel te doen en ook stil te staan bij wat een voorstel 
betekent voor een ander z’n bedrijfsvoering. 

• Mevrouw  vraagt zich af door welke factor dit komt, tijdsdruk? 
• De heer  geeft aan dat we zo bezig zijn met problemen in de 

opvang dat er te weinig gekeken wordt naar de gevolgen bij een ander. 
En tevens helpt de crisisstructuur niet altijd omdat het meer gaat over 
afstemming dan over de inhoud. 

• De heer  concludeert dat het aan de voorkant meer tijd nemen voor 
een besluit lijkt op vertraging, maar op de lange termijn is het een 
versnelling. 

 
Casus MPP 

• Mevrouw  licht de casus toe. Tijdens de bespreking van het MPP in 
het Topberaad heerste er een zekere vorm van gelatenheid. Hoe gaan we 
hiermee verder en welk handelingsperspectief is er? 

• De heer  observeert van enige afstand dat het hele systeem vast 
loopt en dat iedereen door de waan van de dag wordt geleid. Het helpt als 
er een club is die voor de langere termijn gaat kijken wat er moet 
veranderen en alleen maar daar mee bezig zijn. 

• De heer  geeft aan dat het winstpunt in deze MPP wel is dat er 
technische overeenstemming is van de cijfers. 

• De heer  geef aan dat er ook gedacht kan worden in scenario’s met 
bijbehorend handelingsperspectief. 

• Mevrouw  geeft aan dat dit er in principe is met de herbezinning van 
de vreemdelingenwet. 

• De heer  concludeer dat het besluit van de één vaak consequenties 
heeft voor de ander en soms speelt de politiek hier ook een rol in. 

 
Ketengovernance 

• Mevrouw  licht de plaat en de nota over de ketengovernance toe 
met uitgangspunten en scenario’s voor het Topberaad. 

• De heer  geeft aan dat er nog iets mist onder de 
constateringen: namelijk de ambtelijke oplossingen in de structuur zijn 
moeilijker gezien de politieke dynamiek. In de politiek ontbreek consensus 
over het doel. 

• De heer  sluit hierbij aan. We schieten op een doel dat niet door 
iedereen (samenleving en politiek) gedragen wordt. 

• De heer  geeft aan geen extra vergaderingen te willen en 
dus geen voorstander is van dat scenario. Uitgangspunt moet zijn het 
versterken wat we nu hebben. 

• Mevrouw  sluit zich hier volledig bij aan. Tevens geeft ze aan dat ook 
hier het grootste gedeelte van het werk van de IND er niet in gevat 
wordt. 

• Mevrouw  vraagt zich af of dit deel van het werk van de IND dan in 
de ketendriehoek of in de gewone driehoek besproken moet worden? Als 
er geen ketendriehoek komt, maar versterking van het Topberaad dan 
moet dan moet hier nog goed het gesprek over gevoerd worden met 
elkaar. 

• De heer  geeft aan dat een ketendriehoek ook op directeurenniveau 
zou kunnen. 
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• De heer  pleit ervoor om kritisch te kijken naar de deelnemers. 
Geschetste scenario twee geeft het meeste rust. 

• De heer  is her hier mee eens maar dan moet de crisis niet in het 
Topberaad aan bod komen, maar meer strategisch gepositioneerd 
worden. 

 
Mevrouw  concludeert: geen extra overleg erbij, goede aansluiting van de 
deelberaden op het Topberaad. Het Topberaad meer strategisch positioneren en 
kritisch kijken naar de deelnemers. Het Topberaad heeft dus voorkeur voor 
scenario 2, zoals ook staat beschreven in de nota ketengovernance.  

 
5) Rondvraag en w.v.t.t.k. 
Wordt geen gebruik van gemaakt           
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1. Opening en mededelingen                  

- Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken  
 

2. Nota Business Continuity Management 
 
3. Wet gemeentelijke taak mogelijk maken asielopvangvoorzieningen 
 
4. Hamerstukken  

a. Verslag Topberaad Migratieketen 20 oktober 2022 
 
 
5. Rondvraag en w.v.t.t.k.  
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1. Opening en mededelingen 

a. Instroom/doorstroom/uitstroom stand van zaken – mondeling 
b. Ketenbrede bestuurlijke crisistraining – stuk ad 1b (nazending) 

 
2. Update gegevensuitwisseling ketensystemen – stuk ad 2 

 
3. PIL: 

a. Audit -  ter besluitvorming stuk ad 3a 
b. Publicatie Protocol Identificatie- en Labeling (PIL) versie 12.1 -  ter 

kennisname stuk ad 3b 
 
4. Reflectie 2022 en vooruitblik 2023 - mondeling 
 
5. Hamerstukken / ter informatie  

a. Verslag Topberaad Migratieketen 20 oktober 2022 – stuk ad 5a 
b. Wijziging systematiek DV&O vervoersbekostiging – stuk ad 5b 
c. Herijking I&R proces – stuk ad 5c 
 

6. Rondvraag en w.v.t.t.k.  
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1. Opening en mededelingen                   
 

• De heer  opent de vergadering en stelt zichzelf nog even kort voor. 
Dit is de eerste keer dat hij het Topberaad voorzit. Ook de andere 
deelnemers stellen zichzelf even kort voor. 

 
Spreidingswet 

• Mevrouw  vertelt dat op dit moment nog steeds gesproken wordt 
over de spreidingswet. Ambtelijk zijn er een aantal varianten uitgewerkt 
die nog politiek besproken worden. Het is een weerbarstig proces en veel 
speelt zich af in de politieke besluitvorming. Belangrijk is dat door DGM 
elke keer goed wordt benadrukt dat er straks wel een wet ligt die doet 
waar die voor bedoelt was, namelijk dat we niet meer in de avond op zoek 
moeten naar bedden. Verwachting is dat de wet einde van de week in 
consultatie gaat. Verder is er afgelopen week een 
bewindspersonenoverleg georganiseerd om de bewindspersonen mee te 
nemen in de cijfers omtrent migratie. Dit was een positief gesprek en een 
goed uitgangspunt voor vervolg. 

• De heer  vraagt wat de vermoedelijke consultatieperiode 
zal zijn, gezien de ambitie om de wet op 1 januari in werking te laten 
treden. 

• Mevrouw  antwoord dat er nog wordt gekeken naar wat een 
redelijke termijn is voor de consultatie, maar dit zal vermoedelijk wel 
korter zijn dan de standaard 6 weken. 
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• De oproep van de heer  is om, ondanks de korte periode voor reactie, 
wel open en eerlijk de uitvoeringsconsequenties goed in beeld te brengen. 

 
Opvangsituatie 
De heer  licht de actuele situatie in de opvang toe.  

• We slagen er de afgelopen periode in om iedereen een plekje te bieden. 
Wel hebben we de sporthal en het aanmeldcentrum van de IND nog elke 
nacht nodig om iedereen een plek binnen te kunnen bieden. De situatie 
blijft kritisch totdat de locatie in Dronten open is. Iedereen die kan 
verhuizen vanuit Ter Apel zal hiernaartoe gebracht worden, zodat het 
aantal asielzoekers in Ter Apel onder de 2.000 uitkomt. 

• Iedereen die kan is wel een belangrijke notie want veilige landers kunnen 
nergens meer naartoe omdat niemand deze groep wilt opvangen. Verder 
zijn er natuurlijk ook mensen met medische problematiek die om die 
reden niet kunnen verhuizen naar een CNO en dit geldt tevens voor de 
AMV groep. 

• Verder is er nu ook de uitspraak van de rechter in het kort geding 
aangespannen vanuit VWN. Een aantal deadlines gaan we niet redden 
(bijvoorbeeld die op het gebied van de AMV). Het wordt een enorme 
uitdaging om dit op zo’n korte termijn te realiseren. We gaan alles doen 
om aan de eisen tegemoet te komen, maar niet in het gewenste tempo. 

• Verder loopt het gesprek met het VB over het overnemen van de CNO 
locaties door het COA. In het VB is vastgesteld dat 1 januari te ambitieus 
is. Er is nu een ander tijdspad. Op 1 april wordt gekeken of we al zover 
zijn en op 1 juli moet het COA in alles overnemen en is er in principe geen 
rol meer voor het VB. Bespreking met het VB hierover verliep positief en 
constructief.  

  
Overige opmerkingen 

• Mevrouw  geeft aan dar er wordt gewerkt aan de doorvertaling 
van de MPP. Bijvoorbeeld het capaciteitsbesluit van het COA. Voor de 
begrotingsbehandeling van 7 november wordt er een brief over de MPP 
en de gevolgen voor de keten naar de Tweede Kamer gestuurd. 

• Tevens was er gister (19 oktober) een gesprek tussen de 
staatssecretaris en de IND. Het gesprek ging over hoe we om gaan 
met de oplopende voorraden bij de IND. De mogelijke oplossingen 
zaten zowel in manieren om de productie te verhogen als in bekijken 
welke aanpassingen in beleid er mogelijk zijn. 

• De heer  vult aan dat er in het overleg ook is vastgesteld dat het 
probleem van oplopende voorraden nog wel een aantal jaar zal blijven. 
Is niet zomaar van de één op de andere dag verdwenen. 

• Mevrouw  geeft aan dat de bereidheid tot terugkeer naar 
Oekraïne is teruggelopen vanwege (toenemende) raketaanvallen in het 
land. Een aantal bussen die naar Oekraïne zouden gaan zijn nu dan 
ook geannuleerd. 

  
2. Meerjarenplan Ketenvoorzieningen 2023 – 2026 en

 Informatiestrategie 2022-2024. 
 
Mevrouw  introduceert het agendapunt. Het is nu de tweede keer dat het 
meerjarenplan (MJP) op deze manier in het Topberaad wordt besproken. 
Voorheen was het altijd een jaarplan met bijbehorende begroting. Het MJP is 
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geactualiseerd met de laatste stand van zaken op het gebied van 
ketenvoorzieningen en er is apart aandacht voor de informatiestrategie. 
 
De heer  geeft aan de hand van een presentatie een toelichting bij het MJP 

• Het Topberaad wordt gevraagd in te stemmen met het Meerjarenplan 
Ketenvoorzieningen en de meerjarenbegroting Ketenvoorzieningen (KV) 

• KV zijn diensten, capaciteit en ICT- componenten die worden geleverd 
door het DGM (Afdelingen APM en Ketenvoorzieningen m.n.) aan de 
ketenpartners. De KV dienen om het werk in het primair proces van de 
keten en in de sturing te ondersteunen. De activiteiten die APM en KV 
als opdrachtnemers verrichten zijn beschreven in het MJP.  

 
De heer  geeft aan de hand van een presentatie een toelichting bij de 
informatiestrategie. 

• In 2020 is de “Informatiestrategie ketenmanagementinformatie” 
vastgesteld door Topberaad. 

• Plan van aanpak is het projectmatig inhoudelijk doorpakken van de 
Informatie Strategie n.a.v. eerder samenwerkingen en PoC’s. 

• De grootste wijziging in MJP en MJB 2023-2026 zit op de begroting van 
APM. Het Topberaad heeft de Informatiestrategie van APM in 2020 
geaccordeerd. Voor de implementatie van de Informatiestrategie en 
verdere professionalisering is een bedrag van 2,2 miljoen in 2023 nodig. 

• In april 2023 komt dit onderwerp opnieuw terug in het Topberaad om het 
dan o.a. ook te hebben over het benodigde budget voor 2024 en 2025. 

 
Reacties naar aanleiding van de presentatie: 

• De heer  dankt de heren voor de heldere presentatie en heeft twee 
opmerkingen. Bij de verschillende ketenpartners zijn er ook 
ontwikkelingen op het gebied van data, w.o. de architectuur. Worden er 
nog stappen gezet om de ketenpartners mee te nemen in de architectuur 
afstemming vanwege synergie en mogelijk het besparen van geld? Verder 
nog de oproep om in de keuzes voor ontwikkelingen naar de toekomst toe 
ook de fundamentele herziening vreemdelingenketen hier onderdeel van 
te laten zijn. 

• De heer  neemt de oproep ter harte. De vraag van de keer 
 wordt meegenomen in de overleggen die al gaande zijn met de 

ketenpartners. DGM sluit graag aan bij reeds lopende initiatieven 
• De heer  geeft wel nog mee dat data steeds meer het primaire proces 

van organisaties wordt. In het kader van synergie wordt vaak gedacht dat 
dit besparingen oplevert. Dit is vaak niet zo, maar je hebt wel meer 
functionaliteiten. 

• De heer  spreekt zijn dank uit voor al het werk wat hieraan 
is verricht en de overzichtelijke presentatie hierover. 

  
Het topberaad stemt in met het Meerjarenplan en de Meerjarenbegroting 2023-
2026 en is daarmee ook akkoord met het plan van aanpak van voor de 
implementatie van de informatiestrategie. 
 

3. Hamerstukken 
Verslag Topberaad Migratieketen 22 september 2022 
Vastgesteld met de volgende aanpassing: 

• De heer  geeft aan dat hij bij de bespreking van de MPP 
had gevraagd om nog een tabel toe te voegen over de uitstroom kant. 
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Dus een aantal scenario’s omtrent de uitstroom van statushouders. Dit 
moet nog even toegevoegd worden aan het verslag en tevens de vraag of 
dit ook is gebeurd. 

• Mevrouw  geeft aan dat deze tabel is toegevoegd aan het MPP en 
dat deze versie van het MPP ook gedeeld zal worden met het Topberaad. 

• Naar aanleiding van het verslag geeft mevrouw  aan dat er 
gekeken wordt naar een manier om de topbestuurders een cyber oefening 
te laten doen die een dagdeel (bijvoorbeeld de ochtend) beslaat. Dit wordt 
een datum volgend jaar.  

 
Verslag extra Topberaad 5 oktober 2022 
Vastgesteld zonder opmerkingen 
 

4. Rondvraag en w.v.t.t.k. 
Wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
 
Dhr.  sluit de vergadering.  
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Van: Postbus Secretariaat Topberaad VK – DRM
Aan: Arnoldus, P. (Rvdr "s-Gravenhage)
Cc:  (Rvdr "s-Gravenhage);  (Rvdr "s-Gravenhage)
Onderwerp: RE: Input Rvdr t.b.v. Topberaad Migratieketen 23-febr.
Datum: woensdag 22 februari 2023 19:10:00
Bijlagen: image001.png

Beste Peter,
 
Dank voor onderstaand signaal.
Ik heb het meegegeven aan  en zal tevens ook bekijken of ik het mee kan nemen in het verslag.
 
Groet,

 

Van:  (Rvdr 's-Gravenhage) @rechtspraak.nl> Namens Arnoldus, P. (Rvdr 's-
Gravenhage)
Verzonden: woensdag 22 februari 2023 13:50
Aan: Postbus Secretariaat Topberaad VK – DRM @minjenv.nl>
CC:  (Rvdr 's-Gravenhage) @rechtspraak.nl>;  (Rvdr 's-
Gravenhage) @rechtspraak.nl>
Onderwerp: Input Rvdr t.b.v. Topberaad Migratieketen 23-febr.
 
Geachte mevrouw ,
Beste 
 
Er is geen vertegenwoordiging namens de Raad voor de rechtspraak aanwezig bij het Topberaad Migratieketen
van donderdag 23 februari, maar de Raad wil graag het volgende meegeven aan de deelnemers aan het
Topberaad.
 
Uit het MPP blijkt een enorme toename voorzien van de “beroepen niet tijdig beslissen” (bntb).
De behandeling van bntb leidt tot verdringing van andere (inhoudelijke) VK-zaken en de bntb leiden niet (altijd)
tot een gewenst resultaat.
Het resultaat is blijkens de MPP grote voorraden bij de Rechtspraak. Dit is een groot risico voor de asielketen.
 
Daarom vraagt de Raad voor de rechtspraak aan het Topberaad om aandacht te houden voor de bntb en de
wetgever / IND op te roepen om de bntb te beperken.
 
Met vriendelijke groet,
 
Drs. P. (Peter) Arnoldus
Lid Raad voor de rechtspraak
 

T 088 3613305
www.rechtspraak.nl

 

 
 

Informatie van de Raad voor de rechtspraak, de rechtbanken, de gerechtshoven en de
bijzondere colleges vindt u op www.rechtspraak.nl.

5.1(2)i



Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de
geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat
aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen
aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's
verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 

Ministerie van Justitie en Veiligheid 

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the
addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the
sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 

Ministry of Justice and Security 
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1. Opening en mededelingen  
 
• De heer  opent de vergadering. Er volgt een kort voorstelrondje.  

 
Opvangsituatie 

• De heer  licht toe dat er met hulp van velen 
grootschalige uitbreidingen hebben kunnen plaatsvinden. Hierdoor is 
het mogelijk om de bezetting in Ter Apel onder de 2.000 te kunnen 
houden. De huidige bezetting in Ter Apel is 1.800.  

• De heer  benoemt dat er op wordt gestuurd om geen 
gebruik meer te maken van de sporthal en het AC van de IND. Eén 
van de praktische knelpunten is het late tijdstip waarop 
vreemdelingen na de I&R procedure bij het COA worden aangemeld.  

• Er is nog geen sprake van een structurele oplossing. In de 
aankomende tijd zullen locaties weer sluiten. Het COA blijft zich 
continu inzetten voor het vinden van plekken, zodat iedereen een 
goed bed kan worden geboden.  

• Het COA is zich voorts aan het voorbereiden op de spreidingswet.  
• De heer  benoemt dat een paviljoen in de Marnewaard 

vanochtend is ingestort. Tevens werken de toiletten niet goed en zijn 
er brandmelders gevallen. Dit kan tot gevolg hebben dat (een deel 
van) Marnewaard ontruimd zal moeten worden.  
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• De heer  benoemt dat de Politie in gesprek is met de 
vakbonden over onder meer een tegemoetkoming en het treffen van 
voorzieningen.  

 
   Transitie en heroriëntatie 

• Mevrouw  geeft aan dat het transitieplan herhaaldelijk is besproken 
in de LRT en het Veiligheidsberaad. Vooruitlopend op de spreidingswet is 
van belang dat het een systematiek ontstaat waarbij PRT’s in 
gezamenlijkheid bezien hoe gezorgd kan worden voor voldoende plekken 
in de gemeentes.  

• Mevrouw  vult aan dat naar aanleiding van de gesprekken met de 
coalitie zijn er verschillende actielijnen ontstaan die uitgelopen dienen te 
worden. Het gehele migratievraagstuk zal tegen het licht worden 
gehouden. Er worden sessies georganiseerd t.a.v. de verschillende 
deelonderwerpen. De wens is om het gesprek te voeren vanuit de 
inhoudelijke achtergrond.  

• De heer  geeft aan dat het handig is om ook de lessons learned 
omtrent Oekraïne mee te nemen in dit proces. Hij pleit daarbij voor het 
betrekken van de uitvoering bij de betreffende gesprekken. Mevrouw 

 geeft aan dat wanneer er bepaalde thema´s in beeld zijn en het 
mogelijk is, de uitvoering wordt aangehaakt.  

• De heer vraagt of dit vormvrij is. Mevrouw  geeft dat het 
momenteel vormvrij is. Zij benoemt dat na de gesprekken met de coalitie, 
gesproken zal worden met het gehele kabinet. Vervolgens zal worden 
besloten op welke punten zal worden ingezet. Er zal een rapport naar de 
MCMS gaan.  

• De heer  benoemt dat alles wat reeds bekeken is, zal worden 
geïnventariseerd. Hierna zal gekeken worden of er nog vraagstukken zijn 
die perspectief bieden. KPMG zal hierin ondersteunen.  

 
2. Nota Business Continuity Management (BCM)  
• Mevrouw v licht middels een presentatie het agendapunt toe.  
• Voorgesteld wordt om een BCM overleg in te richten en te hangen onder 

DKi. Voorts wordt ketenbreed verzocht om hier capaciteit met mandaat 
voor beschikbaar te stellen voor de duur van 2 jaar.  

• Verder wordt verzocht om op termijn door te spreken over het 
eigenaarschap van BCM in de keten, de prioritering en de 
verantwoordelijke partij voor risicoafwegingen en besluitvorming over 
kosten.  

• Na zes maanden zal een tussentijdse evaluatie worden gedaan.  
• Mevrouw  verzoekt de ketenpartners om voor 1 december 

een naam aan te leveren en verzoekt om de bijgevoegde nota binnen de 
eigen organisatie te bespreken.  

• De heer  benoemt dat het belangrijk is om de koppelvlakken tussen 
de applicaties mee te nemen in dit proces. Hij geeft tevens aan dat het 
van belang is om te toetsen of de belangrijkste apps/systemen binnen de 
keten in beeld zijn. Mevrouw  neemt deze input mee.  

• Mevrouw  voegt toe dat elke organisatie verantwoordelijk is voor 
haar eigen systeem. Het is belangrijk om daar scherp op te blijven.  

• De heer  geeft aan dat dit formeel nog moet worden belegd binnen de 
organisatie. DT&V zal de naam na 1 december doorgeven.  

• De heer van  licht toe dat de politie intern een aparte 
crisisorganisatie voor de IV kolom heeft ingericht. Dit staat los van hun 
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reguliere crisisorganisatie. Bij een IV-gerelateerde crisis, kan dan binnen 
de kolom worden opgetreden.  

• Besluitvorming: Er wordt ingestemd met de verzoeken. Over een halfjaar 
zullen de uitkomsten van de evaluatie worden toegelicht in het TB.  

 
3. Wet gemeentelijke taak mogelijk maken 

asielopvangvoorzieningen  
• Mevrouw  licht toe dat gedachte achter dit wetsvoorstel is om een 

evenredig verspreid opvanglandschap te creëren. DGM heeft een 
wetsvoorstel opgesteld. Er zal nog een financiële toets plaatsvinden.  

• Kort samengevat zal een gemeente beloond worden wanneer zij vrijwillig 
voorzien in structurele opvangcapaciteit van meer dan 100 plekken voor 
langer dan 5 jaar. Ook zal kleinschalige opvang hiermee mogelijk worden 
gemaakt.  

• De gemeentes krijgen drie maanden om kenbaar te maken of zij vaste 
plekken willen creëren. Daarna zal geïnventariseerd worden hoeveel 
plekken er nog verdeeld moeten worden. De PRT´s zullen een 
gezamenlijke verdeling maken. Vervolgens worden hier afspraken over 
gemaakt, welke vastgesteld worden door SJenV.  

• Het zal mogelijk zijn om opvangcapaciteit te ruilen tegen huisvesting van 
statushouders.  

• Er zal tevens een wijziging in de wet COA plaatsvinden, waardoor het voor 
andere partijen mogelijk zal zijn om kleinschalige opvang te exploiteren.  

• SJenV zal de eerste vier jaar toezicht houden op de voortgang van de 
verdeling. Na vier jaar zal de wet worden geëvalueerd, waarna een 
structureel systeem hiervoor zal worden ontwikkeld.  

• De heer  vraagt wanneer de DT&V zal worden aangehaakt, want 
kleinschalige opvang zal impact hebben voor hun proces. De heer  
sluit zich hierbij aan t.a.v. de IND. Afgesproken wordt dat DT&V en IND 
worden uitgenodigd om deel te nemen aan het proces dat momenteel 
loopt.  

• De heer  benoemt dat COA een uitvoeringstoets doet. Hij 
geeft aan dat kleinschalige opvang een uitdaging zal zijn voor de 
uitvoering. Indien het COA niet in staat is om dit te organiseren, kunnen 
zij zich wenden tot de gemeente. Tevens zullen andere partijen de 
exploitatie op zich kunnen nemen. Dit brengt enige 
coördinatievraagstukken teweeg zegt de heer  dat zal door 
mevrouw  worden meegenomen.  

• De heer  geeft aan dat hoewel er geen adviestraject wordt 
gevolgd, de Raad bereid is om op een informele wijze te kijken naar het 
voorstel. Hij verzoekt om nader contact te hebben over de MvT. Mevrouw 

 zal hiervoor contact opnemen met de heer   
• De heer  vraagt welke verdeelsleutel wordt gehanteerd. Mevrouw 

 benoemt dat het inwoneraantal wordt gehanteerd.  
• De heer  vraagt naar de effecten van de instroombeperkende 

maatregelen die zijn getroffen, en hoe de samenwerking met BuZa wordt 
ervaren. Mevrouw  zal de resultaten delen met BuZa. Mevrouw 

 vult aan dat de effecten in Q1 2023 meer zichtbaar zullen zijn.  

 
4. Rondvraag en sluiting 
• De heer  verzoekt om op pagina 2 van het verslag van het vorige TB 

´de heer  aan te passen naar ‘Mevrouw n´. Dit zal 
worden gedaan.  
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• De heer  benoemt dat zijn naam vaker onjuist wordt 
gespeld, verzoekt hier rekening mee te houden bij de verslaglegging.  

• De heer  sluit de vergadering.  
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1. Opening en mededelingen  
• Mevrouw  licht kort toe dat afgelopen dinsdag de ambtelijke 

toelichting op de spreidingswet aan de RvS is gegeven. Nu is het wachten 
op een advies vanuit de RvS. 

• Verder is er een gerechtelijke uitspraak rondom de maatregel omtrent 
nareis in een individuele casus. Hierin heeft de rechter aangegeven dat de 
MVV binnen een week moet worden afgegeven (in een vorige uitspraak 
was dit binnen 24 uur). De uitspraak wordt ambtelijk nog goed bekeken. 

• De heer  verzoekt BZ goed te informeren zodra er ander 
beleid gevolgd gaat worden rondom nareis of er ineens veel rechtszaken 
zijn. Dit heeft namelijk gevolgen voor de drukte op de ambassades en dan 
kan hier tijdig door BZ op geanticipeerd worden.  

• De heer  geeft aan positief verrast te zijn met de uitspraak 
van het hof inzage de rechtszaak van VWN. Wel vraagt hij zich af wat het 
betekent dat de rechter heeft aangegeven dat het niet gerechtvaardigd is 
om onderscheidt te maken tussen doelgroepen (OEK en andere 
asielzoekers). Mevrouw  geeft aan dat men nu nog druk bezig is 
met het bestuderen van de uitspraak en dat hier begin januari meer zicht 
op is. COA zal hier goed bij betrokken worden. 

 
Algemene situatie asielketen 

• De heer  licht de algemene situatie in de asielketen toe. 
Deze morgen was het laagste aantal mensen die in Ter Apel verbleven en 
dat geeft perspectief voor de komende weken. Ook de AMV zakt 
langzaamaan onder de 100 personen. Dit komt deels door de genomen 
maatregel om AMV die bijna 18 jaar zijn al onder te brengen in een 
reguliere azc. Positief nieuws is dat de doorstroom dus weer op gang is 
gekomen. Het ziet ernaar uit dat de kerstperiode en de jaarwisseling 
ontspannen kunnen verlopen, maar in het eerste kwartaal van 2023 is het 
toch weer de verwachting dat de aantallen op zullen gaan lopen. Ook op 
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Marnewaard is het rustig, maar zie je de aantallen wel langzaam weer 
oplopen vanwege het I&R proces. 

• De heer  vraagt of de situatie in Ter Apel te maken heeft met een 
seizoenseffect van de instroom. De heer  licht toe dat de 
instroom nu inderdaad lager is, met name ook op nareis en dat je vaak 
ziet dat in maart/april de instroom weer toeneemt. 

• De heer  geeft aan dat, voor zover bekend bij de Politie, de hele 
groep in Marnewaard een vreemdelingennummer heeft en dat het I&R 
proces is uitgevoerd. Mevrouw  geeft aan dat er nog een groep in 
Marnewaard zit waar waarschijnlijk wel nog wat mee moet gebeuren door 
de Politie. IND neemt voor het I&R proces over voor de groep Hasa en 
hervestigers, maar er is ook een andere groep waar wel nog wat mee 
moet gebeuren door de politie voordat zij verder het asielproces in 
kunnen. Oproep van mevrouw  aan de politie en de IND is dat hier 
wel snel een oplossing voor moet komen. 

• Verdere aanvulling van mevrouw  op de actuele situatie is dat de 
CNO locaties per april ook overgaan van de veiligheidsregio’s naar het 
COA. In de periode 1 april tot 1 juli zullen de veiligheidsregio’s nog 
ondersteunen, maar daarna toch wel de bedoeling dat zij het hebben 
overgedragen aan COA.  

• Daarnaast wordt er nog kort stilgestaan bij de derdelanders OEK. Inzet is 
dat zij niet in de COA opvang terecht komen op het moment dat zij per 
maart niet meer onder de richtlijn vallen. IND is aan het bekijken op 
welke manier zij deze groep gaan behandelen in de asielprocedure. 

 
Ketenbrede bestuurlijke crisistraining 

• De heer  sluit aan bij dit agendapunt voor een toelichting hierop. 
Hij licht toe dat er op twee momenten tijd is gereserveerd in de agenda 
van de bestuurders. Het besef is aanwezig dat dit een enorme aanslag is 
op een ieder zijn tijd, maar dat de oefening van toegevoegde waarde is. 
Oproep is dan ook om hier aan deel te nemen. 

• De heer  vraagt of er naast de datum van 8 februari nog een 
alternatieve datum gezocht kan worden. De heer  gaat dit na. 

• De heer  vraagt zich af of het niet handig is als een andere 
bestuurder van het COA aansluit vanwege het onderwerp van de 
crisisoefening (cyber), omdat dit niet in zijn portefeuille zit. De heer 

 geeft aan dat het onderwerp van de oefening minder van belang 
is, maar dat het gaat om alle processen eromheen en dat hier (ondanks 
het onderwerp) juist ook de toegevoegde waarde in zit.  

  
2. Update gegevensuitwisseling ketensystemen 
• De heer  sluit aan om het onderwerp toe te lichten. Hij geeft aan 

dat het DKi in september 2021 de opdracht heft gegeven om 
gegevensuitwisselingen in de Migratieketen te analyseren op AVG-
compliance omdat de inschatting is dat er hier risico’s gelopen worden op 
datalekken en boetes van de Autoriteit Persoonsgegevens met 
bijkomende negatieve publiciteit. Het afgesproken concrete resultaat is 
nog niet behaald: niet iedere ketenpartner heeft een DPIA uitgevoerd op 
de gegevensuitwisselingen die lopen via de BVV, Sigma en CDD+. Advies 
aan het Topberaad is om hier intern actief op te sturen en een nieuwe 
einddatum vast te stellen van 1 juli 2023. DGM kan hier periodiek op 
rapporteren in het DKi en het Topberaad. 

• De heer  vraagt wat de kans is op boetes (ook richting de AP)? 
Deze lijkt niet groot. Eigenlijk zou je hier proactief mee bezig moeten zijn 
en niet alleen omdat er een boete dreigt. 
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• De heer  stelt voor om ook een tussenmoment in te bouwen naar de 
datum van 1 juli, zodat we dan niet met hetzelfde resultaat staan. In 
maart bijvoorbeeld opnieuw naar het Topberaad met een transparante 
weergave van de stand van zaken per organisatie. 

• Verder gaat het Topberaad akkoord met de gevraagde besluiten. 

 
3. PIL: 
• De heer  licht het onderwerp kort toe. In het PIL staat vermeld dat 

periodiek, in opdracht van het Topberaad, een audit wordt uitgevoerd 
door een onafhankelijke partij, waarin wordt onderzocht of het protocol op 
een juiste wijze wordt toegepast. Doel van een audit is om meer inzicht te 
krijgen in de werking en het gebruik van het PIL binnen de Migratieketen 
om zo eventuele verbeteringen te kunnen realiseren. Dit is al een tijd niet 
gebeurd, dus de vraag aan het Topberaad is om Formeel opdracht te 
geven tot het verder voorbereiden en laten uitvoeren van een PIL-audit 
door de ADR. 

• De heer  vraagt of een audit uitvoeren op dit moment wel 
opportuun is, gezien dat er in de PIL op dit moment een aantal zaken nog 
niet zijn meegenomen. 

• De heer  licht toe dat de audit gaat over de bekendheid en het 
gebruik van de PIL en niet zozeer over de inhoud. Verder wilt de ADR een 
eigen opdracht formuleren en deze toetsen in het Topberaad. 

• De heer  geeft aan om de kanttekening van de heer  wel 
vooraf mee te nemen richting de ADR. 

• De heer  is akkoord met het uitvoeren van een audit maar om wel 
goed te kijken naar het tijdsbeslag. 

• Verzoek van het Topberaad is om de opdrachtformulering wel terug te 
laten komen in het Topberaad voordat de audit wordt uitgevoerd. 

 
4. Reflectie 2022 en vooruitblik 2023  

De leden van het Topberaad staan stil bij het jaar 2022 en een vooruitblik van 
2023. Hieronder worden kort de belangrijkste noties weergegeven: 

• Heer  de samenwerking die is opgebouwd moeten we vast 
houden. Gezamenlijk bereiken we de grootste maatschappelijke effecten. 
Dus hoopvol kijkend naar het nieuwe jaar en de continuerende 
samenwerking. 

• Heer  Het was een zwaar jaar voor het COA, maar wel trots 
op het aantal plekken dat er toch gerealiseerd is. Hoop voor het nieuwe 
jaar is of we de voorspelde groei op een meer gecontroleerde manier 
kunnen aanpakken. 

• Heer  In de samenwerking weten we elkaar steeds beter te vinden 
en dit ook specifieker te maken. Voorziet in 2023 wel de nodige 
uitdagingen voor de IND. Ten aanzien van het Topberaad irt het EY traject 
hopen dan dit gaat uitmonden in resultaat van wat meer eenvoud. 

• Heer  ambitie vanuit BZ voor 2023 is om intensiever te 
kijken naar asiel na kort verblijf. Sluit aan bij de vorige sprekers over de 
waardering van de samenwerking en de collegialiteit in het Topberaad. 

• Heer  vanuit een relatieve afstand bezien was 2022 een zwaar 
jaar voor de migratieketen en de mensen die daarin werken. Voor 2023 
met name zorg over de groei van zaken waarin niet tijdig beslist wordt en 
de algemene zorg dat meer overheden moeite lijken te hebben met het 
uitvoeren van hun taak. 



 
 
 

   Pagina 4 van 4 
 

 

 
Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen

  
 
Datum 
23 november 2022 
 

 
 
 

 
 

• Kolonel  De vraag naar capaciteit van de Kmar op diverse 
taakvelden is en blijft groot. Belangrijkste uitdaging is het zoeken naar 
waar en hoe je capaciteit kan vrijspelen om alle taken ook uit te kunnen 
voeren.  

• Heer  afgelopen jaar op partnerschappen echt weer een paar goede 
stappen kunnen zetten. Volgend jaar gaan we daar de eerste resultaten 
op zien.  

• Mevrouw  afgelopen jaar was inderdaad een zwaar jaar. Veel 
zaken worden ook erg politiek gemaakt, hoe kunnen we die depolitiseren? 
Verder aan de slag met alles minder complex maken ook ten aanzien van 
de overlegstructuren. Er is niet alleen crisis binnen het onderwerp 
migratie, maar zeker ook op de aanpalende beleidsterreinen zoals zorg en 
onderwijs. 

• De heer  in de korte periode gezien dat de samenwerking tussen alle 
ketenpartners heel goed verloopt. Hoopt op dat we in de toekomst wat 
meer bezig kunnen zijn met de langere termijn. De heer  geeft aan 
dat hem is gevraagd om het traject van de heroriëntatie te trekken en dat 
hij dus iedereen vanuit die rol nog zal tegenkomen. 

 
5. Hamerstukken  

a. Verslag Topberaad Migratieketen 17 november 2022  
 
Verslag wordt ongewijzigd vastgesteld door het Topberaad. 
 

b. Wijziging systematiek DV&O vervoersbekostiging  
Geen opmerkingen 
 

c. Herijking I&R proces 
 

• De heer  vraagt zich nog af hoe omvangrijk en wat de scope 
van deze herijking is. Mevrouw  licht toe dat er naar elke stap in 
het I&R proces wordt gekeken en wie wat gaat doen. Als het traject wat 
verder is dan zal dit ook worden gedeeld in het Topberaad. 

 
6. Rondvraag en w.v.t.t.k.  
Wordt geen gebruik van gemaakt 
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Omschrijving  Agenda Topberaad 25-05-2023 
Vergaderdatum en -tijd  25 mei 2023, 10.00 – 12.00 uur 
Vergaderplaats  Turfmarkt Z22-30 Aruba – zaal 
Aanwezig  Leden topberaad  
   
   

 

 
1. Opening en mededelingen  
 
2. Veranderopgave Migratieketen (10.00 -11.30 uur) (bijlage ad 2.1 t/m 

2.4) 
In aanwezigheid van   
 

3. MPP brief en acties (bijlagen ad 3.1 & 3.2) 
 
4. Bespreekpunten:  

a. Bestuurlijk Crisisplan Migratie (bijlage ad 4a 1,2, en 3) 
b. Jaarverantwoording KV (bijlage ad 4b) 
c. Stand van zaken gegevensuitwisselingen ketensystemen 

Migratieketen (bijlage ad 4c) 
 
5. Hamerstukken 

a. Concept verslag Topberaad 20-04-2023 (bijlage ad 5a) 
 

6. W.v.t.t.k., rondvraag en sluiting  
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Datum 
20 april 2023 
  

 
 
 



Stukken besluit ketenoverleggen
Document nr. 204



 
 

 

 

  

  

Verslag Ttopberaad 20-04-2023 

   
   

   

Omschrijving  Topberaad 20-04-2023 
Vergaderdatum en -tijd  20 april 2023, 10.00 uur 
Vergaderplaats  Webex 
Aanwezig 

 

 

 

Afwezig  

 

 , ,  
(IND), , ,  

,  (Kmar) ,  
, ,  en  

  
, , .  

, ,    
   
   

 

 
1. Opening 

 opent de vergadering en heet allen welkom.  
 is afwezig, de DT&V heeft vooraf input gegeven op de 

agenda.  
 kan tot 11.00 uur en  kan tot 10.40 uur.  

aan het overleg deelnemen.  
 

2. Heroriëntatie Asiel  
 geeft een korte toelichting. Uitgangspunt is de brief aan de Tweede 

Kamer qua aanpak en dat betekent een analyse van buiten naar binnen met 
alle partners, belangrijke rol voor de uitvoering in de probleemanalyse en 
rekening houden met reeds lopende trajecten.  Dit betekent dat afgelopen 
periode in kaart is gebracht wie betrokken zijn en welke trajecten er lopen. 
Vrijwel met iedereen heeft gesprek plaatsgevonden en daaruit is veel input 
opgehaald. Daaruit komen diverse thema’s en onderwerpen naar voren. 
Vooralsnog wordt uitgegaan van een driedeling:  
• Onderwerpen die praktisch dan wel kleiner zijn en op korte termijn 

overgedragen kunnen worden aan uitvoering dan wel in lopende 
trajecten meegenomen kunnen worden.  

• Onderwerpen die verband houden met perspectief van de asielzoeker  
(zoals benutten menselijk kapitaal, procedure, opvang, Europese wet-en 
regelgeving, ) 

• Onderwerpen voor langere termijn  
Kortom, nadruk afgelopen periode lag op inventariseren en ordenen daarna 
volgt verdieping op onderwerpen.  

 
 

Directoraat-Generaal 
Migratie 
Directie Regie Migratieketen 
  

Contactpersoon 
 

  

T  070 370 79 11 
F  070 370 79 00 

  

Datum 
20 april 2023 
  

Notulist 
 

  

 
 
 



2 
 

 
 voegt er aan toe dat in komende twee weken vanuit 

departement gekeken wordt welke trajecten er nog lopen zoals 
Catshuisgesprekken, MPP. Dat overzicht komt terug in Topberaad en maakt 
onderdeel uit van het grotere vraagstuk rondom heroriëntatie en zal met 

afgestemd worden.   
 
Vragen:  
-  geeft aan dat er momenteel ook trajecten lopen om 

strategischer te kijken naar partnerschappen op langere termijn mede in 
verband met aanpak mensenhandel en mensensmokkel. Belangrijk om 
contouren van de internationale migratiestrategie eveneens te schetsen.  

-  bevestigt dat de IND goed is meegenomen in proces 
en geeft aan dat het belangrijk is de internationale dimensie hierin mee 
te nemen. Ook informeert  of de verandering uit de breedte of 
uit de diepte moet komen?  

-  brengt in dat er veel verbetertrajecten lopen, 
uiteenlopend van uitstroom statushouders tot versnelling IND, 
Veranderopgave Migratieketen, uitvoering flexagenda. Hoe verhouden 
deze trajecten zich tot dit plan? 

 
 geeft aan dat de keuze voor breedte of diepte pas kan volgen als 

er overzicht is. Aan de hand van dat overzicht kunnen keuzes volgen waarop 
er in de diepte gegaan kan worden. Niet alles is mogelijk. 
De intentie is om recht te doen aan lopende trajecten en er wordt ook 
gekeken naar fundamentele keuzes voor de langere termijn. Het ontbreekt 
aan een algemeen overzicht en  poogt te komen tot samenhang der 
dingen en wil daarbij ook vaststellen waar de heroriëntatie niets aan toe te 
voegen heeft. sluit hierop aan en geeft aan daarom graag een 
overzicht te willen van lopende processen en trajecten welke met  
afgestemd zal worden.  
 
MPP brief - proces 

 begint met korte toelichting op proces rondom de MPP brief.  De  
MPP brief heet formeel de actuele situatie asielketen en zal qua planning 
morgen in ministerraad behandeld worden waarna de brief bij akkoord 
uitgaat. In het Topberaad 25-05-2023 komt de brief terug inclusief overzicht 
van acties en de monitoring daarvan. De brief is nog niet gedeeld met leden 
Topberaad,  

 licht de brief op hoofdlijnen toe. 
 MPP cijfers worden als bijlage meegestuurd, capaciteitsbesluit COA loopt 

tot 01-01-2024 en niet verder gezien onzekerheden.  
 De brief is ingedeeld op basis van instroom, doorstroom, uitstroom, 

vertrek en heroriëntatie.  
 Bij instroom gaan het ook over samenwerking in Europa.  
 Bij doorstroom is het landenbeleid opgenomen inclusief aspecten als 

inwilligingspercentage, daarnaast zaken als versnellingsplan IND, 
versnelling I&R aanpak. 

 De opvang richt zich onder andere op capaciteitsbesluit COA, maatregelen 
COA nu en voor 2e helft 2023, grootschalige en kleinschalige locaties, 
samenwerking met Rode Kruis, versterking samenwerking provinciale 
regietafels, spreidingswet en tekst over ondersteuning sociale domein 
zoals onderwijs en zorg.  



3 
 

 Bij uitstroom komt de uitstroom van statushouders en de daarmee 
samenhangende opgave terug plus de financiering van gemeenten hierbij, 
daarnaast ook aandacht voor voorstel rondom flexwoningen. 

 Bij vertrek komen de al eerder toegekende extra middelen voor DT&V en 
Kmar naar voren en daarnaast de ontwikkelingen rondom 
partnerschappen.  

 
Afspraak: zodra de brief verzonden wordt aan Tweede Kamer zal deze ook 
met leden Topberaad worden gedeeld. In volgend Topberaad zal aan de hand 
van de brief gezamenlijk vastgesteld gaan worden welke acties hieruit 
voortkomen en hoe die gezamenlijk te realiseren.  
 
Reacties: 
-  licht toe dat de versnelling IND betekent dat de IND 

er aan werkt om dichterbij de wettelijke termijnen te komen, IND bevindt 
zich nog steeds boven die beslistermijnen. De cijfers geven ook aan dat 
de IND te maken heeft met een uitdaging voor de komende periode. 
Positieve is echter wel dat het productietempo IND om hoog is gegaan en 
zich nu 10 – 12% boven de afgesproken lijnen ligt.  is zich 
bewust dat dit ook weer effecten heeft voor ketenpartners.   

-  geeft aan dat er meer zicht is wat er gaat gebeuren, wel 
de behoefte om in driehoek gesprek te voeren over proces rondom niet 
tijdige beroepen, dwangsommen en afstemmen hoe dit op te lossen.  

 geeft aan dit gesprek te gaan inplannen (Actie ). 
-  vraagt aandacht voor situaties die kunnen volgen 

indien COA mogelijk onvoldoende in opvang kan voorzien. Politie heeft 
nog steeds te maken met een kritische blik vanuit de vakbonden.  
geeft aan dat hedenochtend gesprek heeft plaatsgevonden hoe 
identificatie en registratie in Ter Apel versneld kan plaatsvinden. Binnen 
nu en 2 weken volgt een maatregelen pakket ter bespreking waarbij 
gevraagd is creatief te denken.  

-  geeft aan signaal te hebben vernomen dat deelnemers 
landelijke regietafel het jammer vinden nog geen stukken te hebben 
ontvangen, zoals de MPP brief.  licht toe dat aan alle bestuurders 
het proces is toegelicht en zij weten wanneer stukken volgen.  geeft 
daarnaast aan dat het COA zich bewust is van de grote opgave maar wel 
beter in control is ten opzichte van vorig jaar. Met uitzondering van 
fricties is de verwachting dat COA voldoende capaciteit kan leveren. Wel is 
COA afhankelijk van een goede onderlinge samenwerking in de keten.  

 
3. Ketenarchitectuur (MIRA)  

 en  sluiten aan voor toelichting.  
geeft aan dat de Migratieketen redelijk ver is met uitwisseling van 
informatiegegevens, dat vindt plaats onder een architectuur en die wordt 
geactualiseerd.  licht aan de hand van een korte presentatie de 
ketenarchitectuur toe.  
 
Reacties: 

 geeft aan dat het een goed proces is geweest. Binnen 
IND is startschot gegeven voor IV verandering en MIRA ondersteunt 
hierbij.  
 
Afspraken: 
a) Het Topberaad neemt kennis van de Migratieketen Architectuur 

(MIRA) en www.miraonline.nl; 
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b) Het Topberaad stelt de Mira Kaders en Architectuurprincipes vast;  
c) Het Topberaad geeft aan de architecten van de ketenpartners (leden 

van de ARVK) de opdracht om, in afstemming met het DKI,  
• de Mira verder uit te werken in een bedrijfsarchitectuur en een 

informatiearchitectuur;  
• het bijbehorend architectuurproces uit te werken en in te regelen. 

 
4. Hamerstukken / ter informatie  

a) Verslag Topberaad Migratieketen 16 maart 2023 wordt vastgesteld 
met dank aan  voor verslaglegging.  

b) Het Topberaad bevestigt de vaststelling van de opdrachtbevestiging 
PIL audit. DGM zal overgaan tot ondertekening.   

c) Deelberaad T&T: 
• Topberaad neemt kennis van jaarplan Deelberaad T&T.   
• Verwijderbaarheidstitels: 

o Het Topberaad is akkoord dat de verwijderbaarheidstitels 
vertrektermijn teruggebracht worden van veertien naar drie.  

o Het Topberaad is akkoord dat de IND in gesprek gaat met de 
ketenpartners via het project herziening titelsystematiek om 
de verwijderbaarheidsstatus niet meer te leveren of aan te 
passen. De uitkomst zal aan het deelberaad en daarna 
voorzien van een advies aan het Topberaad worden 
voorgelegd. 

 
5. W.v.t.t.k, rondvraag en sluiting  

 geeft aan dat in verband met de crisis in Soedan 
gewerkt wordt aan eventuele evacuatie. Buitenlandse Zaken heeft momenteel 
circa 80 Nederlanders in beeld, deels betreft het samengestelde gezinnen, 
waarvan een aantal gezinsleden geen Nederlandse nationaliteit heeft en ook 
geen verblijfstitel. Bij eventuele evacuatie gaan deze gezinsleden wel mee. 
Defensie bereidt de daadwerkelijke evacuatie voor.  

 geeft aan dat dit ook gelieerd is aan nareisdeel. Effecten 
daarvan worden nog in beeld gebracht.  
 

 dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de 
vergadering.  
 
 
Op 25 mei 2023 vindt het eerstvolgende overleg Topberaad plaats waarbij de 
leden uitgenodigd zijn fysiek aan te sluiten. Op de agenda staat dan, naast de 
acties die volgen uit de MPP brief, ook de Veranderopgave Migratieketen.  
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